


ព្រះត្រូវបានគេយល់ច្រឡំ

 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ សូមអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំនៅយប់នេះ។ យើងបាន ងូតទឹកតិចតួចល្មមឱ្យត្រជាក់ហើយ ដែលយើងមានអំណរគុណ ហើយខ្ញុំ ជឿជាក់ថា យើងនឹងមានការងូត សម្អាតខាងវិញ្ញាណមួយនៅខាងក្នុង ដើម្បីជួយ យើងបន្តិច។

2 ខ្ញុំជឿថា បងប្រុសនេវិល ប្រសិនបើពួកយើងនឹងបែរមកលើអ្នកវិញ។ ចុះយ៉ាងម៉េចដែរ? ខ្ញុំនិយាយ ខ្ញុំយល់ថា...ខ្យល់នោះមកលើខ្ញុំ ហើយខ្ញុំ... ក្បាលទំពែករបស់ខ្ញុំនេះឱ្យវាចុះមក ហើយសម្រួលបំពង់ករបស់ខ្ញុំ។

3 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំផ្តល់...សម្រាប់សំណួរមួយចំនួននៅយប់នេះ និងចម្លើយចំពោះ ប្រភេទ...មូលហេតុដែលយើងធ្វើនេះ គឺដើម្បីស្វែងយល់ពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្ត មនុស្ស។

4 ខ្ញុំគិតថាវាល្អណាស់សម្រាប់គ្រូគង្វាល—ដើម្បីផ្តល់ចម្លើយ ហើយបន្ទាប់មក គាត់បានស្វែងយល់ពីប្រជាជនគិតអំពីអ្វី ប្រសិនបើពួកគេនឹងសរសេរសំណួរ របស់ពួកគេ ពួកគេមានអ្វីមួយ។ ហើយខ្ញុំគិតថា យើងរាល់គ្នាមានកាតព្វកិច្ចត្រូវ បានកំណត់ដើម្បីបញ្ចេញគំនិតរបស់យើងទៅកាន់គ្រូគង្វាលរបស់យើង ហើយ —និងអ្នកដឹកនាំខាងវិញ្ញាណរបស់យើង ជាដើម ហើយអ្វីដែលយើងឃើញ នោះ យើងអាចធ្វើឲ្យអ្វីៗដំណើរការដោយរលូននិងល្អ ហើយសម្រាប់ជាប្រយោជន៍ដល់ ព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះ។

5 ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំ...រហូតដល់ប្រហែលកន្លះម៉ោងមុននេះ ខ្ញុំមានតែពីរ ឬ បីប៉ុណ្ណោះដែលខ្ញុំចង់... បីលីបានមកកាន់កម្មវិធីនៅព្រឹកនេះ ហើយគាត់បាននាំ យកសំណួរមកកាន់ខ្ញុំ។ រួចខ្ញុំចូលទៅសិក្សាបទគម្ពីរ គិតថាខ្ញុំនឹងអធិប្បាយបន្តិច នៅយប់នេះ ខ្ញុំបានរៀបរាប់អំពីវា ហើយនៅទីនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់បាន ទូរស័ព្ទមកខ្ញុំពីរឺបីនាទីមុនបាននិយាយថា “គ្រាន់តែកាន់វា ខ្ញុំមានមួយក្តាប់តូច ឥឡូវនេះ។”

6 ដូច្នោះ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមស្វែងយល់ពីចំណុចទាំងនេះឱ្យបានត្រឹមត្រូវ ហើយ ឆ្លើយប្រាប់ពួកវាឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព។ ហើយបើខ្ញុំបានបញ្ចប់ទាន់ពេលវេលា

ខ្ញុំមានអត្ថបទដែលខ្ញុំចង់ធ្វើ—ដើម្បីអធិប្បាយ ប្រហែលជាម៉ែ ឬសាមសិបនាទី គ្រាន់តែជាអត្ថបទខ្លីប៉ុណ្ណោះ។

7 ហើយបន្ទាប់មក សូមចាំថា ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យខាងមុខនេះ ខ្ញុំចង់ធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព ដោយព្រះគុណនៃព្រះ ដើម្បីពន្យល់ក្នុងកិច្ចប្រជុំអំពី *ចិតសិបសព្វាហំរបស់ដានីយ៉ែល*។ ដូចដែលខ្ញុំបាន និយាយនៅព្រឹកនេះ វាជាបទគម្ពីរដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយវាមិនមែនជាការនិយាយច្រើន ទេ ប៉ុន្តែត្រូវដាក់វានៅកន្លែងដែលវាជាកម្មសិទ្ធិ ដើម្បីធ្វើឱ្យវាសមនឹងព្រះគម្ពីរដែល នៅសល់។

8 ហើយយើងបានចាប់ផ្តើមចេញពីវិវរណៈជំពូកទី១ ហើយបានបញ្ចប់ក្នុងជំពូក ទី៦។ ហើយ ជាការពិតណាស់ ឥឡូវនេះយើងឈានទៅដល់វគ្គចុងក្រោយ ត្រាទាំងប្រាំពីរ។ ហើយត្រាទាំងនោះនឹងដំណើរការពីជំពូកទី ៦ ដែលជាផ្នែក ចុងក្រោយនៃជំពូកទី៦ រហូតដល់ជំពូកទី១៩ ដោយរួមបញ្ចូល។ ដូច្នេះវានឹង ចំណាយពេលយូរ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាច និយាយបាន ប្រាំពីររយប្រាំ ហើយដំណើរការ ត្រាទាំងប្រាំពីរ ដោយបើកវាឡើង។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកធ្វើវាតាមរបៀបនោះ ប្រជាជននឹងខកខានដល់ផ្នែកដ៏អស្ចារ្យដែលបំពេញនៅក្នុងនេះ។ ហើយប្រសិនបើ គេមិនបានបង្រៀនពិតប្រាកដច្បាស់លាស់ វាប្រហែលជាមិនល្អទេ។ ប៉ុន្តែបី ឬបួនដំបូងនៃពួកវាគឺគ្រាន់តែជាការកើតឡើងដែលយើងអាចទទួលយកបាន ទាំងអស់ គ្រាន់តែមកត្រង់នៅក្នុងបន្ទាត់មួយ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកទៀត អ្នកត្រូវតែ ត្រលប់ទៅដានីយ៉ែលម្តងទៀត ត្រលប់ទៅលោកុប្បត្តិវិញ ត្រឡប់ទៅក្នុងវិវរណៈ ត្រឡប់ទៅក្នុងដំណឹងល្អវិញ ហើយគ្រាន់តែត្បាញវានៅទីនោះ ព្រោះវាជាដាន របស់អ៊ីស្រាអែល ជាព្រះដែលទាក់ទងនឹងអ៊ីស្រាអែល។ ដ្បិតពេលដែលក្រុមជំនុំ ឡើង នោះគឺជាចុងក្រោយនៃក្រុមជំនុំរហូតដល់នាងមកជាមួយព្រះអម្ចាស់របស់ នាង ដូចជាកូនក្រមុំនិងកូនកំលោះនៅក្នុងជំពូកទី១៩ ក្នុងអំឡុងពេលនេះវា ជាប់ទាក់ទងជាមួយអ៊ីស្រាអែល។ ហើយដើម្បីចូលដល់ *ចិតសិបសព្វាហំរបស់ ដានីយ៉ែល* ឥឡូវនេះ វាកំណត់រូបភាពសម្រាប់ការមកដល់នៃការបើកនេះ ត្រា ទី១។

9 បន្ទាប់មក ខ្ញុំបានគិតថា បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ...នៅថ្ងៃអាទិត្យ ក្រោយ ខ្ញុំនឹងនិយាយអំពីរឿងនោះ។ បើខ្ញុំធ្វើមិនទាន់ចប់នៅថ្ងៃអាទិត្យទេ ខ្ញុំ

នឹងសាកល្បងនៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យម្តងទៀត។ ហើយនោះនឹងបើកផ្លូវ ប្រសិនបើ ព្រះអម្ចាស់ដឹកនាំយើង យើងនឹងមិនត្រូវឈប់ជាមួយផ្នែកនោះឡើយ យើងនឹង ចូលទៅក្នុងគ្រាទាំងប្រាំពីរ ហើយបន្តវាបន្តទៀត ដរាបណាយើងបានឃើញ ព្រះអម្ចាស់កំពុងដឹកនាំ។

10 ឥឡូវនេះ យប់នេះ យើងមានសំណួរមួយចំនួន ហើយពួកវាទាំងអស់សុទ្ធតែ ជាសំណួរសមហេតុផល។ មានមួយនៅទីនេះដែលខ្ញុំចង់និយាយជាលើកដំបូង មួយភ្លែត។ វាត្រូវបាននរណាម្នាក់សួរ...វាមិនមែនជាសំណួរទេ វាគ្រាន់តែជាអ្នក សួរខ្ញុំប៉ុណ្ណោះ។

សោររបស់ខ្ញុំនៅឯណា? សូមប្រាប់ខ្ញុំ។

11 ពួកគេ—ពួកគេបានបាត់បង់ពួកវានៅរសៀលនេះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមប្រាប់ អ្នករាល់គ្នាថា ប៉ុន្មានសប្តាហ៍មុន ប្រហែលជាប៉ុន្មានថ្ងៃមុននេះ ខ្ញុំនៅទីនេះនៅឯ ធាងខ្មោចស្រី... ខ្ញុំធ្លាប់ចូលទៅក្នុងការអធិស្ឋាន ហើយរង់ចាំព្រះអម្ចាស់ ហើយ ស្វែងរកកន្លែងដែលរឿងទាំងនោះសម្រាប់មនុស្ស។ ខ្ញុំបានរកឃើញឡានរបស់ មនុស្ស។ ព្រះអម្ចាស់នឹងមានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំនៅកន្លែងដែលប្រជាជននឹងធ្វើ...

12 បងប្រុស វេច អ៊ីវ៉ាន បានមកទីនេះ ហើយបានបាត់រថយន្តរបស់គាត់ ហើយ មាននរណាម្នាក់បានលួចវានៅល្វីស្វីល។ គាត់និងបងប្រុស ហ្វ្រេដ សុតមែន និងបងប្អូនមួយចំនួន... ខ្ញុំជឿថា បងប្រុស ថម ស៊ីមសុន គឺនៅជាមួយគ្នាថ្ងៃនោះ។ ឬមួយជាអ្នក បងប្រុសថម? ហើយពួកគេឡើងមកផ្ទះហើយមានបងប្រុស អ៊ីវ៉ាន គ្មានឡាន គ្មានសំលៀកបំពាក់ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលគាត់មានគឺនៅក្នុងឡាននោះ។ ហើយពួកគេបានទាញចូលទៅក្នុង មីល័រ ហើយមាននរណាម្នាក់យកវា។

13 មែនហើយ យើងមានវ៉ាកែត ឬចិញ្ចៀននៅ ល្វីស្វីល កន្លែងដែលពួកគេ ទាញរថយន្តទាំងនេះចេញ ហើយពួកគេនឹងដំណើរការពួកវាទៅតាមផ្លូវប៊ូលីង ប៉ែតងឬកន្លែងណាមួយបែបនោះ ហើយបាញ់ថ្នាំពួកវា។ ហើយនៅក្នុងរដ្ឋ កេនតា គឺ អ្នកមិនចាំបាច់មានស្លាកលេខទេ ទោះជាឡានរបស់អ្នកក៏ដោយ ហើយពួកគេ អាចផ្លាស់ប្តូររថយន្តទាំងនោះក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី ហើយលក់ពួកវាតាមវិធី ដែលពួកគេចង់។

14 បងប្រុស អ៊ីវ៉ានជាមួយនឹងឡានតូចរបស់គាត់ និងអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់ មាននៅក្នុងនោះ ហើយព្រះអម្ចាស់បានផ្តល់ចម្លើយដល់ខ្ញុំសម្រាប់វា។ ហើយមុន ពេលពួកគេទៅដល់ផ្ទះ ឡានបានចតនៅទីនេះអស់សាំងប្រហែលពាក់កណ្តាល ដែលជាកន្លែងដែលទ្រង់បានបង្វែរពួកគេនៅលើផ្លូវទៅ ប៉ូលីងបែតង ហើយបាន នាំពួកវាត្រឡប់មកវិញ ហើយដាក់វេយន្តបែរទៅទីនោះវិញ ដោយមានរបស់ គ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងនោះ គ្មានរបស់ណាបាត់នោះទេ គ្រាន់តែអស់សាំងដែលពួកគេ បានប្រើ។

15 ច្រើនដងហើយដែលមនុស្សនិយាយថា រឿងខ្លះ ហើយពួកគេបានសុំ ហើយខ្ញុំ នឹងទៅចំពោះព្រះអម្ចាស់ ហើយរង់ចាំការនិមិត្តទាំងនោះ ឥឡូវនេះ រង់ចាំរហូតដល់ ពួកវាមក។ ប៉ុន្តែខ្ញុំរកឃើញថា រឿងនោះបាននាំឲ្យមានការជំពប់ដួលយ៉ាងខ្លាំង នៅចំពោះមុខប្រជាជន។ តាមពិត ប្រជាជនអាមេរិកមិនទាន់ត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ កិច្ចបម្រើការងារបែបនេះទេ គឺក្រុមជំនុំ។ ត្រូវហើយ។ វា—វាហួសពីពេលវេលា របស់ពួកគេ។ ឃើញទេ? ហើយវាបណ្តាលឱ្យមានអ្វីគ្រប់យ៉ាង អ្នកខ្លះហៅអ្នក ថា “អារក្ស” អ្នកខ្លះហៅអ្នកថា “អ្នកខាងវិញ្ញាណ” អ្នកខ្លះហៅអ្នកថា “ព្រះបុត្រា របស់ព្រះ” ឬ “ព្រះ” និងអ្វីៗទាំងអស់។ ឃើញទេ? ដូច្នេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែបានសន្យា ជាមួយព្រះអម្ចាស់ថា ខ្ញុំនឹងទុកវាចោល ហើយរង់ចាំ ហើយប្រើកិច្ចបម្រើនោះ នៅទ្វីបអាហ្វ្រិក ឬនៅលើការសម្ភាសន៍ផ្ទាល់ខ្លួន នៅពេលដែលខ្ញុំមានពួកវានៅ ទីនេះ។

16 ឥឡូវនេះ យើងនៅទីនេះសម្រាប់ការសម្ភាសផ្ទាល់ខ្លួន ដែលនៅតែមានរឿង បែបនេះ។ ប៉ុន្តែ...ហើយវិធីដើម្បីទទួលវាមិនមែនមកក្រុមជំនុំទេ អ្នកទៅរកលេខា របស់យើង កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំប៊ីលី ប៉ូលហើយគាត់នឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកខ្លះ... សំបុត្រ ប្រាប់អ្នកថានៅពេលណាដែលត្រូវទៅជាដើម។ ហើយអ្វីដែលដូចនោះគឺនៅលើ ការសម្ភាសន៍ផ្ទាល់ខ្លួននៅទីនេះ ឬក្នុងវិស័យបេសកកម្ម អាចមកតាមវិធីនោះ តែប៉ុណ្ណោះ។ មាន—ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលមួយដែលបានបោះពុម្ពផ្សាយ ឬសៀវភៅ ឬកំណត់ចំណាំនៅលើផ្ទាំងផ្សព្វផ្សាយនៅទីនោះ អំពីរបៀបធ្វើវា។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែ មកទីនេះទៅកាន់វេទិកា...

17 ឥឡូវនេះ យើងមានអំណោយទាននៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ យើងមានបងប្រុស នេ វិល នៅទីនេះ ដែលបានទទួលអំណោយទាននៃការព្យាករណ៍។ បងប្រុស ហ៊ីប៊ុ

នបូថមអង្គុយនៅទីនេះ ដែលមានអំណោយទានក្នុងការនិយាយភាសាដទៃ និង ការបកប្រែភាសា។ ខ្ញុំនឹងណែនាំអ្នក...ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានថា ព្រះនឹងប្រទានឲ្យអ្នកនូវ កូនសោ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំសូមណែនាំប្រហែលជាថា ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នឹងនិយាយនៅយប់នេះ ប្រហែលជាតាមរយៈបងប្រុស នេវិល ឬបងប្រុសហ៊ី ហ្គិនបូថមប្រអំណោយមួយចំនួននៅក្នុងក្រុមជំនុំ ថាយើងមានសំណួរមួយចំនួន ក្នុងរយៈពេលពីរបីនាទី ដែលប្រហែលជាពួកគេអាចធ្វើវាបាន។

18 ប៉ុន្តែសម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ខ្ញុំបានសន្យាជាមួយព្រះ លែងនៅអាមេរិកក្នុង ការប្រជុំជាសាធារណៈទៀតហើយ ឃើញទេ ព្រោះវាគ្រាន់តែធ្វើឱ្យខ្ញុំចាកចេញ ពីទីវាលបេសកកម្ម។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកខ្លះនឹងនាំអ្នកចេញទៅជា—ជា “អារក្ស” អ្នកផ្សេងទៀតនឹងបង្កើតថា “ព្រះ។” ដូច្នេះហើយ អ្នកឃើញហើយ ពួកគេគ្រាន់តែ មិនទាន់រួចរាល់សម្រាប់វាទេ។ ដូច្នេះហើយ ព្រះមិនអាចធ្វើការនោះបានទេ ហើយ ខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកដែលបានសួរនឹងយល់។ ឥឡូវនេះ ប្រហែលជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នៅយប់នេះ...អ្នកគ្រាន់តែអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែលកញ្ចប់របស់អ្នកកំពុងរង់ចាំ។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាអ្នកនឹងរក ឃើញវា ហើយខ្ញុំជឿថាអ្នកនឹងរកឃើញវា។ ឃើញទេ?

19 ហើយ...តែពេលនេះ...ហើយឥឡូវនេះបីលីប៊ូល ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់ មានរឿងបែបនេះ ប្រសិនបើពួកគេនឹងហៅគាត់ គាត់នឹងបញ្ជូនពួកវាទៅព្រះវិហារ ខ្ញុំព្យាយាមយកករណីសង្គ្រោះបន្ទាន់នៅពេលខ្ញុំនៅផ្ទះ។

20 ឥឡូវនេះ អនុញ្ញាតឱ្យពួកយើង ឥឡូវនេះ មុនពេលដែលយើងចូលទៅ ជិតសំណួរទាំងនេះ... ជាដំបូង ខ្ញុំចង់និយាយថា ចម្លើយណាមួយដែលមិន ស្របតាមជំនឿ ឬចម្លើយរបស់អ្នក...នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ វាមិនមែនយោងទៅតាម ព្រះបន្ទូលទេ នោះអ្នកមិនចាំបាច់ទទួលវាទេ។ ដូច្នេះហើយ ទើបខ្ញុំអាចចុះបាន ហើយប្រហែលជាចូលក្នុងអត្ថបទផងដែរនៅយប់នេះ ខ្ញុំចង់ទៅឆ្លើយប្រាប់គេ និង អ្នកដែលខ្ញុំគិត—ដែលបានទទួលបទគម្ពីរដើម្បីឆ្លើយ អញ្ចឹង ខ្ញុំនឹងឆ្លើយពួកវា តាមអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែខ្ញុំទើបតែទទួលពួកគេប៉ុន្មាននាទីមុន នេះ បានតែប៉ុណ្ណោះ ហើយទាំងបីនោះមិនមាន...គ្រាន់តែរឿងតិចតួចអំពីនរណា ម្នាក់បានសុបិនឃើញ សុបិន្ត១ឬអ្វីមួយ ចង់ដឹងថាតើពួកគេគួរប្រាប់វា ឬក៏មាន អ្វីផ្សេងទៀតនោះ អ្នកឃើញទេ។

ដូច្នោះ ចូរយើងឱនក្បាលឥឡូវនេះ ពេលយើងចូលទៅជិតសេចក្តីមេត្តាករុណា របស់ទ្រង់។

21 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ យើងខ្ញុំជាប្រជារាស្ត្ររបស់ព្រះអង្គ ដែលត្រូវបានហៅ តាមព្រះនាមរបស់ព្រះអង្គ។ ហើយយើងរីករាយណាស់នៅឈប់នេះដែលបានដឹង ថាយើងមានព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ដែលមើលថែយើង ហើយយកចិត្តទុកដាក់ ចំពោះយើង ហើយស្រឡាញ់យើងដូចជាកូនជាទីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់។ ហេតុនេះ ហើយបានជាទូលបង្គំសប្បាយចិត្តជាមួយព្រះអម្ចាស់ដែលទូលបង្គំត្រូវបានរាប់ ជាមួយនឹងមនុស្សទាំងនេះ ធ្វើជាបងប្អូនរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេជាបងប្អូនបង្កើត របស់ទូលបង្គំ។ ទូលបង្គំមានអំណរគុណណាស់។

22 មានមួយ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលបានបាត់សោរ។ ទ្រង់ជ្រាបច្បាស់ពីកន្លែង ដែលគេដាក់។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងបើកបង្ហាញវា ហើយនឹងនាំពួកគេ ត្រង់ទៅកាន់កូនសោទាំងនោះ។ វាជារបស់ដ៏មានតម្លៃសម្រាប់ពួកគេ វាជាឡាន របស់ពួកគេ។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋានថា ឱព្រះវរបិតាអើយ ថា ទ្រង់នឹងប្រទាន សំណើនេះដល់មនុស្សទាំងនោះ។

23 ឥឡូវនេះទូលបង្គំអធិស្ឋានសូមឲ្យទ្រង់ប្រទានពរដល់គ្រូគង្វាលរបស់យើង បងប្រុសនេរីលជាទីស្រឡាញ់របស់យើង។ យើងរីករាយណាស់ដែលបានឃើញ ទ្រង់ធ្វើការនៅកណ្តាលយើងនៅក្នុងអំណោយទានខាងវិញ្ញាណដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះ នៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់យើង ផ្នែកនៃរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ដែលកំពុងថ្វាយបង្គំ នៅជ្រុងទីប្រាំបី និងប៉ែននេះ។ យើងរីករាយណាស់ដែលត្រូវបានរាប់ជាមួយនឹង មនុស្សមួយក្រុមនោះ ហើយបានដឹងថាព្រះបើកសម្តែងអាថ៌កំបាំងដល់រាស្ត្ររបស់ ទ្រង់។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់បងប្រុស នេរីល ជាគ្រូគង្វាល របស់យើង និងបងប្រុសហ៊ីហ្គីនបូចមបងប្រុសហ្វូង បងប្រុស ជូនៀ ជេកសុននិង បងប្អូនស្រីរបស់យើង ដែលកំពុងនិយាយភាសាដទៃ និងផ្តល់ការបកស្រាយ។ ឱ ព្រះវរបិតាអើយ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងបន្តបង្ហាញអង្គទ្រង់តាមរយៈ អំណោយទានដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះ ដើម្បីអោយក្រុមជំនុំរបស់យើងត្រូវបានគេស្គាល់ ថាជាក្រុមជំនុំខាងវិញ្ញាណ កន្លែងដែលមនុស្សនឿយហត់អាចមកអង្គុយនៅក្នុង វត្តមានរបស់ព្រះដ៏មានមហិទ្ធិប្រទ្ធិ ហើយដឹងថាទ្រង់មានបន្ទូល ហើយបើកសម្តែង អាថ៌កំបាំងនៃចិត្ត។

24 ហើយព្រះបិតាអើយ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់យើងនៅ យប់នេះ ក្នុងការឆ្លើយសំណួរទាំងនេះ។ រឿងខ្លះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ខ្លះស្លូតបូក ខ្លះមានកម្លាំង។ ចំពោះរាល់សំណួរដែលបានសួរ វាជាសំណួរខ្លាំង។ វាជាអ្វី ដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ ពួកគេចង់បានវាដោះស្រាយ។ ឱព្រះវរបិតាអើយ ពួកយើងទាំងអស់គ្នាមិនគ្រប់គ្រាន់ក្នុងកិច្ចការទាំងនេះទេ ប៉ុន្តែយើងដឹងថា ទ្រង់ មានច្រើនជាងគ្រប់គ្រាន់ហើយ។ ដូច្នោះ យើងខ្ញុំអធិស្ឋានសូមទ្រង់នឹងបកស្រាយ សំណួរទាំងនេះដល់យើង ដើម្បីឲ្យយើងអាចផ្តល់ចម្លើយត្រឹមត្រូវដល់ប្រជាជន ដើម្បីឲ្យពួកគេអាចត្រូវបានជួយ ហើយក្រុមជំនុំត្រូវបានលើកតម្កើង ព្រះនាមរបស់ ព្រះត្រូវបានលើកតម្កើង។

25 ឥឡូវនេះ ឱព្រះវរបិតា ប្រសិនបើវាជាបំណងព្រះហរទ័យទ្រង់ ទូលបង្គំសូម អធិស្ឋានសូមទ្រង់ជួយពួកយើងក្នុងសប្តាហ៍នេះ ហើយនឹងជួយទូលបង្គំក្នុងពេល ដែលទូលបង្គំកំពុងសិក្សានៅ *ចិតសិបសប្តាហ៍នៃដានីវ៉ែល* នោះដែលទូលបង្គំ អាចនឹងធ្វើនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ បើសិនជាព្រះហឫទ័យទ្រង់បើកឱ្យ បទគម្ពីរ ដល់មនុស្សទាំងនោះ។ សូមព្រះជាម្ចាស់ប្រទានវា ដើម្បីឱ្យព្រលឹងរបស់ពួកគេ បានស្រស់ស្រាយឡើងវិញ។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ចូរបង្រៀនអស់អ្នកដែលស្វែងរក អ្វីដែលជ្រៅ។ ជួយសង្គ្រោះអ្នកដែលបាត់បង់។ ព្យាបាលអ្នកដែលឈឺ។ យើង ទាំងអស់គ្នាកំពុងរង់ចាំទ្រង់ ព្រះបិតា។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

26 ឥឡូវនេះ សំណួរទីមួយនេះមិនមែនជាសំណួរពិតប្រាកដទេ វាគ្រាន់តែជារឿង តូចមួយសម្រាប់...និយាយថាតើខ្ញុំឈរជិតពេកទេ? តើវាព្រិលនៅខាងក្រោយឬ? ប្រសិនបើវាកើតឡើងមែន សូមលើកដៃរបស់អ្នកឡើង។

132. បងប្រុសប៊ិល សូមនិយាយអ្វីមួយអំពីកុមារនិងមនុស្សពេញវ័យ មាន សំលេងរំខាននៅពេលព្រឹក...កើតឡើងក្នុងអំឡុងពេលកម្មវិធីថ្ងាយបង្គំ។ រោងឧបោសថនេះត្រូវការមេរៀនខ្លះក្នុងការគោរព។

27 អាម៉ែន! កូនក្មេងអើយ តើអ្នកមិនចេះស្តាប់បង្គាប់ដោយខ្លួនឯងក្នុងដំណាក់ នៃព្រះទេឬ? តើអ្នកមិនដឹងថានេះជាទីសក្ការៈរបស់ព្រះឬ? ព្រះគង់នៅក្នុង ព្រះវិហារបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ សូមឲ្យអ្នករាល់គ្នានៅស្ងៀម។ វាជាកន្លែងរបស់ព្រះ ជាកន្លែងដែលមនុស្សកំពុងមក ធ្វើសមាធិ ព្យាយាមស្វែងរកសេចក្តីសង្គ្រោះ ដល់ព្រលឹង ព្យាយាមស្វែងរកបញ្ហានៃជីវិតរបស់ប្រជាជន ព្យាយាមជួយនរណា

ម្នាក់។ តិចបំផុតដែលអ្នកអាចធ្វើបានគឺគោរព ស្ងប់ស្ងាត់។ ឱ្យអ្នកដឹកទឹកមុន ពេលព្រះវិហារចាប់ផ្តើម ខ្ញុំដឹងថាក្មេងតូចៗត្រូវតែដឹកទឹក។ ម្តាយដែលមានកូនតូច ៗទាំងនោះ ប្រសិនបើអ្នកអង្គុយកែវរេត ចូររក្សាពួកគេឱ្យនៅស្ងៀមតាមដែលអាច ធ្វើទៅបាន។ ហើយមិនគួរមានការខ្សឹបខ្សៀវណាមួយឡើយ។ យើងទាំងអស់គ្នា មានកំហុស។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះគម្ពីរនោះត្រូវបានអាន ហើយអ្នកបម្រើព្រះ នោះចូលទៅក្នុងវេទិកា យើងគួរតែនៅស្ងៀម ដោយរង់ចាំព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ សូមព្យាយាមធ្វើវា។

28 ខ្ញុំដឹងថាអ្នករាល់គ្នាតូចៗ អ្នកត្រូវតែញញើតបន្តិច។ នោះបើអ្នកធ្វើបាន ត្រឹមត្រូវ—វាពិតជាស្រស់ស្អាតណាស់។ ហើយកូនត្រូវចាំថា ម្តាយមិនចង់ឲ្យកូន ធ្វើបែបនោះទេ ហើយប៉ាកមិនចង់ឲ្យកូនធ្វើបែបនោះដែរ។ ហើយដូច្នោះ...

29 ហើយខ្ញុំដឹងថា ខ្ញុំក៏មានកូនតូចៗដែរ ដែលរត់ជុំវិញ និងយ៉ូរសប។ ហើយមេដា និយាយថា “ខ្ញុំមិនទទួលបានអ្វីសោះក្នុងកម្មវិធីនោះ ដោយព្រោះព្យាយាមរក្សាចូឱ្យ នៅស្ងៀម។” មែនហើយ នាងកំពុងព្យាយាមធ្វើដូច្នោះ ដើម្បីឲ្យអ្នកផ្សេងអាចទទួល បានអ្វីមួយចេញពីកម្មវិធី។ ឃើញទេ?

30 ហើយយើងតែងតែចង់គោរពគ្នាទៅវិញទៅមក គោរពគ្នាទៅវិញទៅមក។ ហើយលើសជាងអ្វីទាំងអស់ ចូរលើកតម្កើងព្រះ និងលើកតម្កើងព្រះដំណាក់របស់ ព្រះអង្គ។

ឥឡូវនេះ សំណួរបន្ទាប់នេះគឺ:

133. កុមារពីរនាក់ដែលមានអាយុពីប្រាំមួយទៅប្រាំបីឆ្នាំនៅទីនេះនៅអាសនៈ ព្រឹកនេះ។ តើពេលណាគួរឲ្យពួកគេទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក?

31 ឱ្យបានឆាប់តាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ “ប្រែចិត្តភ្លាម ហើយទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹក” នោះគឺនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះ នោះជាសំណួរ លេខមួយ។ ខ្ញុំនឹងណែនាំវា។ ប៉ុន្តែយើងរកឃើញនៅក្នុងបទគម្ពីរ...

32 អ្នកនិយាយថា “តើមានក្នុងបទគម្ពីរទេ?”

33 នៅពេលពេត្រុសបានអធិប្បាយនៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ព្រលឹងបិតាន់នាក់ត្រូវ បានសង្គ្រោះ ហើយបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងពេលតែមួយ។ “អស់អ្នកដែល ជឿលើព្រះអម្ចាស់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។” ដូច្នោះ នៅពេលដែលអ្នកជឿ

លើព្រះអម្ចាស់ ហើយទទួលយកទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់អ្នក ទៅត្រង់ដទៃ ហើយធ្វើការសារភាពរបស់អ្នកចាប់ផ្តើមនៅទីនោះ។ ក្មេងប្តូរចាស់ មិនថាអ្នកណា។

34 អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ កុមារទាំងនេះប្រហែលជានៅក្មេងណាស់។”

35 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “សូមឲ្យក្មេងតូចៗមករកខ្ញុំ កុំឃាត់ពួកគេឡើយ ដ្បិតព្រះរាជាណាចក្ររបស់ព្រះជាម្ចាស់មានបែបនេះ។” ខ្ញុំមិនហ៊ានដាក់ដៃលើក្មេងដែលចង់មកអាសនៈ ឬទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកឡើយ នៅគ្រប់រយ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាពួកគេមានអាយុប៉ុន្មានទេ។

ឥឡូវនេះសំណួរលេខពីរ។

134. មិត្តរួមការងាររបស់យើង ធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម ព្រះវរបិតា និងព្រះរាជបុត្រា និងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ តើយើងនឹងទទួលខុសត្រូវចំពោះការមិនប្រាប់គាត់ពីកំហុសរបស់គាត់ឬទេ?

36 ខ្ញុំជឿថា ជាគ្រិស្តាន ជាកាតព្វកិច្ច ហើយប្រសិនបើគាត់ជាមិត្តផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក... មិនរើសយកការឈ្លោះជាមួយគាត់ បើអ្នកធ្វើបែបនេះ អ្នកមិនត្រឹមត្រូវទេ—វិញ្ញាណរបស់អ្នកមិនត្រឹមត្រូវទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកស្រឡាញ់បងប្រុសនោះ អ្នកត្រូវតែប្រាប់ ព្រោះអ្នកបាននិយាយថា “មិត្តរួមការងារ។” បន្ទាប់មក...គ្មានឈ្លោះត្រូវបានចុះលើកំណត់ត្រាទាំងនេះទេ ខ្ញុំមិនដឹងថាគេមកពីណាទេ សំណួរទាំងនេះ។

37 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសូមណែនាំអ្នករាល់គ្នាមិនថាជាអ្នកណាទេ បើមិត្តភក្តិរបស់អ្នកបម្រើព្រះនេះធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកបែបនេះ ហើយអ្នកទៅលេងផ្ទះរបស់គាត់ មែនហើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែចង់—ខ្ញុំនឹងលើកសំណួរនៅពេលណាមួយ។ ហើយវាអាចផ្តល់ឱ្យអ្នក...គ្រាន់តែនិយាយវាឡើង គ្រាន់តែបន្តនិយាយអំពីវា ជុំវិញអំពីរឿងនេះ ហើយសូមឲ្យព្រះអម្ចាស់បើកវាឡើង ហើយបន្ទាប់មកព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលមកអ្នកឲ្យធ្វើវា។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែរង់ចាំរហូតដល់ព្រះអម្ចាស់បើកសំណួរ។ បន្ទាប់មកអ្នកនិយាយទៅកាន់គាត់ អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្ងល់នៅក្នុងបទគម្ពីរម៉ាថាយ ២៨:១៩ និងកិច្ចការ ២:៣៨ ហើយបន្តទៅមុខទៀត តើមានរឿងផ្ទុយគ្នាខ្លះទេ? តើអ្នកអាចពន្យល់ពីមូលហេតុដែលគាត់និយាយនៅ

ទីនេះ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយម្នាក់ទៀតបាន និយាយថា ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ?”

38 ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ កុំព្យាយាម...ប្រសិនបើអ្នកមិនមែនជាសិស្សពិតប្រាកដ ហើយអ្នកមិនដឹងថាអ្នកកំពុងនិយាយអំពីអ្វី ទុកវាឱ្យនៅតែវាប្រសើរជាង។ ឃើញ ទេ? អ្នកគ្រាន់តែប្រាប់គាត់ និយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំសូមជូនពរឱ្យអ្នកឡើង មក...” បើគាត់ហាក់ដូចជាស្មោះត្រង់ និយាយថា “ឆ្ងល់ថាតើអ្នកអាចនឹងជួប គ្រូគង្វាលរបស់យើង ឬនរណាម្នាក់ ហើយពិភាក្សាវាបានទេ?”

39 ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា វាជារឿងដ៏ជ្រៅ។ ឃើញទេ? កុំយកវាមកដាក់លើខ្លួនឯង ព្រោះ អាចនឹងធ្វើឲ្យខ្លួនឯងរិលជុំវិញ។ ហើយប្រសិនបើអ្នក...ឥឡូវនេះ បើអ្នកដឹងពីអ្វី ដែលអ្នកកំពុងនិយាយ ហើយតាំងចិត្តយ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់ ហើយស្គាល់បទគម្ពីរ នោះ មិនអីទេ។ ប៉ុន្តែកុំធ្វើបាបគាត់ ទោះធ្វើអ្វីក៏ដោយ កុំធ្វើបាបគាត់។ ឃើញទេ? កុំធ្វើ ឱ្យមានការទាស់ទែងគ្នាអី គ្រាន់តែប្រាប់គាត់...

40 ហើយ ពិតណាស់ គាត់មានកំហុស។ វាជាការពិត។ បុរសនោះមានកំហុស ពេលគាត់ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកបែបនោះ។ បុរសណាដែលធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកក្នុង ព្រះនាម “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” គឺខុសពីបទគម្ពីរ។ ត្រូវហើយ។

សំណួរលេខបី។

135. នៅក្នុងសេចក្តីថ្លែងការណ៍នៃសេចក្តីជំនឿ ពួកគេបាននិយាយថា “យើងជឿ លើព្រះតែមួយ គឺជាអស់កល្ប ដែលមាននៅក្នុងបុគ្គលបីអង្គ៖ ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ម៉ាថាយ ២៨:១៩ ១៨ និង ១៩ ទីមួយ...កូរិនថូស ១៣:១៤។” តើនេះមិនមែនជាមុខងារបីជំនួសឱ្យបុគ្គលបី អង្គទេឬ?

41 អ្នកនិយាយត្រូវ! មិនមានបុគ្គលបីអង្គនៅក្នុងក្រុមព្រះទេ។ ហើយមិន អាចមានបុគ្គលិកលក្ខណៈដោយគ្មានការធ្វើជាបុគ្គលនោះទេ វាត្រូវការបុគ្គល ដើម្បីបង្កើតបុគ្គលិកលក្ខណៈ។ មិនមានព្រះបីទេ។ មានព្រះតែមួយគត់ ហើយថាព្រះអង្គនោះគឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ព្រះជាព្រះវិញ្ញាណដែលរស់នៅក្នុង ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយគង់នៅក្នុងក្រុមជំនុំទ្រង់ (អ្នកនិងខ្ញុំ) សព្វថ្ងៃនេះ ញែកអង្គ

ទ្រង់មកកាន់យើងក្នុងទម្រង់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលជាព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា ទ្រង់គង់នៅក្នុងអ្នក។

42 ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយត្រូវហើយ ថា “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” គឺជាមុខងារបីរបស់ព្រះតែមួយ។ ប៉ុន្តែមិនមែនព្រះបីអង្គទេ នោះជាការខុសក្នុងបទគម្ពីរ។

136. តើគ្រីស្ទានអាចទៅស្ថានសួគ៌បានទេ ប្រសិនបើគាត់មិនថ្វាយដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់?

43 ឥឡូវនេះ នោះហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំមិនអាចឆ្លើយបាន តាមបទគម្ពីរ។

44 ឥឡូវនេះ នេះគឺ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” បើអ្នកបម្រើព្រះស្មោះត្រង់ ត្រូវចាំទុក—អនុញ្ញាតឱ្យយើងដឹង អ្នកឃើញទេ យើងនឹងរីករាយ... បងប្រុស នេវិលនិងខ្លួនខ្ញុំ ឬបងប្រុសបៀលលើបងប្រុស ខូលីន ឬអ្នកបម្រើព្រះណាមួយនៅទីនេះ ដែលត្រូវបានតែងតាំងក្នុងព័ន្ធកិច្ចនេះជាដើម អាច—អាចធ្វើដូច្នោះបាន។

ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ៖ តើគ្រីស្ទានមិនទៅស្ថានសួគ៌ទេឬ ពីព្រោះពួកគេមិនបានថ្វាយដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់?

45 ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេថា “បាទ” ឬ “ទេ” ទៅរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿជាក់ថា គ្រីស្ទានគ្រប់រូបមានកាតព្វកិច្ចថ្វាយដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់ ព្រោះវាជាបញ្ញត្តិរបស់ព្រះអម្ចាស់។ “ហើយមានព...សម្រាប់ពួកគេដែលធ្វើតាមបញ្ញត្តិទាំងអស់របស់ទ្រង់ ដើម្បីឱ្យពួកគេអាចមានសិទ្ធិចូលទៅក្នុងជីវិត ដើមឈើនៃជីវិត។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា ការថ្វាយមួយភាគក្នុងដប់គឺសំខាន់សម្រាប់បទពិសោធន៍ជាគ្រីស្ទាន។ ដ្បិតខ្ញុំនឹងចូលទៅសំណួរមួយទៀតក្នុងពេលបន្តិចទៀតនេះ ខ្ញុំដឹងថាមានសំណួរមួយទៀតនៅទីនេះដែលទាក់ទងនឹងរឿងនោះ។

137. បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំបានសង្គ្រោះ ហើយបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែ តើធ្វើដូចម្តេចដើម្បីឱ្យខ្ញុំរួចផុតពីវិញ្ញាណវិវរុស ដែលខ្ញុំហាក់ដូចជាមិនអាចឃ្លាតចេញបាន?

46 មែនហើយ បងប្អូនគ្រីស្ទានរបស់ខ្ញុំ អ្នកណាក៏ដោយ ឥឡូវនេះ ភាគច្រើននៅពេលដែលអ្នករកឃើញមនុស្សដែលមានវិញ្ញាណវិវរុស វាជាធម្មតាមានភាព

សុគតស្នាញដែលបណ្តាលឱ្យមានរឿងនេះ ពួកគេបានទទួលដំណរពូជពីម្តាយ ឪពុក ពូ មីង ឬក៏ជីដូន ជីតា អ្នកណាម្នាក់ដូចនោះ។ ហើយបើអ្នកតាមដាន ជីវិតអ្នកវិញ អ្នកនឹងរកឃើញ... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានយករឿងនេះតាមបទពិសោធន៍ ក្រោមការយល់ឃើញ ព្រោះខ្ញុំបានជួបករណីនៅលើវេទិកា រាប់ពាន់នាក់ដែល មានវិញ្ញាណនោះ។ ហើយរឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ខ្ញុំនឹងដេញវិញ្ញាណនោះ ត្រឡប់ទៅក្រោយ ដោយការរំកិលព្រែក ហើយរកឃើញថាមានជីតាម្នាក់ មានជីដូន ម្នាក់ មានអ្នកផ្សេងទៀតនៅទីនោះ ហើយអ្នកបានទទួលដំណរពីធម្មជាតិ។

47 រឹងរូស រឹងចេស មិនមែនមកពីព្រះទេ។ ហើយឥឡូវនេះ មធ្យោបាយ តែមួយគត់ដើម្បីគេចចេញពីរឿងនោះ គឺអ្នកត្រូវតែមានជំនឿដើម្បីយកឈ្នះលើរឿង នោះ នោះអ្នកគឺជាគ្រីស្ទាន។ អ្នកជាបុត្រាឬបុត្រីរបស់ព្រះ ទោះជាអ្នកជាអ្នកណា ក៏ដោយ ហើយអ្នកនឹងមិនអាចឈរហើយបន្ទោសវា ហើយបន្ទោសវា ហើយ បន្ទោសវានោះទេ។ វាដូចជាការញញើតពីពស់រំកិលអ៊ីចឹង វាកំពុងដេកនៅទីនោះ ត្រៀមខាំអ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអើពើនឹងវា ហើយដើរចេញពីវា វាមិនអាចធ្វើបាប អ្នកបានទេ។ ឃើញទេ?

48 ដូច្នោះ នៅពេលអ្នកមានអារម្មណ៍ថា អ្នកមានវិញ្ញាណរឹងរូស ចូរដាក់រឿង នោះនៅលើអាសនៈ ហើយជឿព្រះថារឿងនោះបានស្តាប់ ហើយអ្នកនឹងមិនមាន វាទៀតទេ ហើយបន្តទៅទៀត ហើយកុំខ្វល់ខ្វាយនឹងវាទៀតឡើយ ហើយរឿង នឹងចាកចេញពីអ្នក។ ទប់ទល់នឹងអារក្ស ហើយវានឹងរត់ចេញពីអ្នក នោះហើយ គឺ "ចេញឱ្យលឿន"។ ដូច្នោះ នោះហើយជាដំបូន្មានរបស់ខ្ញុំអំពីរបៀបយកឈ្នះ វា។ យើងយកឈ្នះអារក្សដោយជំនឿ។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងយកឈ្នះលើ អំពើអាក្រក់ទាំងអស់ គឺដោយជំនឿ។

138. ហេតុអ្វីបានជាអ្នកធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ជំនួសព្រះនាមរបស់ព្រះ "ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ"?

49 មែនហើយ មិនមានរឿងដូចជានាមរបស់ "ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ" នោះហើយជាមូលហេតុ។ គ្មាននរណាម្នាក់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែលធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមរបស់ "ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ" មនុស្សគ្រប់រូបនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ឬបរិយេធានាព្រះគម្ពីរ នេះ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ មិនមានសារឹក

ម្នាក់ណា គ្មានគ្រីស្ទានណាម្នាក់ គ្មានពេលណាមួយនោះទេដែល “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ធ្លាប់ប្រើសម្រាប់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកទេ រហូតដល់ព្រះវិហារកាតូលិកត្រូវបានរៀបចំនៅក្រុមប្រឹក្សានីសៀរ បើយោងតាមមួយឆ្នាំ បន្ទាប់ពីការស្តាប់របស់សាវ័កចុងក្រោយ។

50 មិនមានអ្វីដូចជានាមរបស់ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ”។ ព្រះវរបិតាមិនមែនជានាម ព្រះរាជបុត្រាមិនមែនជាព្រះនាម ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនមែនជានាមទេ។ វាជាចំនងជើងបី មុខងារបីទៅជាព្រះនាមមួយៈ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ដូច្នេះមិនមានអ្វីដូចជាឈ្មោះ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ហើយវាគ្មាន...វាគ្មានឈ្មោះទេ ដូច្នេះខ្ញុំធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលជាព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ច្បាស់ទេ?

139. អ្នកខ្លះថាអញ្ចឹង “ព្រះគ្រីស្ទគង់នៅក្នុងឋាននរក មុនពេលមានព្រះជន្មរស់ឡើងវិញ។” តើនេះ...តើមានបទគម្ពីរសម្រាប់រឿងនេះទេ?

51 ឥឡូវនេះ ជាសំណួរក្នុងបទគម្ពីរ ដែលខ្ញុំចង់ឆ្លើយប្រាប់អ្នកពីក្នុងបទគម្ពីរ ព្រោះគេសួរថា “តើវាមាននៅក្នុងបទគម្ពីរទេ?”

52 ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកដាក់មករកពេត្រុសទី ១ ៣:១៨ និង ២០ ជាមួយខ្ញុំ អ្នកដែលចង់ស្តាប់ មិនថាអ្នកសួរ ឬអត់ ដូច្នេះអ្នកនឹងមិនត្រូវយកពាក្យអ្នកផ្សេងទៀត។ អ្នកអាចអានវា ហើយស្វែងយល់ថាតើនេះជាការពិតឬអត់។ យើងតែងតែចង់នៅជាមួយនឹងសេចក្តីពិត ហើយជាកន្លែងដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយវា។ ហើយមនុស្សជាទីស្រឡាញ់នេះ ទោះអ្នកណាក៏ដោយ បានសួរវាដូចជាចង់ដឹងសម្រាប់ឯកសារយោងពីព្រះគម្ពីរថាតើនេះពិតជាដូច្នោះឬអត់។

53 ឥឡូវនេះយើងរកឃើញវានៅក្នុង...ប្រសិនបើខ្ញុំមានវា។ ព្រះគម្ពីរដ៏ចំណាស់នេះប្រហែលជាត្រូវបានរំហែក ត្រង់នេះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានវាឥឡូវនេះជាច្រើនឆ្នាំ។ បើខ្ញុំអាចដឹងថាខ្ញុំបានវានៅទីនេះ ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជា...ចាំបន្តិចបងប្អូន បើខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រាកដថានោះជា... សូមមើល វាកើតឡើងបន្ទាប់ពីជំងឺម៉ូថេ ទីតុស និងហេព្រើរ។ យើងនៅទីនេះ បាទ ខ្ញុំបានទទួលវាហើយ។ សូមអរគុណ។ ពេត្រុសទី ១ជំពូកទី៣ ជំពូកទី៣នៃពេត្រុសទីមួយ។ ជំពូកទី៣ ហើយសូមចាប់ផ្តើមជាមួយ—ជាមួយ ខ១៨។

ព្រោះព្រះគ្រីស្ទទ្រង់បានរងទុក្ខម្តង ដោយព្រោះបាបដែរ គឺជាព្រះ
ដ៏សុចរិត ទ្រង់រងទុក្ខជំនួសមនុស្សទុច្ចរិត ដើម្បីនឹងនាំយើងរាល់គ្នា
ទៅដល់ព្រះ ដោយទ្រង់ត្រូវគេធ្វើគុតខាងសាច់ឈាម តែបានវិញ្ញាណ
ប្រោសឲ្យរស់វិញ៖ (វិញ្ញាណប្រោសឲ្យរស់វិញ)

ហើយដោយនូវព្រះវិញ្ញាណនោះដង ទ្រង់បានយាងទៅប្រដៅដល់
ពួកវិញ្ញាណដែលជាប់ឃុំ

ជាពួកអ្នកដែលពីដើមមិនព្រមជឿ គឺក្នុងខណៈដែលសេចក្តីអត់ធ្មត់
របស់ព្រះ បានរង់ចាំនៅជំនាន់លោកណូអេ កាលលោកកំពុងតែធ្វើទុក
ធំ ហើយនៅក្នុងទុកនោះមានមនុស្សតែបន្តិច គឺជនកំប៉ុណ្ណោះដែល
បានរួចដោយសារទឹក។

54 ឥឡូវសូមងាកទៅកិច្ចការជំពូកទី២ កិច្ចការ២ ហើយយើងនឹងចូលក្នុង
—ខទី៣០ ចាប់ផ្តើមនៅក្នុងកិច្ចការ២ ហើយនេះគឺជាសារកំពេញសក់និយាយផង
ដែរ។ កិច្ចការ ជំពូកទី២ និង—ខទី ៣០ ខ្ញុំបានសរសេរនៅទីនេះ។

កន្លែងណា...ដូច្នោះ ដោយព្រោះលោកជាហោរា ហើយក៏ជ្រាបថា
ព្រះបានស្តេចសន្យានឹងលោកថា ទ្រង់នឹងបង្កើតព្រះគ្រីស្ទ ពីពូជរបស់
លោកខាងសាច់ឈាម ឲ្យបានគង់លើបណ្តឹងរបស់លោក

គឺដោយព្រោះលោកបានឃើញការនោះជាមុន បានជាលោកសំដែង
ពីព្រះគ្រីស្ទត្រូវរស់ឡើងវិញថា ព្រលឹងទ្រង់មិនត្រូវទុកចោល នៅក្នុង
ស្ថានឃុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ទេ ហើយរូបសាច់ទ្រង់មិនត្រូវឃើញ
សេចក្តីពុករលួយឡើយ (រូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ)។

55 ព្រលឹងទ្រង់បានចុះទៅឋាននរក ហើយបានអធិប្បាយដល់វិញ្ញាណ ឬព្រលឹង
ដែលមិនប្រែចិត្តដោយការអត់ធ្មត់នៅសម័យណូអេ។ ព្រលឹងរបស់ទ្រង់បានចុះទៅ
ក្នុងនរក ហើយទ្រង់បានអធិប្បាយទៅកាន់វិញ្ញាណ ហើយបានរស់ឡើងវិញនៅ
ថ្ងៃទីបី។ នោះគឺជាបទគម្ពីរ ជាសេចក្តីពិត។

140. ឥឡូវនេះ តើព្រហ្មចារីទាំងប្រាំនាក់បានបាត់បង់ឬ?

56 ខ្ញុំសន្មតថាពួកគេកំពុងសួរសំណួរថា “ព្រហ្មចារីទាំងប្រាំ” អ្នកមានប្រាជ្ញា
ទាំងប្រាំ និងមនុស្សល្ងង់ទាំងប្រាំ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកបាននៅជាមួយយើង

នៅក្នុងការបង្រៀនចុងក្រោយនៅក្នុងវិវរណៈ នោះអ្នកដឹងថាស្ត្រីព្រហ្មចារីទាំងនោះ គឺ—ព្រហ្មចារីល្ងង់ទាំងប្រាំមិនបានបាត់បង់ឡើយ ប៉ុន្តែគេមិនត្រូវបានអនុញ្ញាត ឱ្យចូលរួមក្នុងពិធីមង្គលការ ប៉ុន្តែ ពួកគេបានរងការបៀតបៀន ហើយត្រូវបាន ធ្វើទុក្ខរកម្ម ហើយបានរស់ឡើងវិញនៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់នៃការរស់ឡើងវិញ ជាទូទៅ។ ទាំងនេះគឺជាមនុស្សដែលទ្រង់បានញែកចៀមចេញពីពពែ ឃើញទេ ពួកគេបានឈរនៅចំពោះមុខការជំនុំជំរះ។

57 អ្នកនិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ តើយើង ក្រុមជំនុំមិនឈរមាំទេ?” អត់ទេ បាទ! យើងមិនឈរនៅចំពោះមុខការជំនុំជំរះទេ។

58 ឥឡូវនេះ យើងកំពុងឈរនៅចំពោះមុខការជំនុំជំរះ ព្រះដាក់អំពើបាបរបស់ យើងលើព្រះគ្រីស្ទ ហើយយើង... “អ្នកដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ” យ៉ូហាន ៥:២៤ “ហើយ ជឿលើទ្រង់ដែលចាត់ខ្ញុំឲ្យមក មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ហើយនឹងមិនចូលទៅ ក្នុងការជំនុំជំរះឡើយ ប៉ុន្តែបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅរកជីវិត។” គ្មានការ ជំនុំជំរះសម្រាប់ក្រុមជំនុំទៀតទេ។ វាត្រូវបានលើកឡើងនៅក្នុងការលើកឡើង ហើយត្រឡប់មកវិញដើម្បីកាត់ទោសមនុស្សដែលមិនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ប៉ុលមិននិយាយថាគាត់ហ៊ានឲ្យយើងណាមួយយក—បញ្ហាទៅទីជំនុំ ជំរះ ទៅកាន់ចៅក្រមអយុត្តិធម៌ ពេល “តើអ្នកមិនដឹងថាពួកបរិសុទ្ធនឹងជំនុំជំរះ ផែនដីទេឬ?” យើងនឹងអង្គុយជាមួយនឹងព្រះគ្រីស្ទ ហើយជំនុំជំរះស្តេច និងសង្ឃ ហើយជំនុំជំរះមនុស្សទាំងនេះ ដែលយើងបានផ្សាយដល់ ហើយប្រាប់ពួកគេអំពី ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយពួកគេបានបដិសេធមិនទទួល វា។ គិតមើលទៅ!

59 អត់ទេ ពួកគេមិនត្រូវបានបាត់បង់ទេ ប៉ុន្តែពួកគេនឹងមិននៅក្នុងកូនក្រមុំ ឡើយ។ ពួកគេបានមកនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញជាលើកទីពីរ ប៉ុន្តែមិនដែលនៅក្នុង កូនក្រមុំ ហើយត្រូវជំនុំជំរះតាមរបៀបដែលពួកគេប្រព្រឹត្តចំពោះពន្លឺដែលពួកគេ បានទទួល។ ឥឡូវនេះ ផ្នែកនោះនឹងអាស្រ័យលើព្រះគ្រីស្ទ។ ទោះបីជា ពួកគេ មិនបានបាត់បង់ក៏ដោយ។

141. បងប្រុសប្រាណហាំ នៅកូរិនថូសទីមួយ កូរិនថូស ជំពូកទី ១៤៥ទី៣៤និង ទី៣៥ ចែងថា “ចូរឲ្យស្ត្រីរបស់អ្នកនៅស្ងៀមនៅក្នុងព្រះវិហារចុះ ត្បិតមិន ត្រូវបានអនុញ្ញាតឲ្យពួកគេនិយាយឡើយ។” ទី ៣៥ “ដ្បិតវាជាការអាម៉ាស់

សម្រាប់ស្ត្រីដែលនិយាយក្នុងក្រុមជំនុំ។” ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើស្ត្រីដែលមានសក់ខ្លីនិយាយ—និយាយជាភាសាដទៃ—នៅក្នុងព្រះវិហារ នៅក្នុងព្រះវិហារ តើវាជាព្រះវិញ្ញាណ—នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលនិយាយតាមរយៈនាង ឬ វាគឺជាវិញ្ញាណក្លែងក្លាយ?

60 ឥឡូវនេះ អ្នកគឺជា... ហើយនេះគឺជាសំណួរដ៏លំបាកមួយ ហើយខ្ញុំអាចឆ្លើយបានល្អបំផុតដែលខ្ញុំដឹងពីរបៀប ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនអាចវិនិច្ឆ័យបានទេ ព្រោះខ្ញុំមិនត្រូវបានគេបញ្ជូនទៅជំនុំជំរះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាមានច្រើនដង... ខ្ញុំមានសំណួរមួយទៀតនៅទីនេះកន្លែងណាមួយដែលស្របតាមនោះ។ ប៉ុន្តែបើមនុស្សនិយាយភាសាដទៃ នោះគេត្រូវបានរើសតាំងពីព្រះ។ ឃើញទេ? ពួកគេប្រហែលជាមិនមានសណ្តាប់ធ្នាប់ នោះអាចជាការពិត ហើយពួកគេប្រហែលជាកំពុងធ្វើអ្វីមួយដែលមិនត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមិនចង់និយាយថា វាមិនមែនជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ព្រោះខ្ញុំមិនដឹង។ ឃើញទេ?

61 ហើយឥឡូវនេះមានច្រើនដងហើយ... ថាមនុស្សយល់ច្រឡំគ្នាទៅវិញទៅមក។ ហើយវាជារឿងអាក្រក់ដែលត្រូវធ្វើ។ អ្នកនិយាយថា “ហេតុអ្វីព្រោះនាងសក់ខ្លី នាងស្លៀករូបខ្លីពេក នោះ—នោះ—នោះមិនមែនជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធសណ្តិតលើនាងទេ។” កុំធ្វើអញ្ចឹង! កុំធ្វើបែបនេះ វាមិនត្រឹមត្រូវទេ។ អ្នកមិនដឹងថាអ្វីនៅក្នុងចិត្តមនុស្សស្រីនោះទេ។ អ្នកមិនដឹងអ្វីទាំងអស់អំពីវាទេ។ អ្នកដឹងថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងធ្វើឱ្យនាងធ្វើខ្លួននាងកាន់តែប្រសើរឡើង ឥឡូវនេះ វាប្រហែលជាការពិតហើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកថា ដូចជាអ្នកនិងខ្ញុំសូមឲ្យព្រះធ្វើការវិនិច្ឆ័យរឿងនោះ ហើយទុកឱ្យអ្នកនិងខ្ញុំគ្រាន់តែអធិស្ឋានសម្រាប់បុគ្គលនោះថា ព្រះនឹងបង្ហាញពន្លឺដល់ពួកគេ។

62 មួយរយៈមុននេះ មានបុរសម្នាក់បានមករកខ្ញុំ នៅខាងក្រៅ។ ហើយខ្ញុំមានអ្នកលេងព្យាណូម្នាក់នៅទីនេះដែលមានសំពត់ខ្លី ខ្លីបន្តិច សំពត់ខ្លី ហើយមិនត្រឹមត្រូវទេ តាមខ្ញុំស្មាន វាត្រូវ។ ហើយស្ត្រីនោះមានសក់ខ្លី ហើយនាងគ្រាន់តែដូចកូនក្មេងនៅក្នុងវិធីនេះ ហើយនាងកំពុងលេងព្យាណូ។ ហើយមានបុរសម្នាក់បានជួបខ្ញុំនៅទីនោះ ហើយគ្រាន់តែហែកខ្ញុំជាបំណែកៗ គាត់បាននិយាយថា “ហើយអ្នកជាគ្រូអធិប្បាយនៃពេនទីកូស្ត ហើយអនុញ្ញាតឱ្យស្ត្រីនោះអង្គុយនៅទីនោះ! សក់ខ្លី!” ហើយបន្តដូចអ្វីៗទាំងអស់។

63 “មិនហើយ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំគិតថាស្ត្រីនោះមានវិញ្ញាណក្នុងខ្លួន។ ខ្ញុំច្បាស់ជាមិនយល់ស្របនឹងរឿងនោះទេ អ្នកដឹងទេថា សំពត់ឡើងខើចនៅទីនេះ ឆែកជាពីររំលែក។”

64 ផ្នែកមួយក្នុងចំណោមពួកវានៅទីនេះ ហើយមួយផ្នែកនៅទីនេះ វាជាអាវដូចដែលពួកគេពាក់។ ដូច្នេះហើយ វាពិតជាស្តើង ហើយបង្ហាញពីអ្វីនៅក្នុងសម្លៀកបំពាក់ដែលពួកគេមាននៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនគិតបែបនោះទេ—វាក្មេកត្រូវបានធ្វើ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចូលចិត្តវា ខ្ញុំពិតជាមិនពេញចិត្ត។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាច...ពួកគេ—ពួកគេប្រហែលជាដូចជាពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ ដូចអ្នកដទៃដែរ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ព្រះទ្រង់ជ្រាប។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនថ្កោលទោសស្ត្រីនោះទេ ហើយនិយាយថានាងនឹងទៅរកដោយមើលឃើញអញ្ចឹង។

65 មនុស្សដដែលនេះមានស្ត្រីម្នាក់ដែលមានសក់វែង ហើយស្លៀកពាក់វែងក្នុងព្រះវិហាររបស់គាត់ ហើយមានកំហឹងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីតទល់នឹងការប្រចណ្ណដែលបានឃើញ ហើយក៏មានន័យដូចដែលនាងអាចធ្វើបាន។ ឥឡូវនេះ សក់វែងនិងសំពត់វែងមិននាំអ្នកទៅឋានសួគ៌ទេ។ អត់ទេ បាទ! វាជាព្រះវិញ្ញាណដែលគង់នៅក្នុងអ្នកនាំអ្នកទៅស្ថានសួគ៌។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកជាគ្រីស្ទាន...

66 បន្ទាប់មក អ្នកគួរចងចាំថា គ្រូគង្វាលជាច្រើនមិននិយាយអំពីរឿងទាំងនោះឡើយ ហើយមនុស្សគ្រាន់តែបន្តដោយស្វ័យប្រវត្តិ គិតថាវាមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែគ្រូគង្វាលគួរតែហែកវាចោល។ ហើយ—និង—ហើយបន្ទាប់មកបងប្អូនស្រីនៃក្រុមជំនុំ បងប្អូនស្រីទាំងនោះដែលមានចរិតលក្ខណៈ ការស្លៀកពាក់របស់ពួកគេយ៉ាងស្អាត ពួកគេគួរតែជាឧទាហរណ៍នៃភាពផ្អែមល្អែម និង—និងដូចជាម្តាយនិងបងប្អូនស្រី។

67 ហើយខ្ញុំគិតថា ស្ត្រីណាដែលជាម្តាយ និងគោរពព្រះ និងជាបងប្អូនស្រី គួរទៅរកមនុស្សបែបនេះ ហើយដោយភាពផ្អែមល្អែមនៃព្រះវិញ្ញាណគ្រាន់តែអង្គុយចុះ ហើយនិយាយជាមួយស្ត្រីនោះ។ ហើយប្រសិនបើនាងមកពីព្រះ នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងយល់ពីរឿងទាំងនោះ ហើយនាងនឹងកែខ្លួន។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកពិតជាថ្កោលទោសនាងភ្លាមៗហើយបណ្តេញនាងចេញ នោះអ្នកអាចធ្វើបាបទារក ដែលទើបនឹងកើតនោះ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិនថ្កោលទោសបុគ្គលនោះទេ។

68 ឥឡូវនេះ បុគ្គលនិយាយភាសាដទៃ។

69 ពេលនេះខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវនិយាយអ្វីមួយនៅទីនេះ ដែលប្រហែលជាចម្លែកបន្តិច ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនយល់ស្របជាមួយខ្ញុំនោះ មិនអីទេ។ អ្នកឃើញទេ យើង យល់ខុសរឿងទាំងនេះជាច្រើនដង។ ចូរយើងព្យាយាមគិតឲ្យបានល្អបំផុតពី អ្នកណាដែលព្យាយាមធ្វើអ្វីដែលត្រូវ។ ចូរបង្ហាញអស់ពីសមត្ថភាពរបស់យើង ដល់ពួកគេ។ អូ ពួកគេកំពុងព្យាយាម។ យើងមិនស្គាល់ចិត្តគេទេ លុះត្រាតែ អ្នកមានការយល់ដឹង។ ហើយប្រសិនបើពួកគេខុស បន្ទាប់មកប្រសិនបើអ្នក បាន...ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “បើសិនជាបងប្អូនត្រូវក្រឡាប់ចាក់ ចូរឲ្យអស់អ្នក ដែលមានវិញ្ញាណទៅឯបងប្រុសនោះដោយចិត្តស្ងួតបូត ដោយគិតដល់ខ្លួនឯង ក្រែងលោត្រូវល្អរួង ហើយមើលថាតើអ្នកមិនអាចផ្សះផ្សាមនុស្សនោះបានទេឬ សូមមើល ត្រឡប់ទៅព្រះវិញ្ញាណ។” កុំនិយាយថាពួកគេមិនទាន់មានវិញ្ញាណត្រឹមត្រូវ ទេ ព្រោះអី...

70 សូមស្តាប់ ឥឡូវខ្ញុំនឹងនិយាយរឿងមួយដែលនឹងចាក់ដោតអ្នកយ៉ាងខ្លាំងមួយ នាទី ដូច្នោះគ្រាន់តែអង្គុយមួយនាទី។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចនិយាយតាមរយៈ មនុស្សលាក់ពុត។ ពិតប្រាកដមែន! ខ្ញុំបានឃើញវាធ្វើរួចហើយ ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ អ្នកដោយបទគម្ពីរថាវាមែន។ ខ្ញុំអាចបញ្ជាក់ប្រាប់អ្នកបានតាមរយៈបទគម្ពីរថា អំណាចអារក្សចាប់យកវិញ្ញាណទាំងនោះ ហើយប្រើវា ប្រាកដណាស់ ពួកវាយក អំណោយទាំងនោះមកប្រើប្រាស់។ ខ្ញុំបានឈរត្រឹមត្រូវ...ហើយបានឃើញអារក្ស និយាយភាសាដទៃ ហើយបកស្រាយវា។ ហើយខ្ញុំបានឃើញមនុស្សលាក់ពុត ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធពិតប្រាកដ ហើយនិយាយជាមួយវា។ នោះជាហេតុផល ដែលអ្នកមិនអាចនិយាយថាការនិយាយភាសាដទៃគឺជាភស្តុតាងតែមួយគត់នៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

71 ឥឡូវនេះ មួយរយៈមុនពេលដែលខ្ញុំត្រូវបានគេនាំចូលថ្ងៃបុណ្យទី៥០ ជាលើកដំបូង ខ្ញុំបានទៅក្រុង មីសាវ៉ាកា ទៅរោងឧបោសថរបស់បងប្រុសរ៉ូ។ នៅ ទីនោះពួកគេកំពុងមានមហាសន្និបាតមួយ វាគឺជាព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនយល់ស្របនឹងពួកមនុស្សនាមព្រះយេស៊ូវទេ។ ពួកគេ...ទេ—អត់ទេ...ពួកគេ ជាបងប្អូនរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែមូលហេតុដែលខ្ញុំធ្វើ...

72 ពួកគេធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកសម្រាប់ការបង្កើតឡើងវិញ នៅក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំមិនជឿរឿងនោះទេ។ ខ្ញុំមិនជឿថាទឹកជួយអ្នកពីអំពើបាបទេ។ ខ្ញុំជឿថាវាជាព្រះលោហិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គឺជាការបង្កើតឡើងវិញ។ ប៉ុន្តែ ប្រជាជននៃណេសធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ការបង្កើតឡើងវិញ។ ពួកព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ “ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ហើយនោះហើយថា ពួកគេបានសង្គ្រោះ ដោយសារតែគាត់បាននិយាយថា ប្រែចិត្ត ហើយទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ សម្រាប់ការផ្តាច់បាបរបស់អ្នក។”

73 ប៉ុន្តែតើអ្វីមកមុន? ការប្រែចិត្ត ការសោកសៅពីព្រះចំពោះអំពើបាបរបស់ អ្នក បន្ទាប់មកដាក់ចេញ។ បន្ទាប់មក ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ វាមិនអីទេ។ អ្នកបានធ្វើការទាំងអស់នេះសម្រាប់ការផ្តាច់បាប។

74 ឥឡូវនេះ ហើយនៅក្នុងនោះមានមនុស្សរាប់ពាន់នាក់។ នៅសម័យនោះ ពួកគេមានការបែងចែកនៅខាងជើងនៅទីនេះ ឬនៅភាគខាងត្បូង ហើយ ពួកគេត្រូវតែមកទីនេះ ពីព្រោះបងប្អូនជនជាតិស្បែកខ្មៅជាច្រើនបានមកចូលរួម សន្និបាតនេះ។ វាគឺជា ភីអេ នៃ ដឹមបិលយូ និង ភីអេ នៃ ដឺ...ជេស៊ី មុនពេល លេចចេញ។ ហើយពួកគេនៅ មីសាវ៉ាកាដែលមានពួកស្បែកពណ៌ខ្មៅនិងស ទាំងអស់គ្នា ពួកគេមិនអាចមានវានៅភាគខាងត្បូងនៅពេលនោះទេ។ អញ្ចឹង ខ្ញុំ ឃើញបុរសស្បែកសពីរនាក់អង្គុយនៅលើកៅអី។ ខ្ញុំមិនដែលបានឮអ្វីមួយនៃសារ ទាំងនេះពីមុនមកក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ នៅទីនោះ បុរសទាំងនោះក្រោកឡើង ម្នាក់ និយាយភាសាដទៃ ហើយម្នាក់ទៀតបកស្រាយវា ហើយប្រាប់ប្រជាជននៅក្នុង ការប្រជុំអំពីអ្វីដែលខុសចំពោះពួកគេ ចូរប្រាប់ប្រជាជននូវអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ បន្ទាប់មកម្នាក់នេះនិយាយ ហើយម្នាក់ទៀតបកស្រាយ។ ខ្ញុំគិតថា “ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំបាន ទម្លាក់ចុះនៅទីនេះក្នុងចំណោមទេវតា។” មិនដែលលឺរឿងបែបនេះទេ!

75 ពេញមួយយប់ នៅក្នុងវាលពោត ខ្ញុំបានអធិស្ឋាន។ តាំងពីតូចមក ខ្ញុំជឿ ថាអំណោយទាន និងការត្រាស់ហៅគឺគ្មានការប្រែចិត្តទេ ខ្ញុំតែងតែអាចឃើញការ និមិត្ត។ ហើយនៅព្រឹកបន្ទាប់ពួកគេបានសុំឱ្យខ្ញុំ អធិប្បាយហើយខ្ញុំបានធ្វើ។ នៅ ខាងក្រៅមានមនុស្សជាច្រើនបានមករកខ្ញុំ ហើយអញ្ជើញខ្ញុំទៅកាន់ការប្រជុំរបស់ ពួកគេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជាអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អបាទីស្ទ។ ដូច្នេះខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែដើរទៅ

មុខ ហើយទុកឲ្យវាទៅដូចនោះ។ មួយសន្ទុះក្រោយមក ខ្ញុំអន្ទះសារចង់ចាប់ទៅតា ទាំងពីរនេះ។ ខ្ញុំមិនដែលឮទេ...

76 ពួកគេប្រែជាពណ៌សជុំវិញមាត់ ហើយងើបឡើងនិយាយដោយភាសាដទៃ។ ហើយម្នាក់ទៀតក្រោកឈរឡើង ហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល ដូច្នេះ ជូននៅទីនេះ គាត់បានធ្វើរឿងមួយ កាលពីម្សិលមិញ។ ពេលដើរលេងជុំវិញ ផ្ទះ អ្នករើសសៀវភៅពីហោប៉ៅនោះជារបស់បុរសម្នាក់នោះ បុរសម្នាក់នេះបាត់នៅ ទីនេះ។” ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដូច្នេះ យកវាមកវិញ!”

77 “ព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអាណិតមេត្តាទូលបង្គំ នៅទីនេះ។”

78 ឃើញទេ ការពិតគ្រាន់តែនិយាយបែបហ្នឹង ប្រាប់មនុស្សឱ្យច្បាស់ ខ្ញុំគិតថា “អូ ខ្ញុំអើយ តើមិនអស្ចារ្យទេឬ!” ដូច្នេះ ខ្ញុំគិតថា “នេះជាព្រះ!”

79 មែនហើយ ខ្ញុំបានទៅរកបុរសម្នាក់នោះ ហើយខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុង និយាយជាមួយគាត់ ខ្ញុំបានអធិស្ឋានថា “ព្រះអើយសូមអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំមានវា មិនថាវាជាអ្វីទេ។” ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវហៅវាថាអ្វីទេ និមិត្ត ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវហៅវាថា អ្វី។ ហើយពេលបុរសនោះមកមុខខ្ញុំ ហើយខ្ញុំចាប់អារម្មណ៍គាត់ គ្រាន់តែនិយាយ ជាមួយគាត់រហូតដល់ខ្ញុំចាប់ព្រលឹងគាត់ ដូចគ្នានឹងស្រ្តីបានធ្វើនៅ...ព្រះយេស៊ូវ បានធ្វើ ទៅកាន់ស្រ្តីនៅអណ្តូង។ ចេះតែនិយាយរហូតដល់ខ្ញុំចាប់ព្រលឹងគាត់។ ហើយគាត់គឺជាគ្រីស្ទាន ជាអ្នកបរិសុទ្ធពិតប្រាកដរបស់ព្រះ។ ខ្ញុំគិតថា “សូម លើកតម្កើងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់!”

80 ខ្ញុំបានជួប—បានជួបបុរសបន្ទាប់មកនៅជិតជ្រុងមួយ ប្រហែលកន្លះម៉ោង ក្រោយមក ហើយខ្ញុំបាននិយាយជាមួយគាត់។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំធ្លាប់និយាយ ជាមួយមនុស្សលាក់ពុត គាត់គឺជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ ប្រពន្ធរបស់គាត់ សក់ខ្មៅ ហើយគាត់រស់នៅជាមួយនារីសក់ទង់ដែង ហើយមានកូនពីរនាក់ជាមួយ នាង ប៉ុន្តែគាត់កំពុងនិយាយជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណដដែល និងការបកស្រាយ ដូចគ្នា គឺពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ បន្ទាប់មកខ្ញុំបានដឹង។

81 មុនពេលការប្រែចិត្តជឿរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំមានបទពិសោធន៍មួយទៅជំរុំមេធាប់ជាមួយ ជនជាតិឥណ្ឌា។ ពួកគេជាអ្នករាំឱ្យអារក្ស។ យកពស់មករុំជុំវិញខ្លួន ហើយរាំរមួល ហើយនិយាយភាសាដទៃ ហើយបកស្រាយ ហើយប្រាប់ការពិតអំពីអ្វីដែលកំពុង

ដាក់ក្នុងចំណោមមនុស្ស។ ហើយបានឃើញមេធ្មប់ម្នាក់យក—ខ្មៅដៃហើយកត់ចុះ ឃើញថាខ្មៅដៃឈរឡើងសរសេរភាសាមិនស្គាល់ ហើយបកស្រាយវា ហើយប្រាប់ ប្រជាជនឱ្យច្បាស់អំពីអ្វីដែលកំពុងកើតឡើងនៅទីនោះ។ ក្នុងកិច្ចប្រជុំអ្នកប្រាជ្ញ ខាងវិញ្ញាណ!

82 ដូច្នោះខ្ញុំបាននិយាយថា អ្នកឃើញទេ “ខ្ញុំបាននៅក្នុងចំណោមអារក្ស” ហើយខ្ញុំ បានចាកចេញពីរឿងទាំងមូលទៅ។

83 ដូច្នោះថ្ងៃមួយនៅហ្គ្រីនមិល ខ្ញុំបានទៅទីនោះអធិស្ឋាននៅក្នុងរូងភ្នំរបស់ខ្ញុំ មិនមែនសម្រាប់រឿងនោះទេ ហើយខ្ញុំចេញមក ហើយដាក់ព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំ ចុះ។ ខ្ញុំ...វាមានសភាពងងឹតនៅក្នុងល្អាង ហើយខ្ញុំចង់បានពន្លឺថ្ងៃបន្តិច ហើយ ពេលរសៀល ហើយខ្ញុំចេញមក ហើយដាក់ព្រះគម្ពីររបស់ខ្ញុំចុះ។ ខ្ញុំនឹងអាន បន្តិចទៀត ចេញពីគល់ឈើដែលដេកចុះពីភ្នំ។ ហើយខ្ញុំទើបតែដាក់ព្រះគម្ពីរចុះ ហើយខ្ញុំចាប់ផ្តើមអាន។ ខ្យល់ក៏បក់បោកទៅលើហេព្រើរជំពូកទី៦។ ខ្ញុំគិតថា “ប្រហែលជាព្រះអម្ចាស់ចង់ឱ្យខ្ញុំអាន។” ខ្ញុំអានវា។

84 “ជុំវិញពួកអ្នកដែលបានភ្លឺម្តង ទាំងភ្នាក់អំណោយទាននៃស្ថានសួគ៌ ក៏បាន ចំណែកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ រួចធ្លាក់ទៅវិញ...នោះគ្មានផ្លូវណានឹងនាំឱ្យគេ ប្រែចិត្តម្តងទៀតទេ។ ភ្លៀងនាំមក...ផែនដីបង្កើតផល ហើយភ្លៀងក៏ត្រូវស្រោចទឹក បន្លា និងអញ្ចាញដែលនៅជិតនឹងការបដិសេធ ដែលចុងបញ្ចប់នឹងត្រូវដុត ចោល។” អ្វីមួយនៅលើលំដាប់នោះ។

85 អញ្ចឹង ខ្ញុំបានអានវា ហើយខ្ញុំគិតថា “ចូរសរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់។” បង្វែរ វាទៅមួយទៀត ខ្ញុំគិតថា “អញ្ចឹងខ្ញុំនឹងអានកន្លែងណាមួយនៅទីនេះនៅកន្លែង ផ្សេង។” ដាក់វាចុះដូចនោះ ដូតភ្នែកខ្ញុំ ខ្យល់បក់វាត្រឡប់ទៅហេព្រើរ ៦ ម្តងទៀត។ មែនហើយ ដែលបានកើតឡើងបី ឬបួនដង ច្រើនដល់បីដង។ ខ្ញុំគិតថា “ខ្ញុំ មិនឃើញមានអ្វីខុសជាមួយវាទេ។ តើមានអ្វីនៅទីនោះ?”

86 គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំ អ្នកអាច...អ្នកបានអានវាច្រើនដង ហេព្រើរ ៦ “បន្លា និងអញ្ចាញ។ ភ្លៀងមកលើផែនដីជាញឹកញយ ដើម្បីស្រោចទឹក បង្កើតផល ឱ្យវា មើលឃើញផលផ្លែ។ ប៉ុន្តែបន្លា និងអញ្ចាញដែលនៅជិតនឹងការបដិសេធ ដែលត្រូវ ដុតបំផ្លាញ ត្រូវប្រមូលយកទៅដុត។”

87 ខ្ញុំមិនអាចយល់អ្វីចេញពីវាទេ។ គំនិតគឺថា “បន្ទានិងអញ្ញាញត្រូវដុត ព្រះជាម្ចាស់យកស្រូវសាលីរបស់ទ្រង់ ទៅទុក វាចប់ហើយ។ ដូច្នេះខ្ញុំមិនឃើញ អ្វីសោះអំពីរឿងនោះ។”

88 ខ្ញុំកំពុងអង្គុយនៅទីនោះ ខ្ញុំមើលទៅក្រៅបែបនោះ ហើយការនិមិត្តមួយបាន មកពីមុខខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំបានឃើញពិភពលោកវិលទៅមុខ*បែបនេះ* ហើយវាត្រូវ បានគេរៀបចំរួចរាល់ដើម្បីដាំ។ បុរសម្នាក់ស្លៀកពាក់អាវពណ៌ស ក្បាលអោន ចូលក្នុងបារចំណី ឬបារគ្រាប់ជាជាង ទៅជាមួយវា។ ហើយខ្ញុំមិនដឹងថាក្នុងចំនោម អ្នករាល់គ្នាតើនៅចាំប្រព័ន្ធផ្សាយចាស់ដែរឬអត់... ខ្ញុំឃើញលោកប៉ាធូរ៉ា។ បោះវា ដោយដែររបស់គាត់បែបនោះ ហើយពួកគេគ្រាន់តែដេកលើដី គ្រាប់ដេកដូចនោះ។ មែនហើយ បុរសម្នាក់នេះគប់គ្រាប់ពូជបែបនេះ។ ហើយពេលដែលគាត់ដើរតាម នោះ ស្រូវចុះឡើងមកពីក្រោយគាត់។

89 មែនហើយ ទៅពេលដែលគាត់បានដើរជុំវិញកោងនៃផែនដី ខ្ញុំបានឃើញ អ្វីមួយពណ៌ខ្មៅលេចមក ដូចជាព្រះច័ន្ទខ្មៅ។ ហើយខ្ញុំបានក្រឡេកមើល ហើយ គាត់បានចូលទៅជិត វាគឺជា—បុរសម្នាក់ស្លៀកពាក់ពណ៌ខ្មៅ។ គាត់កំពុងដើរតាម មើលទៅ*ដូចនេះ*។ ហើយគាត់មានបារគ្រាប់ពូជ តែនៅទីនោះ គាត់មានពូជស្មៅ។ ហើយគាត់កំពុងសាបព្រោះក្នុងចំណោមស្រូវសាលី*បែបនេះ*ដោយបោះវាពីចុង ដល់កន្ទុយនិងផ្សេងទៀត។ ហើយនៅពីក្រោយគាត់មានស្មៅ ស្រវែង បន្ទា អញ្ញាញ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។

90 មែនហើយ ខ្ញុំបានគិតថា “នេះជាការអាម៉ាស់សម្រាប់បុរសម្នាក់ដែលធ្វើរឿង បែបនោះ។” ក្នុងការនិមិត្តមួយ ខ្ញុំមិនបានគិតថាវាជាបទគម្ពីរទេ ឃើញទេ? ហើយ ខ្ញុំបាននិយាយថា “បុរសនោះសាបព្រោះស្មៅក្នុងស្រែរបស់បុរសនោះ។”

91 បន្ទាប់មកវាពិតជាក្តៅ។ ស្រូវសាលីតូចងើបក្បាលវាឡើងទៅ “ហិ ហិ ហិ” បែបនេះ គ្រាន់តែហត់បែបនេះ ដើម្បីដកដង្ហើម។ ស្មៅតូចបានងើបក្បាលរបស់វា “ហិ ហិ ហិ” គាត់ក៏ហត់ស្រែករកទឹកដែរ។ មនុស្សគ្រប់គ្នាអធិស្ឋានសម្រាប់ភ្លៀង។

92 ក្រោយមកវាបានមាន...ពពកផ្ករលាន់យ៉ាងខ្លាំងមកដល់ ហើយមានភ្លៀង ធ្លាក់ពេញមួយទំហឹង ហើយនៅពេលដែលវាកើតឡើង ភ្លៀងបានបោកបក់មកលើ ផែនដី។ ហើយស្រូវសាលីតូចក៏ចាប់ផ្តើមលោតចុះឡើងទាំងស្រែកថា “ហាលេ លូយ៉ា! សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់! ហាលេលូយ៉ា! សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់!”

ហើយស្មៅតូចៗកំពុងញាប់ញ័រស្រែកថា “សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់” ត្រង់ឡើង ជីវិតមកលើស្មៅ ដូចគ្នាទៅនឹងស្រូវសាលីដែរ។

93 ហើយបន្ទាប់មកបទគម្ពីរបានមក “ភ្លៀងធ្លាក់មកលើមនុស្សសុចរិត និងទុច្ចរិត ដូចគ្នា។” នៅទីនោះខ្ញុំចាប់បាន។ ឃើញទេ?

94 នេះ បើអ្នកណាអង្គុយក្នុងក្រុមជំនុំ វិញ្ញាណអាចធ្លាក់មកលើមនុស្សនោះបាន ប៉ុន្តែអ្នកដឹងថាគេខុស ហើយគេមិនបានរស់នៅបែបត្រឹមត្រូវ ចូរប្រយ័ត្ននូវអ្វីដែល អ្នកនិយាយអំពីវិញ្ញាណនោះ វាអាចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ កុំវិនិច្ឆ័យ—វិញ្ញាណ ដោយមនុស្ស។ មនុស្សប្រហែលជាខុស ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ តើព្រះគម្ពីរមិនបានចែងថា “ភ្លៀងធ្លាក់មកលើមនុស្សសុចរិត និងទុច្ចរិតទេឬ?” តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមាន បន្ទូលថា នៅពេលដែលចម្ការត្រូវបានគេដាំ “ចូរឲ្យពួកគេដាំឡើងទាំងអស់គ្នា ស្រងែ និងស្រូវសាលីជាមួយគ្នា។ កុំព្យាយាមដកស្រងែ។ កុំព្យាយាមវិនិច្ឆ័យគេ អី ទុកឲ្យពួកគេរីកចម្រើនជាមួយគ្នា។ នៅថ្ងៃនោះ ពួកទេវតានឹងត្រូវចាត់ចេញ មក ហើយនឹងយកដើមស្មៅទាំងអស់ទៅដុត ហើយស្រូវសាលីនឹងត្រូវបានប្រមូល ចូលក្នុងជង្រក?” ប៉ុន្តែយើងស្គាល់ពួកវាដោយផលផ្លែ។ អ្នកអាចដឹងនៅក្នុងចិត្ត របស់អ្នក។ បន្តព្យាយាមដោះស្រាយជាមួយបុគ្គលនោះ។

95 កុំនិយាយថាមនុស្សស្រីនេះ បើនាងស្លៀកពាក់អស់លធម៌...តើត្រូវអានវា ដោយរបៀបណា? “ចូរនិយាយថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងយាងមក...” ឃើញទេ? អត់ទេ ខ្ញុំយល់ខុសនៅទីនេះ។ អូ វានៅទីនេះ បាទ។

ស្ត្រីនិយាយភាសាដទៃ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើស្ត្រីសក់ខ្លីនិយាយភាសា ដទៃក្នុងក្រុមជំនុំ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណ (តោះមើល) តើវាជាព្រះវិញ្ញាណ នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលមានបន្ទូលតាមរយៈនាង ឬវាជាវិញ្ញាណ ក្លែងក្លាយ?

96 អ្នកឃើញហើយ ខ្ញុំនឹងមិននិយាយអ្វីទាំងអស់។ ហើយប្រសិនបើអ្នកគិតថា មនុស្សស្រីមិនត្រឹមត្រូវដោយការមានសក់ខ្លី... (ខ្ញុំជឿថាវាជាប្រធានបទ)...បាទ “សក់ខ្លី” ម៉េចជាអត់ បងប្អូន ប្រសិនបើអ្នកជាបុរសដែលរៀបការហើយនេះគឺជា ស្ត្រីដែលរៀបការហើយ ហេតុអ្វី—ម៉េចមិនយកប្រពន្ធឬយកប្រពន្ធទៅនិយាយ ពាក្យផ្តួមផ្តួលជាមួយស្រីតូចនេះ? ចូរយើងជឿថានាងបានទទួលព្រះវិញ្ញាណ

បរិសុទ្ធ។ ប្រសិនបើនាងនៅក្នុងព្រះវិហារនេះ នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងជឿថានាងមាន។ ហើយបន្ទាប់មក គ្រាន់តែនិយាយថា ប្រហែលជានាង...

97 តើអ្នកដឹងទេថា យូរៗទៅ យើងអាចពិនិត្យមើល ហើយដឹងថា យើង ប្រហែលជាមានអ្វីខុសបន្តិចបន្តួច ផងដែរ។ អ្នកដឹងទេថា—នោះ—នោះ—នោះជា ការត្រឹមត្រូវ អ្នកដឹងហើយ។ ដូច្នោះអ្នកណាម្នាក់ប្រហែលជាត្រូវប្រាប់យើងរឿង មួយ។ មនុស្សជាច្រើនដងប្រាប់ខ្ញុំច្រើនពីរឿងខុស ថាខ្ញុំធ្វើខុស ខ្ញុំសូមគោរព។

98 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះសូមនិយាយវា...ជឿថាអ្វីក៏ដោយ ចូរយើងជឿចុះ ប្រសិនបើ ស្រ្តីនោះមិនមែនជាគ្រីស្ទានពិតប្រាកដទេ ប្រសិនបើនាងគ្រាន់តែក្លែងធ្វើ នោះព្រះ នឹងវិនិច្ឆ័យនាងចំពោះរឿងនោះ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែ...ហើយប្រសិនបើនាង ស្លៀកពាក់អសីលធម៌ ហើយការដែលនាងធ្វើមិនត្រឹមត្រូវ ព្រះនឹងចាត់ចែងរឿង នោះ។ ប៉ុន្តែ ចូរយើងជឿថា ព្រះវិញ្ញាណដែលសណ្ឋិតលើស្រ្តីនោះ គឺជាព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។ ឃើញទេ ព្រោះយើងមិនដឹង។

99 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើការបកស្រាយនោះជា “វិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ផ្តល់អ្វីមួយ ជាបណ្តាសាដល់ព្រះគ្រីស្ទ... “គ្មានអ្នកណានិយាយដោយព្រះវិញ្ញាណមកហៅ ព្រះគ្រីស្ទថាត្រូវបណ្តាសាឡើយ។” ប្រសិនបើស្រ្តីនោះនិយាយភាសាដទៃហើយ ការបកស្រាយមកដល់ថា “ព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានបណ្តាសា” ពេលនោះអ្នកដឹងថា នោះ ជាវិញ្ញាណអាក្រក់លើស្រ្តីនោះ។ ប៉ុន្តែ ដរាបណាវាជាពរជ័យ និងស្មោះព្រះគ្រីស្ទ នោះត្រូវជឿព្រះវិញ្ញាណនោះ។ ឃើញទេ? អាម៉ែន។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនច្រឡំទេ។ ខ្ញុំ សង្ឃឹមថាវាផ្តល់ពន្លឺតិចតួចលើវា ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។

142. ចោទិយកថា ជំពូកទី ២៣ ខទី ២ វាមិនបង្រៀនថាមនុស្សម្នាក់ដែលមិន មានអាពាហ៍ពិពាហ៍មិនអាចត្រូវបានសង្គ្រោះទេ? វានិយាយថា “ព្រះនឹង យាងទៅពិនិត្យមើលអំពើទុច្ចរិតរបស់ឪពុកម្តាយមកលើកូនចៅដល់ជំនាន់ ទីបីនិងទីបួន។” សូមពន្យល់ពីអត្ថន័យនេះ។

100 មិនអីទេ។ ការជិតក្បត់គឺជារឿងដ៏អាក្រក់មួយនៅសម័យព្រះគម្ពីរ ទាល់តែ បុរសមានកូនជាមួយស្រ្តីដែលមិនមែនជាប្រពន្ធគេ កូននោះ ជាកូនរបស់កូនចៅ គេ បួនជំនាន់ បួនរយឆ្នាំជាង មិនអាចចូលទៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់ព្រះអម្ចាស់បាន ឡើយ ដោយសាររយាមពពែនិងគោលឃ្លោលមិនគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីដកបាបចេញ។

វាអាចត្រឹមតែលែងលះឬអាចបិទបាំងអំពើបាបបាន តែវាមិនអាចលុបចោលអំពើបាបបានឡើយ។ ឃើញទេ? វាមិនអាចលុបចោលអំពើបាបបានទេ វាអាចបិទបាំងតែអំពើបាបប៉ុណ្ណោះ។ អំពើធិតក្បត់ជាដៀងដ៏អាក្រក់!

101 ស្ត្រីជារតនៈដ៏រិសេស ដែលព្រះបានតាំងនាងឲ្យធ្វើជាមាតា ប្រគល់ខ្លួនឲ្យប្រកបដោយភាពជាមាតា ថាបើនាងយកកូនពីអ្នកផ្សេងមកមិនមែនជាបស់ប្តីទេ នោះមានបណ្តាសាលើកូននោះ កូនចៅរបស់គាត់ និងកូនចៅរបស់គាត់ទៅបីបួនជំនាន់។ សូម្បីតែច្រើនដងដូចជា ធាតុស្វាយនិង—ភាពងងឹតងងុល និងអ្វីៗបានវាយប្រហារមនុស្ស។ មែនហើយ វាជាដៀងដ៏អាក្រក់ និងគួរឱ្យរន្ធត់សម្រាប់ស្ត្រីដែលមានកូនក្រៅអាពាហ៍ពិពាហ៍ដ៏បរិសុទ្ធ។ ឥឡូវនេះ មិនត្រឹមតែប៉ុណ្ណឹងទេ ប៉ុន្តែវានៅតែជាដៀងដ៏អាក្រក់ ប្រាកដណាស់ ជានិច្ចកាល។

143. តើអេសេគាល ៣៨ និង៣៩ នឹងកើតឡើងមុនពេលការលើកឡើងឬទេ?

102 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងកត់សម្គាល់ អេសេគាល ៣៨ និង ៣៩ ទាក់ទងជាមួយកុក និងម៉ាកូកដែលជាប្រទេសរុស្ស៊ី ដែលជាប្រទេសភាគខាងជើង។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនបាននិយាយវាត្រឹមត្រូវទេ ប៉ុន្តែតាមរបៀបបង្រៀនរបស់ខ្ញុំ នោះវាមកដល់បន្ទាប់ពីការលើកឡើង បន្ទាប់ពីក្រុមជំនុំត្រូវបានលើកឡើង។ ហើយព្រះក៏ចាត់ចែងជាមួយកុក និងម៉ាកូក នៅពេលដែលពួកគេចុះមកមុនជនជាតិអ៊ីស្រាអែលនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំគិតថាវានឹងកើតឡើងបន្ទាប់ពីការលើកឡើង។ ឥឡូវនេះ វាមិនធ្វើឱ្យវាដូច្នោះទេ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែនោះគ្រាន់តែជាវិធីបង្រៀនរបស់ខ្ញុំប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំគិតថានោះជាអ្វីដែលពួកគេចង់ដឹង គំនិតរបស់ខ្ញុំជាអ្វី។

144. ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់យើងតាមរយៈទំនាយ ដើម្បីធ្វើជាសាក្សីដល់អ្នកដទៃ អំពីដៀងដែលយើងបានឮ និងបានឃើញនៅទីនេះ ដូចជាការជិតដល់នៃការយាងមក បុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ និងដៀងបែបនេះ។ យើងបានប្រាប់ដៀងទាំងនេះដល់អ្នកខ្លះដែលហាក់ដូចជាគ្រឿងស្មាន ប៉ុន្តែពួកគេហាក់ដូចជាមិនជឿ។ តើអ្នកគិតថានឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះមនុស្សទាំងនោះ? តើពួកគេនឹងចូលទៅក្នុងការលើកឡើងទេ?

103 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំរីករាយដែលអ្នកនិយាយបែបនោះ: “តើអ្នកគិតអ្វី?” ដែលវាមិនត្រឹមត្រូវទេព្រោះខ្ញុំនឹងគិតពីវា។ ខ្ញុំជឿថា គ្មានមនុស្សណាអាចដើរក្នុងពន្លឺនៃព្រះ

បានឡើយ រហូតដល់ព្រះបើកសម្តែងដល់គាត់។ ហើយខ្ញុំមិនជឿថាបុរសណាម្នាក់...រឿងលាក់កំបាំងទាំងអស់នេះត្រូវបានលាក់ពីមនុស្ស ហើយគ្មានអ្នកណាអាចមើលឃើញពួកវាបានឡើយ លើកលែងតែព្រះបានបើកបង្ហាញពួកវា ហើយខ្ញុំជឿថាវាជាហេតុផលក្នុងព្រះគម្ពីរ វាតែងតែធ្វើបែបនោះ។

104 តើព្រះយេស៊ូវមិនបានមានបន្ទូលដូច្នោះទេឬថា “អ្នកមានភ្នែកមើលមិនឃើញមានត្រចៀកក៏មិនឮ?”

105 ហើយនៅក្នុងម៉ាថាយ ខ្ញុំជឿថាវាជាជំពូកទី៨ ឬទី ១២ វាបានចែងថា “ទោះជាព្រះយេស៊ូវបានធ្វើការអស្ចារ្យជាច្រើនក្នុងចំណោមពួកគេក៏ដោយ ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចជឿបានឡើយ។ ដោយសារអសាយបាននិយាយ ទំនាយបាននិយាយ ដូច្នោះថា ‘ពួកគេមានភ្នែកមើលមិនឃើញ មានត្រចៀកមិនអាចស្តាប់យល់។’” ឃើញទេ?

106 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “គ្មាននរណាអាចមករកខ្ញុំបានឡើយ លើកលែងតែព្រះបិតារបស់ខ្ញុំហៅគាត់មកជាមុនសិន ហើយអស់អ្នកដែលព្រះបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំ នឹងមកឯខ្ញុំ។” គឺចប់ហើយ ឃើញទេ?

107 ឥឡូវនេះ អ្នកគឺជា—អ្នកទទួលខុសត្រូវចំពោះការផ្សព្វផ្សាយពីពន្លឺ អ្នកមិនទទួលខុសត្រូវចំពោះពួកគេដែលបានទទួលពន្លឺនោះទេ។ អ្នកទទួលខុសត្រូវក្នុងការយកវាទៅឱ្យពួកគេ ប៉ុន្តែអ្នកមិនទទួលខុសត្រូវចំពោះប្រតិកម្មរបស់ពួកគេទេ។ ហើយបើព្រះអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេចូល នោះនឹងអាស្រ័យលើទ្រង់។ បើគេមិនមានសម្លៀកបំពាក់ អ្វីជាដើម ហើយពួកគេមិន...ប៉ុន្តែពួកគេ...ចូរចាំថា ពួកគេមិនអាចមើលឃើញវាបានទេ រហូតដល់ព្រះបើកសម្តែងវាដល់ពួកគេ។

145. បងប្រុស ប្រាណាហាំ នៅក្នុងដានីយ៉ែលជំពូកទី ១១ ខទី៣១ ការបង្រៀនប្រចាំថ្ងៃ...ការដកយកនូវយញ្ញបូជាប្រចាំថ្ងៃ និងការគួរស្តាប់ខ្ពើមដែលធ្វើឱ្យវិនាស។ សូមលោកជួយពន្យល់ថាតើវាជាអ្វី?

108 អូ បុគ្គលនេះបានចុះឈ្មោះរបស់ពួកគេចំពោះសំណួរនេះ។ នោះគឺជាប្រធានបទរបស់ខ្ញុំនៅថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ ហើយដែលចូលមកជាមួយ—ជាមួយចិត្តសិបសប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែល។ ប៉ុន្តែ...ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែអាចនិយាយនេះទៅកាន់អ្នក បងប្អូនខ្ញុំ អើយ ដែលបានចុះឈ្មោះនៅទីនេះ ដែលជាមិត្ត

ជាទីស្រឡាញ់របស់យើងទាំងអស់គ្នា។ បាទ “សេចក្តីស្តាប់ខ្លឹមដែលធ្វើឲ្យ វិនាស” ព្រះយេស៊ូវនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤បាននិយាយអំពីវា។ សេចក្តីខ្លឹមអើម (មានន័យថា សេចក្តីសៅហ្មង) ដែលធ្វើឲ្យមានសេចក្តីវិនាស អ្វីដែលគួរឲ្យ ខ្លឹមអើមនោះគឺវិហារឥស្លាមរបស់អូម៉ាដែលត្រូវបានសាងសង់នៅលើដីព្រះវិហារ ដែលជាកន្លែងឈរបរិសុទ្ធ។

109 នៅក្នុងគ.ស.៩៦ ទីតុលបានចូលទៅចាប់ក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយដុត ព្រះវិហារ ហើយពួកគេបានសាងសង់វិហារ អូម៉ា (សាសនា ម៉ូហាំមេដាន) ត្រង់ បរិវេណព្រះវិហារ ហើយនៅតែឈរនៅទីនោះរហូតដល់សព្វថ្ងៃ។ ហើយវានឹង ឈរនៅទីនោះរហូតដល់ព្រះត្រឡប់ទៅកាន់សាសន៍យូដាម្តងទៀត។ “ហើយការ ស្តាប់ខ្លឹម (នោះគឺជាវិហាររបស់អូម៉ា) ដែលធ្វើឲ្យទិសគ្នារវិនាសសាបសូន្យ” ឈរ នៅក្នុងទីបរិសុទ្ធ ឃើញទេ។

110 ព្រះយេស៊ូវបានសំដៅទៅវា ទ្រង់មានបន្ទូលថា ហើយក្នុងរង្វង់ក្រចក “(សូមឲ្យ អ្នកដែលអានយល់)។” ឃើញទេ? ដូច្នោះ ទ្រង់ទុកពេលជាច្រើនថ្ងៃចាប់ពីពេលនោះ រហូតដល់ថ្ងៃនោះ...បន្ទាប់ពីព្រះអង្គម្ចាស់ និងជាច្រើនថ្ងៃ ជាដើម ដែលយើងចូល នៅថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ។ ហើយខ្ញុំនឹងព្យាយាមឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព ដើម្បីយកវាមក ឱ្យអ្នកនៅថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ។ ប៉ុន្តែការស្តាប់ខ្លឹមនោះគឺវិហាររបស់អូម៉ាដែលបាន យកមកជំនួសព្រះវិហារ នោះគឺ “ពេលឃើញអំពីគួរស្តាប់ខ្លឹមដែលធ្វើឲ្យវិនាស និយាយអំពីហោរាជានីយ៉ែល ដែលឈរនៅក្នុងទីបរិសុទ្ធ។” ឃើញទេ ឈរកន្លែង ដែលប្រាសាទឈរ (កន្លែងបរិសុទ្ធ) វិហារ អូម៉ា។

146. បងប្រុសប្រាណហាំ តើអ្នកមិនមានអារម្មណ៍ថាគ្រប់គ្នាដែលអះអាងថាជា គ្រឹស្តានគួរថ្វាយដង្ហាយមួយភាគក្នុងដប់ទេ ថ្វាយមួយភាគដប់របស់ពួកគេ ទៅក្នុងឃ្លាំងរបស់ព្រះអម្ចាស់? សូមផ្តល់បទគម្ពីរចំពោះសំណួរនេះ។

111 មិនអីទេ ប្រសិនបើអ្នកនឹង...នេះជាការត្រឹមត្រូវ ដែលព្រះគម្ពីរមានចែង នៅក្នុងម៉ាទ្សាគី ជំពូកទី៤ “តើមនុស្សចង់ប្តូររបស់ព្រះឬ? ហើយអ្នកនិយាយថា ‘កន្លែងណាដែល អ្នកបាន ‘ប្តូរទ្រង់?’ គឺក្នុងដង្ហាយមួយភាគដប់។ ចូរយកដង្ហាយ មួយភាគក្នុងដប់ និងតង្ហាយទាំងអស់របស់អ្នកចូលក្នុងឃ្លាំងរបស់អញ ហើយ បញ្ជាក់ពីអញ” ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ: “ប្រសិនបើអញមិនបើកបង្អួចនៃ ស្ថានសួគ៌ ហើយចាក់ព្រះពរដែលនឹងមិនមានកន្លែងគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីទុកទេ។”

112 វាជាបញ្ហាប្រឈមសម្រាប់បុគ្គលណាម្នាក់! ហើយប្រសិនបើខ្ញុំមានពេលតែមួយ ហើយនឹងមិនបានចូលទៅកាន់បទគម្ពីរដ៏តូចនេះដែលខ្ញុំចង់ចូលទៅក្នុងប្រហែលដប់នាទីបន្ទាប់ ខ្ញុំសូមផ្តល់ទីបន្ទាល់ផ្ទាល់ខ្លួនដល់អ្នកអំពីរបៀបដែលខ្ញុំឃ្លាន ហើយម្តាយខ្ញុំនិងពួកគេឃ្លាន ហើយប៉ាខ្ញុំឈឺ ប៉ុន្តែខ្ញុំយកដង្វាយមួយភាគក្នុងដប់របស់ខ្ញុំចេញជាមុន ហើយថ្វាយទៅព្រះ ហើយកូនគួរតែឃើញថាមានអ្វីកើតឡើង។ មួយជីវិតខ្ញុំ មិនដែលឃើញមនុស្សប្រុសឬស្រី ថាបើរកបានតែមួយដុល្លារក្នុងមួយសប្តាហ៍ នឹងយកប្រាក់ដប់សែនមកដាក់ក្នុងឃ្លាំងរបស់អ្នកឬព្រះវិហារដែលអ្នកមក ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់មិនប្រទានពរទេ សូមហៅខ្ញុំថាជាមនុស្សលាក់ពុតចុះ។ បាទ មែនហើយ។ នោះជាបញ្ហាប្រឈមចំពោះនរណាម្នាក់។ និងគ្រីស្ទានគ្រប់រូប...ទៅកាន់សំណួរមួយទៀតនេះ។ គ្រីស្ទានគ្រប់រូបគួរតែថ្វាយមួយភាគដប់! ត្រឹមត្រូវហើយ។ វាគួរតែត្រូវបានធ្វើ។

មិនអីទេ ឥឡូវនេះ:

147. បើបុគ្គល ឬបុគ្គលនិយាយភាសាដទៃដោយសំឡេងដូចគ្នា រាល់ពេលនិយាយដូចគ្នា ប៉ុន្តែការបកស្រាយគឺខុសគ្នាដោយអ្នកបកប្រែរាល់ពេលតើនោះអាចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬ?

ឥឡូវនេះ សូមឱ្យខ្ញុំអានម្តងទៀត។

បើមនុស្សឬបុគ្គលដែលនិយាយភាសាដទៃក្នុងសំឡេងដូចគ្នា
 (និយាយពាក្យម្យ៉ាងទៀតគ្រាន់តែនិយាយដូចគ្នា ដូចជា
 ពាក្យជាក់លាក់-ជាក់លាក់ម្តងហើយម្តងទៀត) រាល់ពេល និងរឿងដដែលៗ ប៉ុន្តែការបកស្រាយដោយអ្នកបកប្រែខុសគ្នារាល់ដង តើនោះអាចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែរឬទេ?

113 ឥឡូវនេះ មានការរឹងទទឹងមួយ ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំបំភ្លឺបន្តិចអំពីរឿងនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ហើយខ្ញុំប្រាកដថា អ្នកនឹងយល់ថានេះគ្រាន់តែជាបងប្រុស ប្រាណហាំដែលព្យាយាមធ្វើឱ្យអស់ពីសមត្ថភាពរបស់ខ្ញុំប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែសូមឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែផ្តល់ជាបទពិសោធន៍ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំក្នុងការដោះស្រាយរឿងខាងវិញ្ញាណ។ ហើយខ្ញុំសូមកោតសរសើរចំពោះទំនុកចិត្តរបស់អ្នកដែលបានសួរខ្ញុំនូវសំណួររបបនេះ។ បើអ្នកមិនមានទំនុកចិត្តលើខ្ញុំទេ អ្នកនឹងមិនសួរខ្ញុំបែបនេះ

ទេ? ខ្ញុំជឿថាជាគ្រីស្ទានម្នាក់នឹងមិនសួរសំណួរដើម្បីលើកហេតុផលទេ ខ្ញុំជឿថា ពួកគេកំពុងព្យាយាមស្វែងរកអ្វីដែលជាការពិត។ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំនឹងឆ្លើយ ហើយប្រសិនបើ...ហើយខ្ញុំនឹងឆ្លើយវា ហើយប្រសិនបើខ្ញុំបានបញ្ជាក់ខ្លួនឯង ច្បាស់ វាតាមចំណេះដឹងដ៏ល្អបំផុតរបស់ខ្ញុំ” ហើយបន្ទាប់មក ប្រសិនបើវិញ្ញាណ នៅក្នុងអ្នកខឹង នោះបង្ហាញថា វាមិនមែនជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងនោះ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងមិនខឹងឡើយ វានឹងត្រូវបានកែតម្រូវ រាល់ពេលជាមួយនឹងព្រះបន្ទូល ហើយឈរកែតម្រូវ។

114 ឥឡូវនេះខ្ញុំសូមនិយាយរឿងនេះ ថាខ្ញុំ...ក្នុងករណីនេះ សូមចាំថា ព្រះជា ចៅក្រមរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំ នេះគឺវិល្លៀម ប្រាណាបាំ ខ្ញុំមិនអាចនិយាយបានទេ។ ប៉ុន្តែ តាមបទពិសោធន៍ដែលខ្ញុំបានធ្វើជាសាក្សីកាលនៅក្រោមការចាក់ប្រេងតាំងនៃ ការប្រជុំបែបនេះ ខ្ញុំជឿថាអ្នកដែលនិយាយដដែលៗរាល់ពេល សម្លេងដូចគ្នា គឺ ពិតជានិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំជឿថា ដោយសារព្រះវិញ្ញាណ ពួកគេនិយាយភាសា ដទៃ ប្រសិនបើពួកគេជាគ្រីស្ទាន។ ពួកគេកំពុងតែនិយាយភាសាដទៃ ដោយគ្មាន ការសង្ស័យ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថា អ្នកមានការបកស្រាយខុស។

115 ឥឡូវនេះ មនុស្ស ជាច្រើនដង...ខ្ញុំ—ខ្ញុំអត់...ខ្ញុំដឹងថាវាគ្រាន់តែជាក្រុមជំនុំនៅ ទីនេះ ខ្ញុំគិតថា យប់នេះ ទោះជាយ៉ាងណាប្រហែល។ មែនទេ បងប្រុស នេ វិល អំពីអ្វីដែលមកដល់? ដូច្នោះ ប្រសិនបើមនុស្សចម្លែកនៅទីនេះ ហើយអ្នកយល់ ខុសពីរឿងនេះ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមនិយាយទៅកាន់ក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ ឃើញទេ។

116 ឥឡូវនេះ ដូចជាឪពុករបស់អ្នកនៅក្នុងដំណឹងល្អ ដូចជា—ជាគ្រូគង្វាល របស់អ្នក ខ្ញុំចង់បាននៅពេលក្រោយបន្តិចទៀត នៅពេលដែលវិញ្ញាណ និង អំណោយទានរបស់អ្នកចាប់ផ្តើមមានភាពល្អឥតខ្ចោះ... ប្រសិនបើអ្នកទៅមើល ពួកគេគ្រប់គ្រងមិនបាននិងចាប់ផ្តើម...បន្ទាប់មកគ្រាន់តែអ្នកមើល—មើលមនុស្ស នោះប្រសើរជាង សូមអនុញ្ញាតឲ្យវាទៅ ព្រោះវាមិនមែនជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះនៅ លើពួកគេទេ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេមានភាពផ្អែមល្អែម និងស្ងួតបូត ហើយ បន្ទាបខ្លួន ហើយត្រៀមខ្លួនជាស្រេច និងអ្វីៗទាំងអស់ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណ នៃព្រះ។ ហើយប្រសិនបើ—បើមាននរណាម្នាក់ចេញក្រៅលំដាប់លំដោយ ហើយគ្រូគង្វាលត្រូវហៅវាចុះ ហើយវិញ្ញាណនោះខ្លាំងឡើង នោះវាមិនមែនជា

ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះទេ។ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះតែងតែឈរ ស្របតាមព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ? វាទទួលស្គាល់ព្រះបន្ទូលរាល់ពេល។

117 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនព្យាយាម—ទៅ—ដើម្បីលើកឡើងឬរលាស់ ចុះ ខ្ញុំគ្រាន់តែព្យាយាមធ្វើការពិត។ ឥឡូវនេះ មាននរណាម្នាក់និយាយភាសា ដទៃ ហើយម្នាក់ទៀតក្រោកឡើងដើម្បីបកប្រែភាសា។ ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ឱ្យជិត។ (ហើយខ្ញុំគិតថារឿងនេះកំពុងត្រូវបានថត។ តើវាមែនទេ?) នៅក្នុងការបកស្រាយ ភាសា...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងត្រូវចុះចូលក្នុងគោលលទ្ធិមួយចំនួនឥឡូវនេះជាមួយនឹង រឿងនេះ។ ក្នុងការបកស្រាយភាសាដទៃ មនុស្សជាច្រើនបកប្រែភាសាដោយការ បញ្ចេញមតិដ៏អស្ចារ្យ ពួកគេមានអារម្មណ៍ចង់និយាយបែបនេះ។ នោះមិនមែនជា ការបកស្រាយទេ។

118 ការបកស្រាយគឺនៅពេលដែលពួកគេកំពុងនិយាយជាភាសាដទៃ អ្នកកំពុង ស្តាប់ពួកវាជាភាសាអង់គ្លេស ហើយគ្រាន់តែនិយាយឡើងវិញអំពីអ្វីដែលពួកគេ កំពុងនិយាយ។ ប៉ុន្តែ...ប្រសិនបើបុគ្គលនេះនិយាយនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់អ្នក...ខ្ញុំ មិនគិតថាយើងមានវានៅក្នុងរឿងមួយនេះទេ។ ប្រសិនបើវាកើតឡើង ខ្ញុំមិនដែល ពួវាទេ។

119 ប៉ុន្តែមាននរណាម្នាក់ក្រោកឡើងគ្រាន់តែនិយាយពាក្យខ្លះ ម្តងហើយម្តង ទៀត ឬសម្លេងដូចគ្នាខ្លះតិចទៅ តិចទៅ តិចទៅ...

120 ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ខ្ញុំមិនជឿថាជូនៀ ជេកសុននៅទីនេះយប់នេះទេ។ គាត់នៅទេ? ខ្ញុំមិនគិតថាគាត់នៅទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំតែងតែភ្ញាក់ផ្អើលចំពោះ ជូនៀ ជេកសុននិង ការនិយាយភាសាដទៃរបស់គាត់ ហើយបងប្រុសហ៊ីហ្គិនបូថម ហើយអ្នកជា ច្រើននៅទីនេះ តើអ្នកឃើញការផ្លាស់ប្តូរនៃសំឡេងក្នុងការបកស្រាយយ៉ាងម៉េច ដែរ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះមិនអីទេ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិន...ខ្ញុំមិនអួត អំពីព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំទេ។ អត់ទេ បាទ។ ប្រសិនបើក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំត្រូវការការ កែតម្រូវ នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងឈរនៅទីនេះ ហើយព្យាយាមឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព ដើម្បី ព្រះអង្គសង្គ្រោះ ត្រូវហើយ ថាតើវាលឺចាប់ឬអត់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាឪពុករបស់អ្នកនៅក្នុង ដំណឹងល្អ ឃើញទេ ហើយខ្ញុំចង់... អ្នកមិនចង់បានវិញ្ញាណខុស អ្នកចង់បាន វិញ្ញាណត្រឹមត្រូវ។ អ្នក—អ្នកមិន...

121 ហេតុអ្វីយក—យកជំនួសនៅពេលដែលមានមេឃពេនទឹកស្ករទាំងមូល
ពោរពេញដោយការពិត? ហេតុអ្វីបានជាញាំក្នុងធុងសំរាម ពេលមានតុដីល្អ ធំ
និងស្អាតដាក់នៅទីនេះជាមួយនឹងមាន់និងនំដាំថ្លឹង និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង? ឃើញទេ?
ហេតុអ្វីបានជាយើងនឹងធ្វើដូច្នោះ? ឃើញទេ? ចូរយើងទទួលការពិត នោះហើយជា
អ្វីដែលយើងចង់បាន ពិតប្រាកដ ពិតប្រាកដមែន។

122 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា នៅក្នុងសេចក្តីថ្លែងការណ៍នេះ ដែលធ្វើឡើងនៅទីនេះ រឿង
ដដែលនេះ ខ្ញុំជឿលើសេចក្តីថ្លែងការណ៍នោះថា ពួកគេទាំងពីរត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិន
ជឿថាអ្នកបកប្រែកំពុងបកប្រែភាសារបស់មនុស្សនោះត្រូវទេ។ ខ្ញុំមិនជឿនោះទេ។
ខ្ញុំជឿថាព្រះវិញ្ញាណមានវត្តមាន ហើយអ្នកបកប្រែកំពុងទាយ។ ខ្ញុំជឿថាគាត់គឺជា
អ្នកទាយជំនួសឱ្យអ្នកបកប្រែ ប្រសិនបើគាត់មិនលឺសំលេងនៅក្នុងភាសារបស់
គាត់... “តើយើងរាល់គ្នាពួកសាករណីតរបស់យើងដោយរបៀបណា?” ឃើញទេ
អ្នកត្រូវតែស្តាប់ឮដូចគ្នា អ្នកត្រូវតែស្តាប់វាជាភាសាអង់គ្លេស។ ប្រសិនបើ...

123 នៅទីនេះ នេះជាអ្នកបកប្រែ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំក្រោកឈរ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចេះតែ
ពីរបូបីពាក្យក្នុង—នៅក្នុង—ជាភាសាដទៃ ដែលខ្ញុំដឹង។ ឥឡូវនេះខ្ញុំគ្រាន់តែយក
វាជានិយមត្រង់ មិនមែនខាងវិញ្ញាណឥឡូវនេះទេ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងនិយាយថា
“ប៉ែ ប៊ី ប៊ីលី។ ខ្ញុំ...អើ វិល អាហ្វ្រិកខាន់ ស្ត្រីកខិន។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំសង្ឃឹមថា
តើមានមនុស្សនៅទីនេះដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយដែរឬទេ? បាទ បងប្រុស
តើខ្ញុំបាននិយាយអ្វី? [បងប្រុសម្នាក់និយាយថា “អ្នកបាននិយាយថាអ្នកអាច
និយាយភាសាអាហ្វ្រិកបាន”—អដ។] អាហ្វ្រិក “ប៉ែ ប៊ី ប៊ីលី” “ខ្ញុំសប្បាយចិត្តខ្លាំង
ណាស់។” “ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីនិយាយភាសាអាហ្វ្រិក” ឃើញទេ “ជនជាតិអាហ្វ្រិក
និយាយ។” ឃើញទេ? “ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីនិយាយភាសាអាហ្វ្រិក។”

124 ឥឡូវនេះ តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់...ខ្ញុំកំពុងនិយាយភាសាអាហ្វ្រិកប៉ុន្តែ
គាត់បានលឺខ្ញុំជាភាសាអង់គ្លេស។ តើវាត្រូវទេ? ដោយសារតែអ្នកស្គាល់ជនជាតិ
អាហ្វ្រិក។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងនិយាយ...ប្រសិនបើខ្ញុំឈរនៅទីនេះឬ
និយាយ...អធិប្បាយ ហើយបងប្រុសនេវិល កំពុងបកប្រែជាភាសាផ្សេងទៀតរបស់
មនុស្ស គាត់និយាយជាភាសារបស់គេ អ្វីដែលគាត់ឮខ្ញុំនិយាយ។ គាត់ដឹងពីអ្វី
ដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយ ព្រោះគាត់ចេះភាសារបស់ខ្ញុំ។

125 ហើយប្រសិនបើអ្នកកំពុងនិយាយភាសាដទៃ ហើយបកប្រែ អ្នកកំពុងឮជា ភាសាកំណើតនៅក្នុងនោះ ព្រោះនោះជាវិធីតែមួយគត់ដែលអ្នកអាចបកស្រាយ នូវអ្វីដែលពួកគេកំពុងនិយាយ ដោយសារតែព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបកស្រាយវា ដល់អ្នក ហើយអ្នកគ្រាន់តែនិយាយសម្រាប់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធប៉ុណ្ណោះ។

126 ប៉ុន្តែ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណគង់នៅដើម្បីប្រទានពរដល់ជនកំសត់នេះ ហើយ ពួកគេកំពុងឈរឡើង... ដូចជាបងប្រុសដ៏ថ្លៃថ្លាម្នាក់ បានទៅបន្ត គាត់នៅក្នុង សិរីល្អយប់នេះ ខ្ញុំពិតជាជឿ។ ព្រលឹងចាស់ដែលខ្ញុំស្រឡាញ់បំផុត... បងប្រុស រី យ៉ាន យើងទាំងអស់គ្នាបានស្គាល់គាត់។ គាត់ធ្លាប់ឈរនៅទីនោះនៅតាមផ្លូវ... (ហើយព្រះអើយ សូមអត់ទោសឲ្យខ្ញុំផង កុំឲ្យធ្វើជាយញ្ញប្រុស... ខ្ញុំដឹងថាវាជា... ការប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺមិនអាចលើកលែងទោសបានឡើយ។) ប៉ុន្តែ បងប្រុសរីយ៉ានធ្លាប់និយាយពាក្យមួយម្តងហើយម្តងទៀតថា អ្វីមួយអំពីការ “ស្វែងរក និងស្វែងរក និងស្វែងរក” ឬអ្វីមួយដូចនោះ។ គាត់ធ្លាប់មាន... ហេតុអ្វី ព្រោះមាននរណាម្នាក់បាននិយាយថា “តើអ្នកគិតថាវាជាបស់ព្រះទេ?”

127 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ វាជាបស់ព្រះ! ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿ ថាវាជាបស់ព្រះ។” ប៉ុន្តែគាត់និយាយភាសាដទៃ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចនិយាយអ្វីបានទេ ព្រោះខ្ញុំមិនដឹង។ ប៉ុន្តែ ហើយវត្តមានរបស់ព្រះវិញ្ញាណនៅទីនោះ។

128 ដូច្នោះ ប្រសិនបើវត្តមាននៃព្រះវិញ្ញាណគង់នៅទីនោះ ហើយមនុស្សនេះ គ្រាន់តែនិយាយមួយម៉ាត់ ម្តងហើយម្តងទៀត ហើយម្នាក់ទៀតលោតឡើង ព្យាយាមបកស្រាយ ប៉ុន្តែគាត់មិនដឹងថាគាត់និយាយអ្វីទេ។ ប្រសិនបើបុរសនេះ មិនបកស្រាយទេ គឺគាត់កំពុងទាយ វិញ្ញាណនៃការទាយបានសណ្ឋិតលើគាត់ ហើយគាត់កំពុងតែទាយមិនបានផ្តល់ការបកស្រាយឡើយ។

129 ដូច្នោះ គ្រីស្ទានជាទីគោរព ចំពោះអ្នក ដែលបាននិយាយថា “តើនោះអាច ជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬ?” វាអាចជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដោយប្រើមុខងារពីរ។ មួយ ប្រទានពរដល់ព្រលឹងមួយក្នុងការនិយាយភាសាដទៃ ហើយមួយទៀត ទាយ មិនត្រូវបកស្រាយអ្វីដែលគាត់និយាយនោះទេ។ ប៉ុន្តែលោកបាននិយាយយ៉ាង ដូច្នោះ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យាងមកសណ្ឋិតលើគាត់ តាមទំនាយ ក្នុងពេល ដំណាលគ្នា ដែលមនុស្សម្នាក់នេះនិយាយភាសាដទៃ ហើយគាត់គិតថាវាជា ការបកស្រាយ តើវាមានភាពខុសគ្នាយ៉ាងណា? វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះដែល

ប្រទានសារមួយដល់ក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែការបកស្រាយ ត្រូវតែយល់ជាភាសាអង់គ្លេស ហើយនិយាយឡើងវិញនូវអ្វីដែលមនុស្សបាននិយាយ នោះគឺជាអំណោយទាននៃ ការបកស្រាយ។

148. ប្រសិនបើមាន—ប្រសិនបើមានសារបីចេញជាភាសាដទៃរួចហើយក្នុង ការប្រជុំមួយ បន្ទាប់មកនៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន តើអាចមានសារជាច្រើន ទៀតចេញ ហើយនៅតែស្ថិតក្នុងលំដាប់ខាងវិញ្ញាណនៃកិច្ចប្រជុំដែរឬទេ?

130 ហេតុអ្វី ប្រាកដណាស់។ ត្រូវហើយ។ ប្រាកដមែន។ ខ្ញុំដឹងពីកន្លែងដែល អ្នកទៅដល់។ មានប៉ុលបាននិយាយថា “ប្រសិនបើពួកគេមាន...អ្នករាល់គ្នាទាយ ហើយនិយាយភាសាដទៃ” អ្វីមួយដូចនោះប៉ុលនិយាយអំពី...

131 បន្តិចទៀតពេលអ្នកទាំងអស់គ្នា...បងប្រុសនេវិល នៅពេលដែលអ្នក ទាំងអស់គ្នាចង់បានឥឡូវនេះ មនុស្សទាំងនេះដែលទទួលបានអំណោយទាន ខាងវិញ្ញាណទាំងនេះ... ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកជឿជាក់លើការយល់ដឹងរបស់ខ្ញុំ អំពីបទគម្ពីរ ខ្ញុំនឹងចុះមកជួបជុំគ្នាតែអ្នកដែលមានអំណោយទាំងនេះជាមួយ អ្នកទាំងអស់គ្នា ដូច្នេះយើងអាចអង្គុយជាមួយគ្នា...ហើយប្រសិនបើអ្នកមាន អារម្មណ៍...ហើយអ្នកមើល បងប្រុសនេវិល ហើយឃើញនៅក្នុងព្រះវិហារ ថាវា ជាព្រះ ហើយជាព្រះដែលធ្វើការក្នុងចំណោមពួកគេ នោះជាអ្វីដែលយើងចង់បាន ប៉ុន្តែ យើងចង់ដាក់វាតាមលំដាប់ ដើម្បីអាចទៅប្រសិទ្ធពរដល់ក្រុមជំនុំ និងធ្វើអ្វី មួយ។ ខ្ញុំបានទទួលវា ខ្ញុំដឹង និងស្គាល់បទគម្ពីរ អ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ ហើយនោះជាអ្វី ដែលយើងចង់ធ្វើ។

132 ឥឡូវនេះ បុគ្គលនេះនៅទីនេះ ខ្ញុំដឹងក្នុងការនិយាយភាសាដទៃ វាគួរតែជា ដោយមានសាក្សី ពីរ ឬមិនលើសពីបី។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកនឹង កត់សម្គាល់នៅទីនេះ ប្រសិនបើវាគឺជា...

133 ដូចជានរណាម្នាក់បោះបង់ចោល—នៅទីនោះ... ដូចជាបងប្រុសសុផែន បានលើកឡើងហើយថ្លែងសារជាទំនាយ ឬនិយាយភាសាដទៃ។ ការបកប្រែ ភាសាគឺជាការទាយ សូមមើលវិញ្ញាណនៃទំនាយ។ ឥឡូវនេះ បើអ្នកគ្រាន់តែ និយាយភាសាដទៃ នោះគ្មានអ្នកបកប្រែ បុគ្គលនោះបានទទួលពរពីព្រះវិញ្ញាណ ប៉ុន្តែគាត់មិនធ្វើឱ្យក្រុមជំនុំឈឺចាប់ទេ។

134 ឥឡូវនេះ អ្វីដែលប៉ុលកំពុងព្យាយាមរកគឺ “អ្នកប្រើកម្មវិធីទាំងមូលគ្រាន់តែ និយាយជាភាសាដទៃ ឃើញទេ ហើយអ្នកមិនយល់ដឹងថា អ្វី—តើនេះនិយាយ អំពីអ្វី?” ឃើញទេ គេមិនយល់ទេ ប៉ុន្តែមានការបកស្រាយ។ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យ មាន...មានសារមួយ ពីរ ឬច្រើនដល់ទៅបីនៅក្នុងការប្រជុំមួយ។

135 ឥឡូវនេះ អ្នកនៅទីនេះនិយាយថា “បន្ទាប់មកនៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន?” នោះច្បាស់ជាជាប្រហែលជានរណាម្នាក់នៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន... ប្រហែលជា បងប្រុស នេវិល ឬនៅក្នុងព្រះវិហារផ្សេងទៀត ឬកន្លែងណាក៏ដោយ នៅក្នុងបន្ទាត់ អធិស្ឋានបុរសនេះ...ឬនៅក្នុងកិច្ចប្រជុំនៃការព្យាបាលដទៃទៀត ប្រហែលជា នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំរបស់បងប្រុស រ៉ូប៊ីត ការប្រជុំរបស់បងប្រុសអាសិន ឬខ្លះនៅក្នុង កិច្ចប្រជុំរបស់ខ្ញុំ ឬនរណាម្នាក់ផ្សេងទៀត ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ប៉ុន្តែ ទោះជាយ៉ាងណា ក៏ដោយ អ្វីដែលប៉ុលកំពុងនិយាយគឺជាសារមួយដល់ក្រុមជំនុំនៅទីនោះ: “សូមឱ្យ មានសាក្សីបី” ពីព្រោះសាររបស់ព្រះកំពុងថ្លែងសារដែលព្យាយាមយកវាទៅកាន់ ក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលបុរសនៅក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋាន គាត់កំពុងទាយ ទៅកាន់បុគ្គល មិនមែនទាំងមូលទេ។ ប្រសិនបើដូរឆ្ពោះមែន ខ្ញុំបានចេញពី សណ្តាប់ធ្នាប់ក្នុងបន្ទាត់អធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ ឃើញទេ តើនៅពេលណាដែល សាមសិបឬសិបក្នុងមួយយប់? ឃើញទេ ប្រសិនបើអ្នកកំពុងទាយទៅកាន់ បុគ្គល។

136 ប៉ុន្តែបុរសនេះទាយទៅលើរូបកាយទាំងមូល សូមឱ្យវាមានសាក្សីពីរ ឬបីសារ ហើយឈប់។ ទោះបីជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅតែចង់និយាយ ប៉ុន្តែរង់ចាំមួយភ្លែត សូមផ្តល់ឱកាសដល់ព្រះបន្ទូលដើម្បីចេញទៅ។ អ្នកឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មក តាមពិត ការនិយាយគួរតែមុន ឬក្រោយព្រះបន្ទូល គ្មានអ្វីគួររំខានដល់ព្រះបន្ទូល ឡើយ ខណៈដែលវានឹងចេញ។ ប៉ុន្តែទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ យើងមានវា តាមលំដាប់លំដោយនៅពេលក្រោយ នៅពេលដែលវិញ្ញាណ និងអំណោយទាន របស់យើងចាប់ផ្តើមចូលទៅក្នុងភាពល្អឥតខ្ចោះ។

137 យើងកំពុងនិយាយឥឡូវនេះ—នៅលើភាពធ្ងន់ធ្ងរនៃក្រុមជំនុំពេនទីកុស្ត ខ្ញុំមានន័យថាព្រះវិហារ ពេនទីកុស្តពិតប្រាកដ។ ហើយយើងរីករាយដែលព្រះ នៅតែមានព្រះជន្មនិងសោយរាជ្យ ហើយមានបន្ទូលមកកាន់យើង។

138 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែបើវាដូចជាឧទាហរណ៍ ប្រសិន បើបងស្រីនៅទីនេះនឹងផ្តល់សារជាភាសាដទៃ ឬទំនាយមកយើង ហើយស្រ្តីដែលនៅក្បែរនាងនឹងថ្លែងសារជាភាសាដទៃ ឬទំនាយ ហើយបន្ទាប់មកស្រ្តីដែលនៅក្បែរនាង ឬនរណាម្នាក់នៅខាងក្រោយនៅទីនោះ នរណាម្នាក់នឹងផ្តល់សារ ឬទំនាយ ឬភាសាដទៃ។ គ្មានការសង្ស័យទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលវាគ្រាន់តែនិយាយលើរឿងតែមួយប៉ុណ្ណោះ ប្រសិនបើព្រះជាបន្ទាន់ ព្យាយាមដាក់អ្វីមួយពីលើ ការហៅបុគ្គលខ្លះនៅក្នុងក្រុមជំនុំឲ្យធ្វើអ្វីមួយ ឥឡូវនេះ ឬអ្វីមួយដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ។

139 ឥឡូវនេះ ជាឧទាហរណ៍ បន្ទាត់អធិស្ឋានត្រូវបានហៅឡើង ហើយបងប្រុសនេរីល ឬខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ឬអ្នកបម្រើព្រះផ្សេងទៀតចុះទៅបុគ្គលនេះ នោះមិនមែនចំពោះរូបកាយទេ នោះជាបុគ្គលនេះ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយាងមកសណ្ឋិតលើគាត់ ដើម្បីប្រាប់បុគ្គលម្នាក់នេះនូវអ្វីមួយ រួចប្រាប់គាត់ថា ពីព្រោះគាត់មិននិយាយទៅកាន់ក្រុមជំនុំ។ ទ្រង់និយាយទៅកាន់បុគ្គលនេះ មិនមែនទៅកាន់ក្រុមជំនុំទេ ដូច្នោះហើយទើបជាការត្រឹមត្រូវ។

149. មិនអីទេ បងប្រុសប្រាណហាំ ជាទីគោរព ពីមួយពេលទៅមួយពេល ព្រះអម្ចាស់បង្ហាញខ្ញុំនូវអ្វីៗនៅក្នុងសុបិន។ ទ្រង់បានបង្ហាញរឿងដល់ខ្ញុំអំពីកូនខ្ញុំក្នុងកងទ័ពជើងទឹក ដែលកូនប្រុសខ្ញុំប្រាប់ខ្ញុំថា “អាថ៌កំបាំង”។ ទ្រង់បានបង្ហាញខ្ញុំពីការស្លាប់របស់មនុស្ស និងអាថ៌កំបាំងនៃចិត្តរបស់មនុស្ស។ តើនេះជាអំណោយទានពីព្រះទេ? នៅពេលដែលទ្រង់បង្ហាញខ្ញុំនៅក្នុងសុបិន ដួងចិត្ត និងគំនិតរបស់មនុស្ស អ្វីគ្រប់យ៉ាងតែងតែប្រែទៅជាដូចសុបិនបង្ហាញខ្ញុំ។

140 ហេតុអ្វី បាទ បងប្រុស ឬបងស្រីរបស់ខ្ញុំ អ្នកណាក៏ដោយ។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ នោះគឺតាមគំនិតខ្ញុំ វាជាអំណោយទានរបស់ព្រះ។ វាជាអំណោយរបស់ព្រះ។ តើអ្នកមិនដឹងថាព្រះគម្ពីរចែងអំពីសុបិនទេឬ? យ៉ូសែប របៀបដែលគាត់សុបិន និងការបកស្រាយ និងរបៀបដែលអ្នកដទៃយល់ស្តី។ របស់ទាំងនោះគឺមកពីព្រះ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើវាជារបស់ព្រះ វានឹងតែងតែជាការពិត វាតែងតែកើតឡើងដូចដែលទ្រង់មានបន្ទូល។

141 ហើយឥឡូវនេះកុំ...ប្រសិនបើអ្នកចាប់ផ្តើមបង្ហាញវា វានឹងចាកចេញពីអ្នក។ ឃើញទេ គ្រាន់តែគោរព និងផ្អែមល្អម។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់បង្ហាញអ្វីដល់

អ្នក ហើយវាជាអ្វីមួយដែលអ្នកគួរប្រាប់នរណាម្នាក់ ថាពួកគេបានធ្វើអ្វីមួយដែលខុស កុំក្រោកឈរស្តីបន្ទោសអ្នកនោះឡើយ ចូរទៅរកគេដោយខ្លួនឯង ហើយនិយាយថា “បងស្រី បងប្រុស អ្នកដឹងទេ ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំនៅយប់នោះ—ថាអ្នកកំពុងធ្វើអ្វីខុស ជាញឹកជាប់លាក់មួយ។”

142 ប្រសិនបើបុគ្គលនោះនិយាយថា “អ្នកខុសហើយ! នោះគឺជាការកុហក! ខ្ញុំមិនបានធ្វើអ្វីចឹងទេ!”

143 ឥឡូវនេះ រឿងដែលត្រូវធ្វើគឺត្រឡប់ទៅវិញ ហើយនិយាយថា “ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ តើវាខុសឬ?”

144 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមនុស្សនោះ...បើអ្នកនោះនិយាយការពិត នោះអ្នកមានវិញ្ញាណខុស។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកនោះកុហក ហើយគាត់បានធ្វើរឿងនោះ ព្រះនឹងដោះស្រាយជាមួយអ្នកនោះ។ ឃើញទេ? បាទ មែនហើយ។ ដោយសារតែឃើញទេ អ្វីដែលគាត់បានធ្វើនៅទីនោះ គាត់បានប្រមាថព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ការបដិសេធនូវអ្វីដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានអំពាវនាវដល់គាត់។ ឃើញនៅទីនេះ? ដូច្នេះវាជារឿងខុស។

150. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើ—ព្រះវិហារមួយរាំ ស្រែក និងនិយាយភាសាដទៃ ហើយអនុញ្ញាតឱ្យព្រះវិញ្ញាណ... (តោះមើល ចាំបន្តិច)...ហើយត្រូវរង្វងក្នុង ព្រះវិញ្ញាណ ហើយកម្រណាស់ក្នុងការអានបទគម្ពីរ។ ខ្ញុំមិនយល់ទេ។

145 ខ្ញុំក៏មិនយល់ដែរ ឃើញទេ “ស្រែក រាំ ចេះនិយាយភាសាដទៃ ហើយថែមទាំងមិនអានបទគម្ពីរទៀតផង។” ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំនិយាយនេះ សូមចាំថា លោកវិលៀមប្រាណហាំ អាចខុសមួយលានម៉ាយ។ ខ្ញុំជឿថាភាគច្រើននៃមនុស្ស...ខ្ញុំត្រូវបានបងប្រុសម្នាក់សួរសំណួរនោះនៅថ្ងៃនេះ អ្វីមួយនៅលើលំដាប់នោះ។ ថា ពេលទៅអធិស្ឋានឱ្យអ្នកជំងឺ បងប្អូនប្រហែលជាអធិស្ឋានតែម្តង បន្ទាប់មកនាំពួកគេទាំងអស់គ្នាច្រៀង ឬរាំក្នុងព្រះវិញ្ញាណ ដោយគិតថានាំអំណាចមកក្នុងចំណោមប្រជាជន។ អត់ទេ ខ្ញុំ—សម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ខ្ញុំជឿថាវាខុស។

146 ខ្ញុំជឿថាមនុស្សម្នាក់ដែលមកក្នុងការប្រជុំព្យាបាលនឹងដូចជាមករកសេចក្តីសង្គ្រោះ សូមអញ្ជើញមកដោយការគោរព។ អ្នករាល់គ្នានៅទីនោះមិនស្រែកច្រៀងរាំទេ ប៉ុន្តែដោយឃើញបងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ពួកគេឡើងទៅទីនោះដើម្បីសុំ

ព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា ចូរឱនក្បាលចុះ ហើយចាប់ផ្តើមអធិស្ឋាន “ព្រះជាម្ចាស់ អើយ ជួយបងប្រុសរបស់ខ្ញុំឥឡូវនេះ ក្នុងនាមជាគ្រូគង្វាលអធិស្ឋានសម្រាប់ គាត់ ចាក់ប្រេងតាំងគាត់។ សូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធសណ្ឌិតលើគាត់ ហើយ ផ្តល់សេចក្តីជំនឿដល់គាត់ដើម្បីជឿលើការព្យាបាលរបស់គាត់។ គាត់ជាបងប្អូន ដ៏មានតម្លៃ។ នាងជាប្អូនស្រីដ៏មានតម្លៃ។” ចូរអធិស្ឋានឲ្យគាត់ ជាជាងគ្រាន់តែ ច្រៀង ស្រែក និងរាំ។

147 ប៉ុន្តែយើងឃើញវាជាច្រើននៅក្នុងការប្រជុំពេនទឹកស្កររបស់យើង វាជា ញឹកញាប់...ខ្ញុំជឿថាវាជាការថ្វាយបង្គំ ខ្ញុំពិតជាជឿថាពួកគេកំពុងថ្វាយបង្គំព្រះ។ បាទ មែនហើយ។ ខ្ញុំជឿដោយអស់ពីចិត្ត។ ហើយខ្ញុំជឿលើការនិយាយភាសាដទៃ ស្រែក និងរាំ។ ហើយខ្ញុំជឿវាគ្រប់រឿង បាទ។ ខ្ញុំជឿថាអ្វីដែលពួកគេធ្វើនៅក្នុង ព្រះគម្ពីរគឺល្អដូចសព្វថ្ងៃនេះ ប្រាកដណាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថា វាមានពេលវេលា និង លំដាប់របស់វា។

148 ឥឡូវនេះ បើពរជ័យដ៏អស្ចារ្យបានកើតឡើង ហើយមនុស្សម្នាស្រែកឡើង ហើយសិរីល្អនៃព្រះនឹងធ្លាក់ចុះ ហើយមនុស្សចង់ស្រែក ហោ ហើយធ្វើអ្វីដែល ព្រះវិញ្ញាណប្រាប់ពួកគេ។ ទៅមុខចុះ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល បុរសម្នាក់មកជាសះស្បើយ សំណួររវាងសេចក្តីស្លាប់ និងជីវិតពាក់ព័ន្ធ ខ្ញុំជឿ ថា យើងគួរគោរព ហើយនិយាយទៅកាន់ព្រះបិតា ហើយនិយាយទៅកាន់ទ្រង់ សម្រាប់បងប្រុសនេះ។ ជំនួសឱ្យការថ្វាយបង្គំទ្រង់ ចូរយើងសុំទ្រង់ថា “ព្រះបិតា អើយ ទូលបង្គំ—ទូលបង្គំជាអ្នកថ្វាយបង្គំព្រះអង្គ។ ទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់ ទ្រង់ ដឹងថាទូលបង្គំស្រឡាញ់ទ្រង់ ទូលបង្គំបង្ហាញសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទូលបង្គំ ចំពោះទ្រង់។ ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំកំពុងបង្ហាញជំនឿរបស់ទូលបង្គំចំពោះទ្រង់ សូម ជួយប្អូនប្រុសទូលបង្គំឲ្យបានជាផង។ តើទ្រង់នឹងព្យាបាលទេ ព្រះបិតា?” ខ្ញុំជឿ ថា អ្នកនឹងទទួលបានលទ្ធផលប្រសើរជាងមុនដោយធ្វើវាអញ្ចឹង។ ខ្ញុំពិតជាជឿ។ នៅក្នុងការគោរពព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។

149 ខ្ញុំអើយ ទាំងនេះអាចមានប្រវែងមួយរយម៉ាយ ប៉ុន្តែខ្ញុំសង្ឃឹមថា ខ្ញុំបាន ឆ្លើយពួកវា ដោយគ្រាន់តែមើលពន្លឺបន្តិច។ ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលនៅក្នុងគំនិតរបស់ អ្នក ឥឡូវនេះ។ ហើយខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីអ្វី បន្តិចទៀតខ្ញុំចង់សួរគ្រូគង្វាលនៅទីនេះ ថាតើគាត់នឹងមកជួយខ្ញុំដែរឬទេ... ប្រហែលជាចុះមកយកមនុស្សទាំងអស់ដែល

មានព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះសណ្ឋិតលើពួកគេក្នុងទម្រង់ជាអំណោយទាន ចូរនិយាយ
អំពីវាបន្តិច។ ប្រហែលជាខ្ញុំអាចជួយអ្នកឱ្យឡើងជណ្តើរខ្ពស់ជាងបន្តិច ហើយ
ចូលទៅជិតព្រះជាម្ចាស់បន្តិច ហើយរៀបចំវាឱ្យកាន់តែមានរបៀបរៀបរយនៅក្នុង
ព្រះវិហារ។ ខ្ញុំបានមើលជាមួយគ្នា វាហាក់ដូចជាអស្ចារ្យសម្រាប់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំ
គ្រាន់តែចង់ឃើញវាបន្តទៅមុខ ហើយបន្តទៀត ហើយបន្តទៅទៀត។

150 ហើយពេលដែលយើងកំពុងតែឡើងមក កុំឱ្យសាតាំងលួនចូលឥឡូវនេះ។
កូនប្រុស វាឆ្កាតណាស់។ អីម។ កុំមើលងាយវា កុំព្យាយាម ព្រោះអ្នកមិនអាច
ទេ។ អ្នកគ្រាន់តែពឹងផ្អែកលើព្រះ ហើយបន្តដើរដោយបន្ទាបខ្លួន ហើយព្រះនឹងធ្វើ
វា ហើយអ្នកនឹងដឹងថា ព្រះនឹងប្រើអ្នកកាន់តែច្រើនឡើងដូចនោះ។ ព្រះអម្ចាស់
ប្រទានពរអ្នក។

151 តើយើងមានពេលនិយាយម៉ែនាទីទៀតទេ? [បងប្រុស បេនប៊្រិយ៉ង់ និយាយ
ថា “អាម៉ែន!”—អដ។] សូមអរគុណ។ សូមអរគុណ។ ខ្ញុំគិតថាវាគ្រប់គ្រាន់ដើម្បី
ចាប់ផ្តើមខ្ញុំ បេន។ មិនអីទេ។

152 ចូរយើងងាកទៅរកទំនុកតម្កើងបន្តិច។ ព្រះអម្ចាស់ហាក់ដូចជាបានផ្តល់ឱ្យខ្ញុំ
នូវគំនិតតូចមួយនៅទីនេះ ខ្ញុំចង់បង្ហាញដល់អ្នកទាំងអស់គ្នានៅយប់នេះ គ្រាន់តែ
នៅក្នុងលក្ខណៈនៃការអធិប្បាយមួយ ប្រសិនបើអ្នកនឹង គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែពីរបី
នាទីប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំដឹងថាវាក្តៅ ហើយនៅទីនេះក៏ក្តៅដែរ។ ប៉ុន្តែ សូមចាំថា យើង
នឹងមិនជួបគ្នាទៀតទេ ប្រហែលជារហូតដល់យប់ថ្ងៃពុធ។ ដូច្នេះសូមរង់ចាំហើយ
—ហើយ មុនពេលយើងច្រៀងបទចម្រៀងចាស់ដ៏ល្អរបស់ ពរជ័យក្លាយជាចំណង
ដែលចង តោះ—ចូរនិយាយអំពី—ពាក្យដែលបានសរសេរ។ សំណួរទាំងនេះធ្វើ
ឱ្យយើង...ទុកឱ្យយើងនៅក្នុងឡូរូម។ តោះ—ចូរយើងចេញពីវាឥឡូវនេះ ហើយ
—ហើយនិយាយនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។

ឥឡូវនេះយើងអាចឱនក្បាលម្តងទៀតបានមួយភ្លែត។

153 ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ សំណួរទាំងនេះ ទូលបង្គំបានព្យាយាមស្វែងរកអ្វី
ដែលមនុស្សមាននៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ មើលថាតើពួកគេនឹងសួរអំពីរឿងនេះឬ
រឿងនោះ។ ទូលបង្គំឃើញថា ព្រះអម្ចាស់អើយ ពួកគេកំពុងតែចង់បាន
អំណោយទានខាងវិញ្ញាណ។ ហើយអ្នកដែលមានអំណោយទានខាងវិញ្ញាណ
កំពុងឆ្ងល់ពីរបៀបគ្រប់គ្រងវា។ សម្រាប់អ្នកខ្លះ វាកំពុងបញ្ចេញពន្លឺដ៏អស្ចារ្យនៅ

លើព្រះវិហារ ចំពោះអ្នកផ្សេងទៀតដែលពួកគេឆ្ងល់។ ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមជួយពួកយើង។ ជួយពួកយើងផងព្រះអម្ចាស់។ យើងជាកូនរបស់ទ្រង់។ យើង មិនធ្វើរឿងទាំងនេះដើម្បីកិត្តិយសខ្លួនឯងទេ យើងកំពុងធ្វើនេះដើម្បីលើកតម្កើង ព្រះដោយអំណោយដែលព្រះបានប្រទានមកយើង។

154 ឱព្រះវរបិតាអើយ យើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់អំណោយទាន ទាំងនេះ ហើយបង្ហាញវានៅក្នុងក្រុមជំនុំ។ ហើយសូមឲ្យវាកើតឡើងដល់អ្នក មកចូលរួមនិងមនុស្សប្លែកមុខដែលចូលមកដោយបានចូលតាមទ្វារនោះ ហើយ អង្គុយចុះប៉ុន្មាននាទី ហើយសូមឲ្យព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគង់នៅទីនេះយ៉ាងអស្ចារ្យ រហូតដល់វានឹងធ្វើឲ្យដឹងពីអាថ៌កំបាំងនៃចិត្តគ្រប់គ្នាដែលចូលតាមទ្វារ។ សូម ប្រទានមក ព្រះអម្ចាស់។ សូមអោយវានៅជាមួយភាពផ្អែមល្ហែម និងភាពរាបទាប មិនដែលឃោរឃៅស្តីបន្ទោស និងបំបាក់ទឹកចិត្តឡើយ។ យើងដឹងថា ព្រះវិញ្ញាណ នៃព្រះមិនដូច្នោះទេ។

155 ដូច្នោះយើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងប្រទានពរយើងនៅក្នុងអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ ប្រទាន ពរដល់ក្រុមជំនុំរបស់យើង ប្រទានពរដល់ប្រជាជនរបស់យើង។ ប្រទានពរដល់ ប្រជាជននៃព្រះវិហារផ្សេងទៀត។ ហើយព្រះបិតា យើងដឹងថាមានក្រុមជំនុំតែមួយ ហើយយើងទាំងអស់គ្នាបានកើតនៅក្នុងនោះ។

156 ឥឡូវនេះ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតាអើយ ថាទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់ ពួកយើងបន្ថែមទៀត នៅពេលទូលបង្គំបានអានអត្ថបទខ្លីមួយនេះ ដែលទ្រង់ ហាក់ដូចជាបានប្រទានដល់ទូលបង្គំ អង្គុយនៅតុនៅរសៀលនេះ។ ហើយ សូមជួយទូលបង្គំផង ព្រះអម្ចាស់ កុំទុកមនុស្សយូរពេកឡើយ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែ និយាយពាក្យប៉ុន្មានម៉ាត់ប៉ុណ្ណោះនៅទីនេះ។ ទូលបង្គំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹង នៅក្នុងវា។ ហើយសូមឲ្យយើងគិតបន្តិចថា យើងអាចត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញជាមួយ វា ហើយអរព្រះគុណព្រះអម្ចាស់ចំពោះសេចក្តីល្អរបស់ទ្រង់។ យើងសុំក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

157 ឥឡូវនេះ សូមកុំភ្លេច នៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ បើព្រះអម្ចាស់សព្វ ព្រះហឫទ័យ។

158 ឥឡូវនេះ សូមដាក់ទៅទំនុកជំរើង ១០៦ និងខទី ៧។ ខ្ញុំនឹងអានចុះក្រោម... ផ្នែកមួយនៃទំនុកតម្កើងនេះ។ ប៉ុន្តែ គឺជាវិធី។ ហេតុអ្វីបានជាវាមកកខ្វី គឺ ដោយសារតែសារព្រឹកនេះ។ ហើយខ្ញុំនឹងផ្ទៀងនាឱ្យការបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ហើយ ព្យាយាមចេញនៅម៉ោងប្រាំបួនសាមសិប ប្រសិនបើអាចធ្វើបាន។ ឥឡូវនេះនៅ លើខទី៧នៃទំនុកតម្កើង១០៦។

ពួកព្រះយាយកាយយើងខ្ញុំមិនបានពិចារណាយល់ ពីការអស្ចារ្យរបស់ ទ្រង់នៅស្រុកអេស៊ីពូទេ ក៏មិនបាននឹកចាំពីសេចក្តីសប្បុរសដ៏បរិបូរ របស់ទ្រង់ដែរ គេបានបះបោរនៅត្រង់មាត់សមុទ្រវិញ គឺជា...សមុទ្រ ក្រហម។

159 ខ្ញុំនឹងអានខបន្ទាប់។

ទោះបីយ៉ាងនោះ គង់តែទ្រង់បានជួយសង្គ្រោះគេដែរ ដោយយល់ ដល់ព្រះនាមទ្រង់ ដើម្បីនឹងធ្វើឲ្យព្រះចេស្តាដ៏ខ្លាំងពូកែរបស់ទ្រង់ បាន ប្រាកដច្បាស់។

ព្រះអម្ចាស់បន្ថែមពរជ័យរបស់ទ្រង់។

160 ខ្ញុំនឹងនិយាយទៅកាន់អ្នក ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ លើ ប្រធានបទនៃការយល់ច្រឡំ ព្រះ ការយល់ច្រឡំ។ ខ្ញុំនឹងយកវាដូចនេះ៖ ព្រះត្រូវ បានគេយល់ច្រឡំ។

161 អ្នកដឹងទេ ការយល់ច្រឡំធ្វើឱ្យយើងមានបញ្ហាច្រើន។ ជាច្រើនដងដែល មនុស្សនិយាយរឿងដែលគេនិយាយឡើងវិញបន្ទាប់ពីអ្នកផ្សេង កន្លែងដែល យល់ ច្រឡំចំពោះពួកគេ។ នោះធ្វើឱ្យមនុស្សម្នាក់មានបញ្ហា។ ខ្ញុំជឿថាវានឹងល្អសម្រាប់ យើង ប្រសិនបើយើងគ្រាន់តែរង់ចាំរហូតដល់យើងយល់ពីអ្វីដែលយើងកំពុង និយាយ។ តើអ្នកមិនគិតដូច្នោះទេឬ? ខ្ញុំដឹងថាវាល្អសម្រាប់ខ្ញុំ ជាការល្អសម្រាប់ ខ្ញុំក្នុងការស្វែងយល់ជាមុន ហើយបន្ទាប់មកនិយាយវា។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែយើង តែងតែយល់ខុស។ ហើយនៅទីនេះ ព្រះបាទដាវីឌកំពុងនិយាយអំពីអ៊ីស្រាអែល ដោយយល់ខុសអំពីការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់នៅពេលពួកគេនៅអេស៊ីប។

162 ពេលនេះ ការយល់ច្រឡំ គឺគ្រាន់តែមិននិយាយថា “អញ្ចឹងខ្ញុំមិនបានឮអ្វី ដែលគាត់និយាយទេ” ប៉ុន្តែដើម្បីមើលអ្វីមួយដែលបានធ្វើហើយយល់ខុសថាភី

វាសម្រាប់អ្វី។ នោះគឺជា...នោះហើយជាបញ្ហា អ្នកកំពុងខកខានការចេញទូក ទាំងអស់នៅពេលនោះ។

163 ឥឡូវនេះ ព្រះមិនធ្វើការអស្ចារ្យគ្រាន់តែនិយាយថា “ឃើញទេ អញជាព្រះ។” ព្រះធ្វើការអស្ចារ្យសម្រាប់ការយល់ដឹង។ ឃើញទេ? ព្រះធ្វើវាសម្រាប់គោលបំណង មួយ។ ហើយតើអ្នកបានសម្គាល់ឃើញការអានទំនុកតម្កើងនៅទីនេះក្នុងខទី៧ នេះដែរឬទេ? ខ្ញុំគិតថាវាស្រស់ស្អាតណាស់ ខ្ញុំចង់អានម្តងទៀត។

ពួកព្រះយេស៊ូយើងខ្ញុំមិនបានពិចារណាយល់ ពីការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ នៅស្រុកអេស៊ីណូទេ (មើល គេមិនយល់)...ក៏មិនបាននឹកចាំពីសេចក្តី សប្បុរសដ៏បរិបូរណ៍របស់ទ្រង់ដែរ គេបានបះបោរនៅត្រង់មាត់សមុទ្រវិញ គឺជា...សមុទ្រក្រហម។

ទោះបីយ៉ាងនោះ គង់តែទ្រង់បានជួយសង្គ្រោះគេដែរ ដោយយល់ ដល់ព្រះនាមទ្រង់ ដើម្បីនឹងធ្វើឲ្យព្រះចេស្ដាដ៏ខ្លាំងពូកែរបស់ទ្រង់ បាន ប្រាកដច្បាស់។

164 មើល ពួកគេមិនយល់ពីមូលហេតុដែលព្រះជាម្ចាស់ នៅប្រទេសអេស៊ីប បាន ធ្វើការអស្ចារ្យទាំងនេះ។ ទ្រង់កំពុងព្យាយាមបង្ហាញពួកគេនូវសេចក្តីមេត្តាករុណា របស់ទ្រង់។ ទ្រង់កំពុងព្យាយាមធ្វើឱ្យពួកគេយល់ថាទ្រង់ជាព្រះនៅក្នុងកណ្តាល របស់ពួកគេ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់រឿងនោះ។

165 នៅក្នុងសេចក្តីអធិប្បាយខ្លីរបស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅទីនេះកាលពី មួយរយៈមុន ឡើងនៅ ឈើកាហ្គោហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំជឿថាខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅ ទីនេះ ក្មេងប្រុសបានទទួលវានៅលើកាសែត នៅពេលដែលសត្វគន្ធីកាយ សំបុករបស់នាង កាយលើកូនរបស់នាង។ របៀបដែលមេគន្ធីចាស់យកកូន តូចរបស់នាង...មុនពេលនាងនាំពួកគេហោះហើរ ពួកគេមានរោមច្រើននៅលើ ពួកគេ។ ហើយវាមិនដែលឃើញនាងនៅក្នុងភាពល្អបំផុតរបស់នាងទេ ព្រោះវា អង្គុយនៅក្នុងសំបុក។ ប៉ុន្តែនាងក្រោកឡើងលើសំបុក ហើយនាងបានលាតស្តាប ដំធំរបស់នាង។ តើនាងកំពុងធ្វើអ្វី? នាងស្រែក នាងចង់ឱ្យគេស្គាល់សំឡេងរបស់ នាង។ នាងលាតស្តាបដំធំរបស់នាង។

166 ឥន្ទ្រីញីជូនកាលធំជាងគេ។ គេថាឥន្ទ្រីពេលខ្លះ ពួកញីគឺធំ មានស្លាបដប់បួន ហ្វឹតពីចុងម្ខាងដល់ចុងម្ខាង ចាប់យកកូនគោមួយ ហើយហោះទៅជាមួយវាបាន។ ដប់បួនហ្វឹត ពីចុងម្ខាង ទៅស្លាប នៅទូទាំងធីទិកានេះនៅទីនេះ ពីជ្រុងមួយទៅ ជ្រុងមួយ។

167 នាងក្រោកពីមុខមិត្តតូចនេះ ព្រោះហេតុអ្វី? នាងនឹងនាំគាត់ហោះហើរ។ វា មិនដែលចេញពីសំបុកនេះទេ។ ហើយនាងនឹងនាំវាឡើងទៅលើមេឃ រួចទម្លាក់ វាចុះ ហើយឲ្យវាឡើងទៅទីនោះដើម្បីដើរដោយខ្លួនឯង ដើម្បីរៀនហើរ។ ដូច្នេះ នាងចង់បង្ហាញពីសិទ្ធិអំណាចដែលនាងមាន។ នាងលាតស្លាបដ៏ធំរបស់នាង ទៅកាន់ធាមសត្វ ហើយនាងស្រែក ហើយបន្ទាប់មកនាងក៏ទទះពួកវា។ អូ ខ្ញុំ អើយ! លាតស្លាបហើរចេញពីសំបុក ហើយអ្វីៗផ្សេងទៀត នាងកំពុងទទះនៅ ទីនោះ ដូចជាចេញពីយន្តហោះ។ បោះវាទៅថយក្រោយ ហើយវាដេកលើខ្នងតូច ហើយវាងើបមុខឡើងគិតថា “ម្តាយអើយ កូនអស្ចារ្យប៉ុណ្ណា! តើអ្នកពូកែប៉ុណ្ណា!”

168 “ឃើញស្លាបខ្ញុំខ្លាំងប៉ុណ្ណា? ខ្ញុំអាចទៅចាប់យកអ្នក ហើយចាប់អ្នកគ្រប់ ទីកន្លែងដែលខ្ញុំចង់។ ខ្ញុំខ្លាំង!”

169 ហើយនោះជាអ្វីដែលព្រះកំពុងធ្វើចំពោះអ៊ីស្រាអែល។ អ្នកដឹងទេ ទ្រង់មាន បន្ទូលថា “ឥន្ទ្រីកាយធ្វើសំបុក” នោះជារឿងដូចគ្នា។ ទ្រង់បានរកឃើញជនជាតិ អ៊ីស្រាអែលនៅក្នុងទឹកដីដែលយំសោកនៅទីនោះ ហើយទ្រង់ក៏នាំគេឡើងពីស្រុក អេស៊ីពូ ហើយនាំគេទៅឯដែនដីសន្យា គឺដោយស្លាបឥន្ទ្រី។ ឃើញទេ? ហើយតើ ព្រះកំពុងធ្វើការអស្ចារ្យអ្វីខ្លះ? ទ្រង់កំពុងព្យាយាមទៅរកវាស្រូវរបស់ទ្រង់ថាទ្រង់ជា ព្រះយេហូវ៉ាដ៏ខ្លាំងពូកែ។

170 ហើយនោះជាអ្វីដែលទ្រង់កំពុងព្យាយាមធ្វើនៅថ្ងៃនេះ! ទ្រង់មិនបានប្រោស មនុស្សឲ្យជាដោយសារទ្រង់អាចព្យាបាលបាន។ ទ្រង់កំពុងព្យាយាមទៅរកអ្នកថា ទ្រង់ជាព្រះរស់ឡើងវិញ ថាទ្រង់អាចធ្វើឱ្យអ្នកមានសុខភាពល្អ ទ្រង់អាចលើក រូបកាយអ្នកឡើង។ ទ្រង់អាចធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ចង់ធ្វើ ទ្រង់គឺជាព្រះយេហូវ៉ា! ខ្ញុំ ចូលចិត្តវា។

171 ប៉ុន្តែ ប្រជាជនយល់ខុសអំពីទ្រង់។ ព្រះងាយនឹងត្រូវគេយល់ខុសដោយ អ្នកមិនជឿ ដោយអ្នកដែលមិនចង់យល់។ (មនុស្សជាច្រើនព្យាយាមយល់។)

មនុស្សជាច្រើនមិនចង់យល់ ពួកគេគ្រាន់តែបិទមាត់ខ្លួនឯង ហើយនិយាយថា “មិនមានរឿងបែបនេះទេ” និង “ខ្ញុំមិនជឿលើរឿងបែបនេះទេ។” បន្ទាប់មកពួកគេមិនអាចយល់បានទេ។

172 ប៉ុន្តែបុរសម្នាក់ដែលសុខចិត្តយល់ ដែលសុខចិត្តអង្គុយចុះ (“ហើយមកឲ្យយើងរំកិលព្រែកជាមួយគ្នា” ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូល) ឥឡូវនេះ បុរសនោះគឺ—គឺនៅលើបន្ទាត់នៃការរៀនអ្វីមួយពីព្រះអម្ចាស់។ ប៉ុន្តែមនុស្សដែលតែងតែជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងព្រះនិងអំណាចរបស់ព្រះ... អ្នកស្ទើរតែមិនអាចធ្លាប់ជាមួយនឹងព្រះបានទេបើមិនជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងអំណាចរបស់ទ្រង់ ព្រោះពេលដែលអ្នកជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងទ្រង់អ្នកបានស្គាល់ទ្រង់ ឬជាប់ជាមួយទ្រង់ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកមានអំណាចរបស់ទ្រង់នៅក្នុងអ្នក។

173 នោះហើយជាមូលហេតុដែលមនុស្សមិនអាចជឿលើការអស្ចារ្យសព្វថ្ងៃនេះ ដោយសារតែពួកគេមិនមានអ្វីដែលត្រូវជឿ។ ពួកគេត្រូវតែមានអ្វីមួយនៅទីនោះដើម្បីជឿ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគង់នៅក្នុងមនុស្ស នោះគាត់នឹងនិយាយថា “អាម៉ែន” ចំពោះគ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ និងរាល់ការអស្ចារ្យរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ប៉ុន្តែដូចម្តាយខ្ញុំធ្លាប់និយាយថា “អ្នកមិនអាចយកឈាមពីផ្លែត្របែកទេ ព្រោះវាគ្មានឈាម។” ដូច្នោះ នោះជាវិធីដូចគ្នាដែរ អ្នកមិនអាចទទួលបានការជឿពីអ្នកមិនជឿទេ ព្រោះគ្មានអ្វីត្រូវជឿនោះទេ។

174 បុរសម្នាក់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនជឿលើការព្យាបាលរបស់ព្រះទេ ទោះជាអ្នកនិយាយយ៉ាងណាក៏ដោយ។” ប្រាកដណាស់ វាមិនមែនសម្រាប់គាត់ទេ គឺសម្រាប់តែអ្នកដែលអាចជឿបាន។ បើអ្នកនឹងយកឈាម ចូរយកវាចេញពីអ្វីដែលមានឈាមក្នុងនោះ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់បានជំនឿ ចូរយកវាចេញពីអ្វីមួយដែលមានជំនឿលើវា។

175 ហើយនោះជាវិធីនេះ ព្រះប្រើអ្វីមួយដែលមានជំនឿលើវា។ ទ្រង់មិនបញ្ជូនអ្នកមកទីនេះក្នុងយុទ្ធនាការព្យាបាលទេ នៅពេលដែលអ្នកមិនមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីជឿវា។ តើទ្រង់នឹងបញ្ជូនអ្នកទៅក្នុងការប្រជុំដោយធ្វើការអស្ចារ្យដោយរបៀបណា ពេលអ្នកមិនមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់ដើម្បីជឿវា? ទ្រង់ចង់បានអ្វីមួយដែលមានអ្វីមួយនៅទីនោះ ដែលទ្រង់អាចផលិតអ្វីមួយជាមួយវា។ ដូច្នោះប្រជាជនយល់ខុស។

176 ណូអេមានការយល់ច្រឡំយ៉ាងខ្លាំងនៅសម័យរបស់គាត់។ ណូអេស្គាល់ព្រះជាអ្នកបម្រើរបស់ព្រះ ជាអ្នកជឿលើព្រះ។ ហើយពេលអ្នកក្លាយជាអ្នកជឿលើព្រះ អ្នកធ្វើអ្វីដែលផ្ទុយពីអ្វីដែលមនុស្សគិតថាត្រឹមត្រូវ រហូតដល់ពួកគេគិតថាអ្នកឆ្គួត។ ហើយណូអេ ដែលបានព្រមានដោយព្រះ បានរៀបចំទុកមួយសម្រាប់សង្គ្រោះគ្រួសាររបស់គាត់។ ហើយប្រជាជនគិតថាគាត់ឆ្គួត។ គាត់មិនមែនឆ្គួតទេ គាត់គ្រាន់តែយល់ខុសព្រោះគាត់ដើរតាមការណែនាំរបស់ព្រះ។ អាម៉ែន! ខ្ញុំចូលចិត្តវា។ គាត់ត្រូវបានគេយល់ខុស។

177 “របៀបដែលបុរសម្នាក់អាចធ្វើបាន...” អ្នកនិយាយថា “មិនដែលមានភ្លៀងធ្លាក់ពីលើមេឃទេ។ តើភ្លៀងជាអ្វី?” មិនដែលមានភ្លៀងទេ ព្រះបានស្រោចស្រពដី។ “ណូអេ តើភ្លៀងនៅឯណា?”

“ខ្ញុំមិនដឹងទេ។”

“បង្ហាញខ្ញុំពីកន្លែងដែលវានៅ!” “ខ្ញុំមិនអាចបង្ហាញវាដល់អ្នកបានទេ។”

178 “តើអ្នកដឹងថាវានឹងចុះមកពីលើនោះដោយរបៀបណាពេលដែលវាគ្មានមួយតំណក់ណាឡើងចុះមកផងនោះ?”

179 ណូអេអាចនិយាយរឿងបែបនេះថា “ព្រះបានប្រាប់ខ្ញុំថា វាកំពុងតែធ្លាក់ចុះមក។ ហើយប្រសិនបើព្រះមានបន្ទូលថា ‘វាចុះមក’ ទ្រង់អាចយកវាឡើងនៅទីនោះ រួចយកវាចុះ។” ដូច្នោះ—គឺវាចប់ហើយ។ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ នោះជាអ្វីទាំងអស់។ ឃើញទេ? គាត់ត្រូវបានគេយល់ខុសដោយសារគាត់កំពុងធ្វើតាមព្រះ។

180 អេលីយ៉ា។ ខ្ញុំអាចនៅលើមុខវិជ្ជាទាំងនេះបានយូរ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានពួកគេជាច្រើននៅទីនេះ ខ្ញុំចង់មកឱ្យបានឆាប់។ អេលីយ៉ាត្រូវបានប្រជាជាតិរបស់គាត់យល់ខុស។ អេលីយ៉ាជាជនជាតិអ៊ីស្រាអែល គាត់ជាសាសន៍យូដា ហើយគាត់ត្រូវបានគេយល់ខុសដោយសារគាត់តែងតែថ្កោលទោសប្រជាជាតិរបស់គាត់ ថ្កោលទោសព្រះមហាក្សត្រ ថ្កោលទោសព្រះមហាក្សត្រី ថ្កោលទោសអ្វីៗដែលនៅជុំវិញ។ ហើយថ្កោលទោសពួកគេ! អ្វីដែលគាត់ហាក់ដូចជាល្ងង់ហួស។ ហេតុអ្វី ខ្ញុំអើយអ្វីៗទាំងអស់ វា: “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ។ ព្រះនឹងដាក់ទោសអ្នក អ្នកយេសេបិល អ្នក ដូច្នោះ-ហើយ-ដូច្នោះ។”

181 គាត់ត្រូវបានគេយល់ខុស។ ហេតុអ្វី? គាត់ដើរតាមព្រះ។ វាមិនមែនជាអេលីយ៉ាដែលពួកគេបានយល់ខុសនោះទេ វាគឺជាដំណើរការនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធនៅក្នុងអេលីយ៉ាដែលពួកគេបានយល់ខុស។

182 តើមនុស្សអាចងើបឡើងប្រឆាំងនឹងជាតិរបស់ខ្លួនដោយរបៀបណា? ប្រមាថជាតិសាសន៍ខ្លួន កែតម្រូវ ហើយដាក់បណ្តាសារបស់ព្រះមកលើវា ជាតិសាសន៍ប្រជាជនដែលគាត់រស់នៅជាមួយ។ ពូជសាសន៍របស់ខ្លួន ពណ៌សម្បុររបស់ខ្លួន ជំនឿរបស់ខ្លួន ប្រភេទរបស់ខ្លួន ប៉ុន្តែ ទស្សន៍ទាយការកាត់ទោសរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយបានបង្កឱ្យមានទុក្ខក្រមកលើពួកគេ។ គាត់ត្រូវបានគេយល់ខុសដោយសារវាមិនមែនជាអេលីយ៉ា វាគឺជាព្រះនៅក្នុងអេលីយ៉ាដែលពួកគេយល់ខុស។ វាមិនមែនជាអេលីយ៉ាដែលត្រូវបានគេយល់ខុសនោះទេ វាគឺជាព្រះដែលដឹកនាំអេលីយ៉ា ហើយគេយល់ខុសថា ព្រះជាព្រះដ៏បរិសុទ្ធ ហើយទ្រង់មិនអាចអត់ខ្លិនចំពោះអំពើបាបបានឡើយ។

183 ហើយមិនថាវាស្ថិតលើបងប្អូនប្រុស ស្រី ឬម្តាយរបស់អ្នកទេ មិនថាអ្នកនោះជាអ្នកណាទេ វាជាអំពើបាបនៅចំពោះព្រះហឫទ័យនៃព្រះ ហើយការជំនុំជម្រះនឹងមកលើពួកគេសម្រាប់ការ។ យល់ច្រឡំ។

184 ជានីយ៉ែលត្រូវបានគេយល់ខុសនៅពេលដែលកូនចៅអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់បានក្រាបបង្គំរបស់ណាគ ប៉ុន្តែ លោក សាដ្រាក់ លោកម៉ែសាក់ និងលោកអំបេឌនកោមិនព្រមក្រាបចុះ។ ពួកគេបាននិយាយថា “តើមានរឿងអ្វីជាមួយគាត់?” ប្រជាជាតិទាំងមូលបាននិយាយ “តើមានបញ្ហាអ្វីជាមួយមនុស្សតូចនេះ? មែនហើយ ពួកហេព្រើរទាំងអស់ស្គាល់ព្រះរបស់យើង ពួកគេទទួលស្គាល់វា ហើយពួកគេក្រាបចុះនៅពេលយើងលេងត្រែ ហើយផ្គុំត្រែ និងលេងក្លែងជាដើម ហើយបន្តិចៗ។ ពួកគេទាំងអស់គ្នាក្រាបចុះ ប៉ុន្តែមានបញ្ហាអ្វីចំពោះពួកល្ងង់នេះ? តើគាត់មានរឿងអី បានជាគាត់មិនធ្វើតាម?” ដោយសារតែគាត់មានទំនាក់ទំនងជាមួយព្រះ! នោះហើយជាអ្វីដែលជាបញ្ហា។ គាត់ត្រូវបានគេយល់ខុស។ គាត់ត្រូវបានគេសន្មត់ថាឆ្គួតឬបានរងស្មារតីឬពួកគេជាក្រុមនៃធ្វើលើស។ ប៉ុន្តែ ពួកគេគ្រាន់តែធ្វើតាមការដឹកនាំរបស់ព្រះវិញ្ញាណប៉ុណ្ណោះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលត្រូវបានគេយល់ខុស។

185 ហោរាទាំងអស់ក្នុងព្រះគម្ពីរសញ្ញាចាស់ តើពួកគេក្រោកឡើងទាយទាស់ នឹងប្រជាជាតិរបស់ខ្លួនយ៉ាងណា របៀបដែលគេទាយទាស់នឹងប្រជាជន របៀប ដែលគេទាយទាស់នឹងរឿងខ្លះ ហើយដាក់បណ្តាសាលើគេ និងធ្វើរឿងដូចនោះ។ ពួកគេត្រូវបានគេយល់ខុស។ ហេតុអ្វី? ពួកគេជាអ្នកបំរើរបស់ព្រះ ពួកគេធ្វើតាម ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ ពួកគេកំពុងធ្វើកិច្ចបម្រើព្រះ ហេតុនេះហើយបានជាគេយល់ ខុស។

186 ហើយអ្នកណាដែលដើរតាមព្រះគឺជាការយល់ខុសពីគេ។ ព្រះយេស៊ូវ ជា ព្រះអម្ចាស់របស់យើង នៅពេលដែលទ្រង់ប្រសូត ទ្រង់ត្រូវបានគេយល់ខុស។

187 ពួកម៉ាហ្គី ត្រូវបានគេយល់ខុស ពួកគេបានធ្វើតាមសញ្ញាអស្ចារ្យមួយដើម្បី ស្វែងរកស្តេចមួយអង្គដែលកើតមកជាស្តេចសាសន៍យូដា។ ពួកគេបានដឹង ថា មានផ្កាយមួយចេញពីយ៉ាកុប តាមទំនាយរបស់ដានីយ៉ែល។ ហើយពួកគេ បានដឹងថាស្តេចនេះនឹងជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ទ្រង់នឹងជាស្តេចនៃអឺរ៉ុបសាសនា។ ហើយពួកគេមកពីរឆ្នាំ ពីប្រទេសឥណ្ឌាចុះតាមទន្លេ ទីគ្រីស និងឆ្លងកាត់វាលខ្សាច់ និងតាមភ្នំ គ្រប់ទីកន្លែង ហើយចូលទៅក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹមនៅល្ងាចមួយពេលថ្ងៃ លិច ស្រែកថា “តើព្រះអង្គដែលប្រសូតមកជាស្តេចសាសន៍យូដានៅឯណា? តើ ទ្រង់នៅឯណា?”

188 ហើយគ្មាននរណាម្នាក់ដឹងអ្វីអំពីវាទេ។ វាជារឿងចម្លែកមួយដែលស្តេច សាសន៍យូដាបានកើតមក ហើយមនុស្សនៅរាប់រយម៉ាយបានដឹងអំពីវា ហើយ នៅទីនេះនៅក្នុងទីក្រុងដែលទ្រង់បានប្រសូត និងទីកន្លែងដែលទ្រង់បានប្រសូត ក្នុងចំណោមមនុស្សដែលទ្រង់បានកើតមក ហើយពួកគេមិនបានដឹងអ្វីសោះអំពី វា។ ពួកគេបានយល់ខុសចំពោះម៉ាហ្គី។ ពួកគេថា “គ្មានអ្វីដូចស្តេចយូដាទេ។ យើងមានស្តេចមួយអង្គនៅទីនេះ គឺហេរ៉ូឌ៍។”

189 ទ្រង់ត្រូវបានគេយល់ខុសក្នុងការប្រសូតរបស់ទ្រង់ពេលទ្រង់ប្រសូត។ ហើយ ម៉ារីត្រូវធ្វើជាម្តាយមុនពេលនាងរៀបការជាមួយយ៉ូសែប។ មានការយល់ខុស។ ពួកគេគិតថាវាកើតក្រោយរង្វង់អាពាហ៍ពិពាហ៍ ពួកគេមិនដឹងថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បានបង្កើតកូននេះនៅក្នុងនាងទេ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានគេយល់ច្រឡំ។ វាជាទង្វើរបស់ ព្រះ ហើយមនុស្សយល់ខុស។

190 ពួកគេនៅតែយល់ខុស ទង្វើរបស់ព្រះជាធម្មតាត្រូវបានយល់ខុស។

191 មានតែមនុស្សដែលមានជំនឿខាងវិញ្ញាណប៉ុណ្ណោះ គឺជាមនុស្សដែលជឿ ព្រះវិញ្ញាណ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវបានគេយល់ខុស ម៉ាហ្គីត្រូវបានគេយល់ខុស។

192 ហេរ៉ូឌយល់ខុស។ ពេលហេរ៉ូឌមានប្រសាសន៍ថា “អញ្ចឹង ឯងប្រាប់ខ្ញុំទៅថា ទារកនោះនៅឯណា ហើយខ្ញុំនឹងទៅថ្វាយបង្គំ ទ្រង់ដែរ។” គាត់ជាមនុស្សលាក់ពុត គាត់និយាយកុហក។ អ្វីដែលគាត់ខ្លាច...គាត់មិនបានដឹងបទគម្ពីរដែលថាមាន ព្រះមេស៊ីយ៉ាងមក ជាស្តេចនៃស្ថានសួគ៌ទេ។ ហើយហេរ៉ូឌបានគិតថាវានឹង ក្លាយជាស្តេចនៅលើផែនដី ហើយគាត់ចង់សម្លាប់ទ្រង់ដើម្បីកម្ចាត់ទ្រង់។

193 វាមិនមែនជាស្តេចផែនដីទេ ទ្រង់មានបន្ទូលថាផែនដីនេះមិនមែនជានគរ របស់ទ្រង់ទេ “ប្រសិនបើនេះជាអាណាចក្ររបស់ខ្ញុំ រាស្ត្ររបស់ខ្ញុំនឹងប្រយុទ្ធ សម្រាប់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែអាណាចក្ររបស់ខ្ញុំស្ថិតនៅខាងលើ។” ហេរ៉ូឌយល់ខុស គាត់ គិតថាវាជាស្តេចផែនដី។

194 នេះជារបៀបដែលពួកគេនិយាយនៅថ្ងៃនេះថា “បើអ្នកជាគ្រីស្ទានតើអ្នកជា ក្រុមជំនុំមួយណា? និកាយអ្វី?”

“គ្មាន!”

195 ពួកគេមិនយល់វាទេ។ ឃើញទេ ពួកគេមិនអាចយល់បានទេ។ ពួកគេ គិតថា*និកាយ*មានន័យថា “គ្រីស្ទាន។” វាផ្ទុយមកវិញ ខ្លាំងណាស់។ តែត្រូវ ប្រជាពលរដ្ឋយល់ខុស។

196 ឥឡូវនេះ យើងដឹងថា ហេរ៉ូឌយល់ខុស គាត់មិនអាចយល់វាបានទេ។

197 នីកូដេមមិនអាចយល់វាបានទេ គឺកំណើតថ្មី នៅពេលគាត់មកឯព្រះយេស៊ូវ នៅពេលយប់។ មាននរណាម្នាក់ថ្កោលទោសគាត់។ ខ្ញុំមិនថ្កោលទោសគាត់ ទេ។ គាត់ជាមនុស្សល្អ គាត់ចង់រកអ្វីម្យ៉ាង។ គាត់រវល់ពេញមួយថ្ងៃ ប្រហែលជា គាត់នៅការិយាល័យបូជាចារ្យរបស់គាត់ ឬអ្វីផ្សេងទៀត គាត់ត្រូវមកនៅពេល យប់។ យ៉ាងណាក៏ដោយ គាត់ទៅដល់ទីនោះ គាត់ធ្វើបានល្អជាងមនុស្សជា ច្រើនធ្វើឥឡូវនេះ។ ពួកគេនឹងមិនមកទោះថ្ងៃឬយប់ក៏ដោយ។ ទីបំផុតគាត់បាន មកដល់ មុនពេលអ្នកថ្កោលទោសគាត់ តើអ្នកបានមកទេ? ទីបំផុត គាត់បាន ទៅឯព្រះយេស៊ូវ ហើយកុំថ្កោលទោសគាត់ បើយើងមិនបានទៅទីនោះ។ ហើយ ប្រសិនបើអ្នកទៅដល់នោះ ខ្ញុំមិនគិតថាអ្នកនឹងថ្កោលទោសគាត់ទេ។ អត់ទេ គាត់

—គាត់បានទៅដល់ទីនោះ។ ហើយគាត់មកនៅពេលយប់ ហើយប្រហែលជាគាត់ រស់។ យ៉ាងណាក៏ដោយ គាត់មក។ ប្រហែលជាព្រះយេស៊ូវរស់ខ្លាំងពេកក្នុងការ អធិដ្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺនិងរឿងជាច្រើន មានតែពេលមួយគត់ដែលអាចចាប់ទ្រង់ សម្រាប់ការសម្ភាសន៍នេះ គឺនៅពេលយប់។ ប៉ុន្តែទីបំផុតគាត់បានទៅដល់ទីនោះ គាត់ស្នាក់នៅទីនោះរហូតដល់គាត់បានទទួលការសម្ភាសន៍ជាមួយព្រះយេស៊ូវ។ ហើយនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល...គាត់—គាត់បាននិយាយថា “បពិត្រ លោកគ្រូ យើងខ្ញុំដឹងថា លោកជាមនុស្សដែលព្រះអង្គចាត់មក ពីព្រោះគ្មាន អ្នកណាអាចធ្វើការទាំងនេះដែលអ្នកធ្វើបានលើកលែងតែព្រះនៅជាមួយនឹង គាត់។”

198 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “លើកលែងតែមនុស្សកើតជាថ្មី មិនដូច្នោះទេ គាត់មិនអាចចូលទៅក្នុងវាជាណាចក្របានទេ សូម្បីតែឃើញវាជាណាចក្រក៏ មិនឃើញដែរ។”

199 ហើយគ្រូធំជាម្ចាស់ នៅប្រទេសអ៊ីស្រាអែល បាននិយាយថា “ទូលបង្គំ ជា មនុស្សចាស់ ទៅចូលក្នុងផ្ទៃម៉ែហើយកើតម្តងទៀតឬ?” ឃើញទេ គាត់យល់ ខុសអំពីអ្វីដែលព្រះយេស៊ូវកំពុងមានបន្ទូល គាត់គ្រាន់តែមិនយល់។ ដោយសារ ព្រះយេស៊ូវកំពុងតែមានបន្ទូលអំពីកំណើតខាងវិញ្ញាណ ហើយទ្រង់កំពុងព្យាយាម ប្រៀបធៀបវាទៅនឹងកំណើតធម្មជាតិ។ ដូច្នោះគាត់យល់ខុស គាត់មិនបានយល់ ទេ។ គាត់គ្រាន់តែ...របៀបដែលមនុស្សធ្វើ។ ដូចនីកូដេម យើងជាច្រើននាក់យល់ ខុសអំពីរឿងរបស់ព្រះ ព្រោះយើងគ្រាន់តែយកវាមកលាបតាមធម្មជាតិ។

200 ដូចជាគ្រូពេទ្យនិយាយថា “អូ ខ្ញុំមិនជឿលើការព្យាបាលដ៏ទេវភាពទេ។ ខ្ញុំមិន ជឿថាមានអ្វីអញ្ចឹងទេ។”

201 ខ្ញុំបានឮគ្រូពេទ្យប្រាប់ស្ត្រីម្នាក់នៅក្នុងការិយាល័យមួយថា និយាយថា... ហើយនាងមិនដឹង...គាត់ចង់ដឹងថាតើនាងមានមហារីកយ៉ាងណា។ នាងបាន និយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ បានអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ ហើយព្រះអម្ចាស់បាន ប្រោសខ្ញុំឱ្យជា។”

202 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនជឿវាទេ។” គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនអាច—ខ្ញុំ មិនអាចជឿអ្វីដូចនោះទេ។” បាននិយាយថា “ប្រាប់ខ្ញុំថាអ្នកណាយកវាចេញ។”

បាននិយាយថា “ស្វែងរកស្លាកស្នាមចុះ។”

បានសួរថា “តើអ្នកបានដាក់អ្វីនៅលើវា?”

203 បានឆ្លើយថា “គ្មានអ្វីទេ គ្មានទាល់តែសោះ។” បានបន្តថា “គាត់ទើបតែហៅខ្ញុំ ចេញពីការប្រជុំ ហើយជំងឺក៏ចាកចេញ។”

204 ហើយខ្ញុំអង្គុយនៅបន្ទប់បន្ទាប់ ត្រូវហើយ អង្គុយនៅបន្ទប់បន្ទាប់ ចាំស្តាប់។ នាងមិនដឹងថាខ្ញុំនៅទីនោះទេ។ ហើយគាត់មិនដឹងថាខ្ញុំនៅទីនោះទេ ព្រោះគាត់មិនស្គាល់ខ្ញុំផង។ ហើយនៅទីនោះខ្ញុំបានអង្គុយនៅទីនោះ។ ហើយគាត់បាននិយាយថា...នាំអ្នកផ្សេងទៅការិយាល័យត្រូវពេទ្យ។ នោះពិតជាការពិត។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ឮអ្វីដែលគាត់និយាយ។ ខ្ញុំបាន—ខ្ញុំបានយកអ្នកជំងឺ ហើយចេញពីទីនោះ ពេលខ្ញុំកឃើញថា គាត់មិនជឿ។

205 ដូច្នោះគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនជឿពាក្យមួយម៉ាត់នោះទេ។” បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលឃើញអ្វីដែលអាចធ្វើដូចនោះទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនជឿ។” បានបន្តថា “ខ្ញុំត្រូវតែមើលវាមុនពេលខ្ញុំជឿ។”

នាងបាននិយាយថា “មិនអីទេ ចុះ—មហារីករបស់ខ្ញុំយ៉ាងម៉េចហើយ?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំត្រូវតែឃើញវាចាកចេញមុននឹងជឿ។”

206 ឃើញទេ ឃើញថាគេមិនជឿ។ “ជំនឿគឺជាចិត្តដែលដឹងជាក់ថានឹងបានអ្វីដែលអ្នកមើលមិនឃើញ។” ឃើញទេ អ្នកជឿជាមុន ហើយបន្ទាប់មកវាកើតឡើង។ ដូច្នោះ—បុរសនោះមិនមែនជាអ្នកជឿទេ ដូច្នោះហើយ វាជាអាថ៌កំបាំងសម្រាប់គាត់។ គាត់មិនដឹងថាគាត់និយាយអ្វីទេព្រោះគាត់—គាត់មិនអាចយល់បានទេ វាជារឿងមិនពិតសម្រាប់គាត់។

207 ប្រជាជននិយាយថាថ្ងៃនេះ “អូ ខ្ញុំមិនជឿលើការព្យាបាលដ៏ទៃវិភាពនោះទេ។ ខ្ញុំមិនជឿលើព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនោះទេ។ ខ្ញុំមិនជឿលើការនិយាយភាសាដទៃនោះទេ។ ខ្ញុំមិនជឿលើការស្រែកនោះទេ។ ខ្ញុំមិនជឿលើរឿងទាំងអស់នេះទេ។ ខ្ញុំមិនជឿលើវាទេ។” ហេតុអ្វី? វាជាអាថ៌កំបាំង! អ្នកគ្រាន់តែយល់ខុស។ វាគឺជាព្រះ នៅទីនេះវាមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ នៅទីនេះវានាំមកនូវលទ្ធផលដូចគ្នា ដែលព្រះគម្ពីរបាននិយាយអំពីការនាំយកមក បន្ទាប់មកវាត្រូវតែជាព្រះ។ អ្នកគ្រាន់តែយល់ខុសនោះជាអ្វីទាំងអស់។ ព្រះត្រូវបានគេយល់ខុស។

208 សិស្សរបស់ទ្រង់មិនអាចយល់ពីការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ឡើយ។ នៅយប់នោះ ពេលទ្រង់យាងចុះទូក ហើយទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា “តើមនុស្សបែបណាដែល សូម្បីតែខ្យល់ និងរលកក៏ស្តាប់បង្គាប់ទ្រង់?” ពួកគេយល់ខុសអំពីទ្រង់ទ្រង់ មិនមែនជាមនុស្សទេ ទ្រង់ជាព្រះ។

209 នោះហើយជាអ្វីដែលជាបញ្ហានៅថ្ងៃនេះជាមួយមនុស្ស ពួកគេចង់ធ្វើឱ្យទ្រង់ ជាក្មេងប្រុសម៉ាស្តូត ឬអ្វីផ្សេងទៀតដែលកាន់នុយ។ ពួកគេចង់ធ្វើឱ្យទ្រង់គ្រាន់តែ ជាមិត្តតូចនៅជុំវិញជុំ។

210 ទ្រង់មិនមែនជាអ្នកនៅជុំវិញជុំនោះទេ ទ្រង់គឺជាព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះ! ពួកគេ បានយល់ខុស។ ពួកគេរំពឹងថាទ្រង់ត្រឹមជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ ទ្រង់មិនមែន ជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេទេ ទ្រង់គឺជាព្រះក្នុងចំណោមពួកគេ! ទ្រង់គឺលើស ពីមនុស្សធម្មតា។ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយជាញឹកញាប់ ទ្រង់គឺជាបុរសម្នាក់ នៅពេលដែលទ្រង់ឃ្លាន ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះនៅពេលដែលទ្រង់បានប្រទានអាហារ ប្រាំពាន់ដោយនិមួយ នំពីរដុំ និងត្រីមួយចំនួន។ ទ្រង់គឺជាបុរសម្នាក់នៅពេលដែល ទ្រង់នឿយហត់នៅលើទូក ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះនៅពេលទ្រង់បញ្ឈប់ខ្យល់ព្យុះ និងរលក ហើយបានធ្វើឲ្យគេស្តាប់បង្គាប់ទ្រង់។ “តើនេះជាបុរសបែបណា?” ទ្រង់មិនមែន ជាចរិតរបស់មនុស្សទេ ទ្រង់គឺជាព្រះដែលបានសម្តែងនៅក្នុងមនុស្ស។ ពួកគេបាន យល់ច្រឡំអំពីទ្រង់។ ពួកគេគិតថាទ្រង់ជាមនុស្ស ជាកូនរបស់ម៉ាក ជាជាងលើ ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះដែលបានសម្តែងក្នុងសាច់ឈាម។ អាម៉ែន!

211 ទាហានរ៉ូម៉ាំងបានយល់ខុសអំពីទ្រង់ នៅពេលដែលពួកគេបានដាក់ទ្រង់ នៅក្នុងតុលាការ ហើយយកក្រណាត់រុក្ខក្រងទ្រង់ ហើយវាយទ្រង់លើក្បាល ហើយ និយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើទ្រង់ជាហោរា ពួកគេទាំងអស់គ្នាថាទ្រង់ជាហោរា ចូរមកប្រាប់យើងថាអ្នកណាវាយអ្នកនៅលើក្បាល។”

212 ឃើញទេ ពួកគេបានយល់ខុសថា ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំធ្វើតែ អ្វីដែលព្រះបិតាបង្ហាញខ្ញុំឱ្យធ្វើប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំធ្វើអ្វីដែលព្រះបិតាបង្ហាញខ្ញុំ ហើយ បន្ទាប់មកខ្ញុំធ្វើអ្វីដែលទ្រង់ប្រាប់ខ្ញុំឲ្យធ្វើ។” ពួកគេបានយល់ខុស ពួកគេយល់ខុស ចំពោះកិច្ចបម្រើរបស់ទ្រង់។

213 ជនជាតិយូដាបានយល់ខុសចំពោះទ្រង់។ របៀបដែលទ្រង់យាងមកធ្វើជា មិត្ត និងព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ពួកគេ ហើយពួកគេចង់ធ្វើឱ្យទ្រង់ក្លាយជាអ្វីមួយ

អាក្រក់។ ពួកគេយល់ខុសលើកិច្ចបម្រើរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មហាក្សត្រីខាងត្បូងនឹងក្រោកឡើងនៅក្នុងការជំនុំជំរះជាមួយមនុស្សជំនាន់នេះ ហើយថ្កោលទោសអ្នកនោះ ដ្បិតនាងមកពីគ្រប់ទីបំផុតនៃផែនដី ដើម្បីស្តាប់ព្រះប្រាជ្ញាញាណរបស់សាឡូម៉ូន។ ហើយមានម្នាក់ធំជាងសាឡូម៉ូននៅទីនេះ។” ប៉ុន្តែគេយល់ខុសថាទ្រង់ធំជាងសាឡូម៉ូន។ ពួកគេគិតថាទ្រង់គ្រាន់តែជាមនុស្សម្នាក់។

214 ពួកគេជាច្រើនគិតថា ទ្រង់បានកើតក្រៅរង្វង់អាពាហ៍ពិពាហ៍ ចេញពីគ្រួសារអាក្រក់ដែលមានសេចក្តីប៉ងប្រាថ្នាទាំងនេះជាដើម និងជាកូនតិរច្ឆាន។ ដែលយើងគ្រាន់តែមានសំណួរលើវា ពួកគេមិនអាចសូម្បីតែ... ហេតុអ្វី ពួកគេបាននិយាយថា “ហេតុអ្វី យើងដឹងថាទ្រង់បានកើតក្រៅរង្វង់អាពាហ៍ពិពាហ៍ដ៏បរិសុទ្ធ ទ្រង់មានអារក្សចូលមកលើទ្រង់។ ហេតុអ្វី អ្នកព្យាយាមបង្រៀនយើង? យើងជាគ្រូ!”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នករាល់គ្នាជារបស់ឪពុករបស់អ្នក គឺអារក្ស។”

215 ឃើញទេ គេយល់ខុស។ ពេលទាហានរ៉ូម៉ាំងត្រឡប់ទៅវិញនៅពេលមួយដោយស្តាប់ទ្រង់ បាននិយាយថា “មិនដែលមានបុរសណានិយាយបែបនេះទេ។ យើងមិនដែលឮបុរសណានិយាយបែបនេះទេ។”

216 វាមិនមែនជាមនុស្សនិយាយទេ គឺព្រះ! បាទ មែនហើយ។ មនុស្សមិននិយាយដូច្នោះទេ។ មនុស្សម្នាក់ប្រាប់និងថ្លែងបទគម្ពីរ ព្រះយេស៊ូវធ្វើឱ្យបទគម្ពីរមានជីវិត។ មនុស្សមិនរស់នៅបែបនេះទេ: “ព្រះគម្ពីរចែងថានេះ នៅទីនេះហើយ!” មនុស្សអាចនិយាយបានថា “បទគម្ពីរចែងដូច្នោះ” ប៉ុន្តែនោះជាអ្វីដែលគាត់អាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែព្រះយេស៊ូវអាចមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនិងព្រះបិតារបស់ខ្ញុំគឺតែមួយ ព្រះបិតារបស់ខ្ញុំគង់នៅក្នុងខ្ញុំ។ អ្នកណាដែលបានឃើញខ្ញុំបានឃើញព្រះបិតា។” គ្មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយវាបានទេ! អាមែន។ ហាលេលូយ៉ា! ត្រូវហើយ។ “អ្នកណាដែលបានឃើញខ្ញុំបានឃើញព្រះបិតា។” គ្មាននរណាម្នាក់អាចនិយាយអញ្ចឹងបានទេ!

217 កុំឆ្ងល់ថា ទាហានបាននិយាយថា “មិនដែលមានមនុស្សណានិយាយបែបនេះទេ។ ទ្រង់មិននិយាយដូចអាចារ្យ ឬគ្រូអធិប្បាយទេ ទ្រង់មានបន្ទូលដោយមានអំណាច! ហើយសូម្បីតែអារក្សក៏ស្តាប់បង្គាប់ទ្រង់ ហើយខ្យល់ និងរលកក៏ស្តាប់តាមទ្រង់។” ពួកគេគិតថាទ្រង់ជាមនុស្ស ប៉ុន្តែទ្រង់ជាព្រះ។

218 ឃើញទេ ទ្រង់ត្រូវបានគេយល់ខុស។ បាននិយាយថា “ហេតុអ្វីបានជាអ្នក—អ្នកកើតមកជាមនុស្សរឹងរូស។ អ្នកកើតក្រៅរង្វង់អាពាហ៍ពិពាហ៍ដ៏បរិសុទ្ធ ហើយអ្នកព្យាយាមបង្រៀនយើង? ហេតុអ្វី យើងដឹងថាអ្នកឆ្គួត ហើយមានអារក្សចូល។ អ្នកជាសាសន៍សាម៉ាវី បានទៅទីនោះ ហើយចាប់ពួកអារក្សមកលើអ្នក។ អ្នកកំពុងព្យាយាមបង្រៀនយើង យើងជាគ្រូបរិសុទ្ធ?”

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកមានឪពុករបស់អ្នក ជាអារក្ស។”

219 មែនហើយ ពួកគេបានយល់ខុសអំពីទ្រង់ ពួកគេមិនដឹងថាទ្រង់ជានរណាទេ។ នោះជាអ្វីដែលជាបញ្ហានៅថ្ងៃនេះ មនុស្សកំពុងព្យាយាមធ្វើឱ្យទ្រង់ក្លាយជាអ្វីដែលមិនមែនជាទ្រង់។ ទ្រង់មិនមែនគ្រាន់តែជាមនុស្សទេ ទ្រង់គឺជាព្រះនៅក្នុងមនុស្ស! គ្មានអ្នកទីបីទេ ទ្រង់គឺជាមនុស្សតែម្នាក់គត់។ បាទ មែនហើយ។ ប្រាកដណាស់ ពួកគេបានយល់ខុសអំពីទ្រង់។

220 ពួកខាងគណៈផារីស៊ី ជាអ្នកខាងគណៈផារីស៊ី ដែលបានអញ្ជើញទ្រង់ចុះនៅទីនោះ ដើម្បីពិសាអាហារពេលល្ងាច ពិធីជប់លៀងដ៏ធំ គាត់បានយល់ខុសចំពោះទ្រង់។ គាត់គិតថាគាត់គ្រាន់តែចាប់កំហុសទ្រង់នៅទីនោះ។ ខ្ញុំបានអធិប្បាយលើសារនោះនៅទីនេះ កាលពីមិនយូរប៉ុន្មាននៅអាហារពេលព្រឹក ខ្ញុំជឿថា នៅឈឺកាហ្គោ នៅអាហារពេលព្រឹកនោះ។ ពួកផារីស៊ីនោះនិយាយថា “ឥឡូវនេះ សូមក្រឡេកមើលទ្រង់ដែលគង់នៅទីនោះ អង្គុយនៅទីនោះ ជើងដែលមិនបានលាង និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ ស្រ្តីតូចនោះចូលមកជូតទឹកភ្នែក ហើយជូតសម្អាតដោយសក់ក្បាល។” គាត់បាននិយាយថា “បើទ្រង់ជាហោរា ទ្រង់នឹងដឹងថាស្រ្តីដែលនៅទីនោះលាងជើងទ្រង់ជាស្រ្តីបែបណា។ នោះបង្ហាញថាគាត់មិនមែនជាហោរាទេ!”

221 ព្រះយេស៊ូវក្រោកឡើង មានព្រះបន្ទូលថា “ស៊ីម៉ុន ខ្ញុំមានរឿងចង់ប្រាប់អ្នក!” អាម៉ែន គាត់គ្រាន់តែយល់ខុស នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំ...អ្នកបានអញ្ជើញខ្ញុំឱ្យមក ហើយខ្ញុំបានចាកចេញពីកាលវិភាគដ៏មមាញឹករបស់ខ្ញុំ ដើម្បីមកតាមការអញ្ជើញរបស់អ្នក។ ហើយនៅពេលដែល...អ្នកមិនមកជួបខ្ញុំនៅមាត់ទ្វារទេ។ អ្នកមិនដែលលាងជើងរបស់ខ្ញុំទេ។ អ្នកមិនដែលចាក់ប្រេងលាបក្បាលខ្ញុំទេ។ អ្នកមិនដែលថើបខ្ញុំ ជាការស្វាគមន៍ទេ។ អ្នកគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចូលមក ដោយកខ្វក់ និងមានក្លិនស្អុយ និងពេញដោយញើស ហើយដាក់ខ្ញុំនៅទីនេះនៅជ្រុងមួយដើម្បីសើចចំអកដាក់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែស្រ្តីម្នាក់នេះ ស្រ្តីម្នាក់នេះ នាង

បានចើបជើងខ្ញុំភ័យបំបែក ហើយនាងបានលាងសម្អាតពួកវាដោយទឹកភ្នែកនៃការប្រែចិត្ត” (ជាទឹកដ៏ស្រស់ស្អាតយ៉ាងណាហ្ន៎!) “ហើយយកសក់ក្បាលនាងមកជូត។ ខ្ញុំមានអ្វីមួយប្រឆាំងនឹងអ្នក ស៊ីម៉ូន។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាជាប្រាកដថា អំពើបាបរបស់នាងដែលមានច្រើនបានអត់ទោសឲ្យនាងហើយ។” ស៊ីម៉ូនយល់ខុស នាងបានយល់។ ស៊ីម៉ូនបាននិយាយថា “ទ្រង់គ្រាន់តែជាបុរស” នាងបាននិយាយថា “ទ្រង់ជាព្រះ ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ!” ទ្រង់ត្រូវបានគេយល់ខុស។ ទ្រង់នៅតែគេយល់ខុស។

222 ពួកសិស្សនៅកាលវ៉ារី ពួកគេយល់ខុស ពេលពួកគេទាំងអស់គ្នាបដិសេធទ្រង់ហើយចេញទៅ។ តើពួកគេអាចឃើញបុរសម្នាក់ជាបុរសដែលពួកគេបានដឹងថាធ្វើធ្វើការអស្ចារ្យនិងប្រោសមនុស្សស្លាប់ដោយរបៀបណា ប៉ុន្តែចុះចូលដល់សុគតហើយដើរកាត់ទីនោះ វាយដំ យំ ត្រូវគេស្តោះទឹកមាត់ដាក់មុខ ហើយឈាមដែលលាយជាមួយវាជាកន្លែងដែលគេបានដកពុកចង្កាមួយក្តាប់ដៃចេញ ហើយដកវាចេញពីព្រះភក្ត្រទ្រង់ ហើយវាយខ្នងរបស់ទ្រង់រហូតដល់ឆ្អឹងរបស់ទ្រង់ចាំងឡើង ហើយទាត់ទ្រង់ ហើយវាយទ្រង់ជុំវិញ បន្ទាប់មកត្រូវបានជេរប្រមាថដោយពួកទាហានស្រីរឹង វាយទ្រង់នៅតាមផ្លូវ។ ហើយឈរឲ្យគេធ្វើអីចឹង? គេយល់ខុសដូច្នោះហើយបានឈរនៅឆ្ងាយ។ ត្រូវហើយ។

223 អារក្សយល់ខុសអំពីទ្រង់។ អារក្សបាននិយាយថា “ប្រាកដណាស់ នោះមិនអាចជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែលឈរនៅទីនោះ ហើយត្រូវគេធ្វើបាបបែបនោះឡើយ ហើយពួកគេជេរ ហើយពួកសិស្សរបស់ខ្ញុំនៅទីនោះគ្រាន់តែចាត់ទុកទ្រង់តាមវិធីណាក៏បាន ហើយទ្រង់ក៏ទទួលយកវា។ ទ្រង់មិនមែនជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះទេ។”

224 ពួកខាងគណៈជានីស៊ី ជាបូជាចារ្យ យល់ខុសអំពីព្រះអង្គ បាននិយាយថា “ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះមែន ចូរចុះពីឈើឆ្កាងដោយខ្លួនឯងទៅ។”

225 ចោរនៅខាងឆ្វេងទ្រង់យល់ខុស បាននិយាយថា “ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ចូរយកយើងចេញពីឈើឆ្កាង សង្គ្រោះខ្លួនអ្នក និងយើងផងដែរ។”

226 ប៉ុន្តែចោរដែលនៅខាងស្តាំបានយល់ពីទ្រង់ គាត់បាននិយាយថា “យើងបានធ្វើខុស យើងបានធ្វើអាក្រក់ ហើយយើងសមនឹងទទួលនូវអ្វីដែលយើងទទួល ប៉ុន្តែ

បុរសនេះមិនបានធ្វើអ្វីសោះ។” “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមនឹកចាំពីទូលបង្គំ នៅពេល ព្រះអង្គយាងមកក្នុងព្រះរាជ្យរបស់ព្រះអង្គ!”

227 ចាំមើលសម្លេងត្រឡប់មកវិញ “ថ្ងៃនេះអ្នកនឹងនៅជាមួយខ្ញុំនៅឋានសួគ៌។” គាត់យល់ថានោះជាព្រះដែលសុគតសម្រាប់អំពើបាបរបស់យើង។ ផ្លូវតែមួយគត់ ដែលទ្រង់អាចសុគតបាន នឹងត្រូវគេសម្លាប់ក្នុងសាច់ឈាម។ ទ្រង់មិនអាចត្រូវ គេសម្លាប់ដោយព្រះវិញ្ញាណឡើយ ព្រោះទ្រង់ជាព្រះវិញ្ញាណដ៏អស់កល្បជានិច្ច។ ហើយទ្រង់ត្រូវមានសាច់ឈាមដើម្បីត្រូវប្រហារជីវិត ដូច្នេះពួកគេគ្រាន់តែយល់ ខុស។ គាត់បានយល់ពីវា។

228 ថ្ងៃមួយ ប្រហែលដប់ថ្ងៃក្រោយមក ប្រហែលសែសិបថ្ងៃក្រោយមក គឺ ហាសិបថ្ងៃ ពួកសិស្សឡើងទៅបន្ទប់ខាងលើ គេស្នាក់នៅទីនោះអស់ដប់ថ្ងៃមួយ យប់រហូតដល់ថ្ងៃទីហាសិប។ រំពេចនោះ ស្រាប់តែមានសំឡេងពីស្ថានសួគ៌មក ដូចជាខ្យល់បក់ខ្លាំង។ ដោយសារព្រះយេស៊ូវបានប្រាប់ពួកគេថា “មើល ចុះ ខ្ញុំ ចាត់ការសន្យារបស់ព្រះវរបិតាខ្ញុំមកលើអ្នក ប៉ុន្តែ ចូររង់ ចាំនៅក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹម ដរាបដល់អ្នករាល់គ្នាបានទទួលអំណាចពីស្ថានលើ។” ពួកគេដឹងថាវានឹង មកដល់។ ពួកគេបានដឹងថាវាត្រូវតែកើតឡើង។ “ឡើងទៅទីនោះ ហើយរង់ចាំ រហូតដល់ខ្ញុំបញ្ជូនវា។” ពួកគេបានរង់ចាំនៅទីនោះ។ ពួកគេបានសារភាព ទទួល បានអ្វីៗទាំងអស់ចេញពីចិត្ត និងបេះដូងរបស់ពួកគេ។ ពួកគេបានរង់ចាំ ទាំងអស់ នៅក្នុងកិច្ចព្រមព្រៀងមួយ នៅក្នុងកន្លែងមួយ រង់ចាំសម្រាប់ការសន្យា ដើរទៅមក ទាំងប្រុសស្រីឡើងលើដើរជុំគ្នាក្នុងបន្ទប់ខាងលើនេះ ទ្វារទាំងអស់បានបិទ ដូច្នេះ ជនជាតិយូដាមិនអាចចូលបានឡើយ។—ហើយធ្វើបាបពួកគេ។

229 រំពេចនោះ ពួកគេបានឡើងទៅលើទីនោះ ដើរជុំវិញនោះ ស្រាប់តែមានសំឡេង ពីស្ថានសួគ៌ ដូចជាខ្យល់បក់បោកយ៉ាងខ្លាំង វិលជុំវិញទីនោះ ហើយអណ្តាតភ្លើង ចាប់ផ្តើមសណ្ឋិតលើពួកគេ។ ទ្វារបានបើក បង្អួចបានបើក ចេញទៅតាមផ្លូវដែល ពួកគេទៅ។

230 ហើយគេយល់ខុស រហូតដល់គេនិយាយថា “តើបុរសទាំងនេះមិនស្រវឹង ពេញដោយស្រាថ្មីទេឬ? មនុស្សទាំងនេះស្រវឹងព្រោះយើងពួកគេនិយាយស្តីពីអ្វី ដែលយើងមិនដឹងថាគេនិយាយអំពីអ្វី។” ភ្លាមៗនោះពួកគេបាននិយាយថា “តើ

យើងរាល់គ្នាពួកគាតាភាសារបស់យើងយ៉ាងដូចម្តេច តើពួកគេទាំងអស់នោះមិនមែន ជាជនជាតិកាលីឡេទេឬ?” ពួកគេបានយល់ខុសពីការសន្យារបស់ព្រះវរបិតា។

231 ពេលនោះ ព្រះទ្រង់មានហោរាម្នាក់នៅទីនោះ ដែលអាចក្រោកឈរ ហើយ និយាយ: ពេត្រុសបាននិយាយថា “អ្នកក្រុងយេរូសាឡឹម អើយ និងអ្នកដែល រស់នៅក្នុងស្រុកយូដា កុំយល់ខុស។ នេះជាពាក្យដែលហោរាយ៉ូអែលបាន ចែង វានឹងមកដល់នៅថ្ងៃចុងក្រោយ ព្រះជាម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ខ្ញុំនឹងចាក់ ព្រះវិញ្ញាណរបស់ខ្ញុំមកលើមនុស្សទាំងអស់។ ហើយមកលើអ្នកបម្រើ និងអ្នកបំរើ របស់យើង ខ្ញុំនឹងចាក់ព្រះវិញ្ញាណរបស់យើង ហើយពួកគេនឹងថ្លែងព្រះបន្ទូល។ ហើយខ្ញុំនឹងបង្ហាញការអស្ចារ្យនៅលើមេឃខាងលើនិងនៅលើផែនដីខាងក្រោម និងភ្លើង ចំហាយទឹក និងបង្គោលផ្សេងៗ វានឹងកើតឡើង មុនថ្ងៃដ៏ធំ និងដ៏គួរឲ្យ ស្វែងខ្លាចរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងមកដល់ ដែលអ្នកណាដែលអំពាវនាវដល់ព្រះនាម ព្រះអម្ចាស់នឹងបានសង្គ្រោះ។”

232 វាជាកិច្ចការរបស់ព្រះ! វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែពួកគេយល់ខុស។ ទ្រង់ ត្រូវបានគេយល់ខុស។

233 ទ្រង់តែងតែមានគេយល់ខុស។ អ៊ីស្រា អែលបានយល់ខុសអំពីទ្រង់។ មនុស្សនៅសម័យណូអេបានយល់ខុសអំពីទ្រង់។ មនុស្សនៅសម័យដានីយ៉ែល បានយល់ខុសអំពីទ្រង់។ មនុស្សនៅសម័យយ៉ូហានបានយល់ខុសអំពីទ្រង់។ ប្រជាជននៅក្នុង—នៅសម័យហោរាបានយល់ខុសអំពីទ្រង់។ មនុស្សនៅក្នុង សម័យកាលថ្ងៃបុណ្យទី៥០ យល់ខុសអំពីទ្រង់។

234 មនុស្សក្នុងសម័យនេះយល់ខុសចំពោះទ្រង់ វានៅតែដដែល។ ពួកគេ មិនទទួលបានទេ ព្រោះទ្រង់ត្រូវបានគេយល់ខុស។ វាគឺពួកគេកំពុងព្យាយាម ប្រៀបធៀបធម្មជាតិជាមួយខាងវិញ្ញាណ។

235 នៅពេលដែលប្រជាជននៅទីនោះ បន្ទាប់ពីថ្ងៃបុណ្យទី៥០ នៅពេលដែល ពួកគេពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ មានការប្រជុំដ៏ធំនេះនៅទីនោះ ពួកគេបាន ហៅបុរសម្នាក់មកទីនោះ ពិការតាំងពីនៅក្នុងផ្ទៃម្តាយមក ពួកគេពិរនាក់ដើរតាម ដងផ្លូវ ហើយអ្នកសុំទាននេះបានអង្រួនកំប៉ុងមួយ ហើយសុំលុយខ្លះ។ ហើយគាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្មានប្រាក់ និងមាសទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំមាន ខ្ញុំនឹងឲ្យវាទៅអ្នក។”

គាត់បាននិយាយថា “ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទនៃអ្នកភូមិណាសារ៉ែត ចូរ ក្រោកឈរ ហើយដើរបាន!” គាត់ចាប់ដៃបុរសនោះលើកគាត់ឡើង ភ្លាមនោះជើង និងឆ្អឹងកងើងរបស់គាត់មានកម្លាំង។ គាត់ចាប់ផ្តើមដើរ លោត រត់ លោត សរសើរ តម្កើងព្រះជាម្ចាស់ ចូលទៅក្នុងព្រះវិហារ។ ហើយមនុស្សទាំងអស់ចាប់ផ្តើមមក ជុំគ្នា ហើយស្រែកឡើងបន្តទៀត។ ហេតុអ្វី វាមិនធម្មតាទេ។

236 ពួកគេចាប់ដាក់គុក ហើយគំរាមថាពួកគេថា “មិនគួរអធិប្បាយក្នុងព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវទៀតទេ។”

237 ហើយពេត្រុសបាននិយាយថា “តើយើងគួរស្តាប់នរណា ព្រះជាម្ចាស់ ឬ មនុស្ស?”

238 ហើយពួកគេបានដេញពួកគេចេញ ដោយគិតថាគ្រាន់តែវាយពួកគេបន្តិច ហើយគំរាមពួកគេទៅ (ថាពួកគេនឹងព្យួរវានៅពេលក្រោយ ឬដុតវា ឬដាក់លើ ឈើឆ្កាង ឬអ្វីមួយ) ពួកគេនឹងបញ្ឈប់វា។ ប៉ុន្តែរឿងបន្ទាប់ដែលគេរកឃើញ គឺគេ ចេញតាមផ្លូវធ្វើវាម្តងទៀត។ ហេតុអ្វី? ពួកគេបានយល់ខុស។ វាមិនមែនជាមនុស្ស ទេ វាគឺជាព្រះនៅក្នុងមនុស្សទាំងនោះ ដែលធ្វើកិច្ចការទាំងនោះ។

239 ពេលដែលគេចាប់បានស្នេដានតូចនៅតុលាការសានហេជ្រីន នៅព្រឹកនោះ បាននិយាយថា “យើងនឹងនាំគាត់ទៅតុលាការនេះ។ ពេលដែលគ្រូអាចារ្យនិង សាសន៍យូដាទាំងអស់នេះ ព្រមទាំងមហាបូជាចារ្យ និងឪពុកដ៏វិសុទ្ធ ហើយពួកគេ ទាំងអស់គ្នាបានប្រមូលជុំគ្នានៅទីនោះ វេជ្ជបណ្ឌិតនៃទេវភាពទាំងនេះ វានឹងបំភ័យ គាត់ដោយប្រាជ្ញា។” ដូច្នេះ គេនាំគាត់ចេញដោយច្រវាក់ទាំងនោះ ហើយឈរនៅ ទីនោះ មិត្តតូចដូចកូនចៀមក្នុងចំណោមហ្វូងឆ្កែចចក។ ពួកគេថា “មើលគាត់ចុះ ឥឡូវ និយាយថា ‘ខ្ញុំនឹងយកវាទាំងអស់មកវិញ បងប្អូនអើយ កុំខានខ្ញុំអី។’”

240 គាត់បាននិយាយថា “អ្នករឹងហើយមិនកាត់ស្បែកចិត្តនិងត្រចៀក! ហេតុអ្វីបានជាអ្នកប្រឆាំងនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? ដូចឪពុកអ្នកធ្វើអីចឹង!” អា ម៉ែន!

241 គេដឹងថាមិនមែនជាគាត់ទេ! ពីព្រោះគេយកដុំឥដ្ឋ គប់ដោយដៃនិងត្រចៀក ហើយចាប់ផ្តើមវាយគាត់ ហើយគប់ដល់ស្លាប់។ ហើយពេលគាត់ងើបក្បាលឡើង ទៅស្ថានសួគ៌ សត្វប្រចៀវចឹកគាត់ពីក្បាលម្ខាងទៅម្ខាងទៀត គាត់បាននិយាយថា

“ខ្ញុំឃើញមេឃបើកចំហ ហើយព្រះយេស៊ូវទ្រង់គង់នៅខាងស្តាំព្រះហស្តនៃព្រះ។”
អាម៉ែន! ហើយគាត់បានដេកលក់នៅក្នុងព្រះហស្តរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ពេល
គាត់ស្លាប់ គាត់បាននិយាយថា “ឱព្រះបិតាអើយ សូមកុំដាក់អំពើបាបនេះទៅនឹង
ការចោទប្រកាន់របស់ពួកគេឡើយ។”

242 ឃើញទេ ពួកគេបានយល់ខុសអំពីអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ។ ប៉ុលឈរមើលវា
ក្រោយមកគាត់ភ័យ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាមនុស្សម្នាក់ក្នុងចំណោម
ពួកគេទាំងអស់ ព្រោះខ្ញុំបានថ្លែងជាសាក្សីចំពោះការស្លាប់របស់ស្នេដ្ឋាន ជាពួក
បរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។” អាម៉ែន។ នោះហើយជាវា។

243 ឃើញទេ មនុស្សយល់ខុសចំពោះភាពរីករាយនេះ។ មនុស្សយល់ច្រឡំ
សព្វថ្ងៃនេះ។ ពួកគេយល់ខុសអំពីអំណាចនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ពួកគេហៅ
វាថាជាក្រុមនៃពួកសម្តែងខ្លួនថាបរិសុទ្ធ។ គេហៅវាថាជាក្រុមមនុស្សដែលមិន
មានគំនិតត្រឹមត្រូវ។ ពួកគេយល់ខុសថាអ្នកត្រូវតែចាកចេញពី...អ្វីដែលអ្នក
ហៅថា “ចិត្តត្រឹមត្រូវរបស់អ្នក” ដើម្បីស្គាល់ព្រះគ្រីស្ទ ពីព្រោះអ្នកមានគំនិត
របស់ព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកមិនអាចមានគំនិតនៃលោកិយ និងគំនិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ
ក្នុងពេលតែមួយបានទេ ខាងសាច់ឈាមនិងមួយទៀតខាងវិញ្ញាណ។ “អ្នកណា
ដែលដើរតាមសាច់ឈាម អ្នកនោះជាមនុស្សខាងសាច់ឈាម អ្នកណាដែល
ដើរតាមព្រះវិញ្ញាណ អ្នកនោះគឺខាងវិញ្ញាណ។” អាម៉ែន។ ដូច្នេះ ទូលបង្គំនឹង
ដេញភាពជាខ្លួនឯងចេញ ហើយស្វែងរកវានៅក្នុងទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ បាទ
មែនហើយ។ ដូច្នេះ ព្រះទ្រង់ត្រូវបានគេយល់ខុស។ មិនមែនអ្នកទេដែលយល់
ខុស វាជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលធ្វើឲ្យអ្នកធ្វើអ្វីដែលពួកគេយល់ខុស។ អាម៉ែន។
ពួកគេមិននិយាយប្រឆាំងនឹងអ្នកទេ ពួកគេកំពុងនិយាយប្រឆាំងនឹងទ្រង់។ មនុស្ស
មានការយល់ច្រឡំ។

244 នៅទីនោះ ពួកគេទៅ អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទៅ ប៉ុន្តែពួកគេត្រលប់មកផ្លូវវិញ
ហើយចាប់ផ្តើមម្តងទៀត។ ដូចគ្នានិងថ្ងៃនេះ។ ពួកគេជាប្រជាជនបានយល់ខុស។
ពួកគេមិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ។

245 ថ្ងៃនេះ ខ្ញុំបានយល់ខុសក្នុងកិច្ចបម្រើផ្សាយដំណឹងល្អរបស់ខ្ញុំ ដែលទ្រង់
បានចាត់ខ្ញុំឲ្យទៅកាន់មនុស្ស។ ពួកគេយល់ខុស។ ពួកគេម្នាក់ៗបាននិយាយ
ថា “យើងជឿបងប្រុសប្រាណាហាំ...” ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយគ្រូអធិប្បាយមួយ

រយៈមុននេះថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ យើងទាំងអស់គ្នាដឹងថាអ្នកត្រូវបានបញ្ជូនទៅកាន់ក្រុមជំនុំ ប៉ុន្តែ មានគំនិតមួយគឺ តើអ្នកមកធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវដោយរបៀបណា?” ពួកគេយល់ខុសក្នុងបទគម្ពីរ។ ពួកគេយល់ខុស។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានចាត់ខ្ញុំមក នោះជាគោលបំណងរបស់ខ្ញុំក្នុងការមកទីនេះ។ “ហេតុអ្វីបានជាអ្នកបង្រៀនពីពូជពស់ ហើយរឿងបែបនោះផ្ទុយពីអ្វីដែលយើងបង្រៀន?” មែនហើយ បងប្រុស នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំនៅទីនេះ។ ពួកគេគ្រាន់តែយល់ខុស។ អាម៉ែន។ ប៉ុន្តែព្រះកំពុងកត់ត្រាខ្ញុំដោយព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ និងទីសំគាល់នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុង...?... មិនថាពួកគេប៉ុន្មាន...-ក្រោមការ...យល់ខុស ព្រះកំពុងបញ្ជាក់ព្រះបន្ទូល! អាម៉ែន។

246 ព្រះតែងតែត្រូវបានគេយល់ច្រឡំ។ ហើយអ្នកដែលរស់នៅជាមួយនឹងព្រះគឺជាការយល់ខុសគេជាមួយនឹងព្រះ ព្រោះវាជាព្រះដែលធ្វើការនៅក្នុងពួកគេ។ អាម៉ែន។ តើអ្នកជឿវាទេ?

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំជាមុន

តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? លើកដៃឡើង ហើយសរសើរ។

...បានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

247 តើអ្នកសប្បាយចិត្តទេដែលអ្នកយល់ខុសពីគេ? យើងធ្លាប់ច្រៀងចម្រៀងខ្លីថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំត្រូវបានដៅចំណាំ សម្គាល់ ដៅដោយព្រះវិញ្ញាណដ៏ទេវភាព។” ត្រូវហើយ។ មនុស្សដែលធ្លាប់ស្រឡាញ់ខ្ញុំ សូមដាក់មករកខ្ញុំឥឡូវនេះ ដោយសារខ្ញុំត្រូវបានដៅចំណាំ សម្គាល់ដោយព្រះវិញ្ញាណ។ អាម៉ែន។ ខ្ញុំបានបណ្តេញគំនិតរបស់ខ្ញុំចំពោះអ្វីៗនៃលោកិយចេញ ដើម្បីទទួលបានគំនិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ដូច្នេះប្រសិនបើខ្ញុំមានគំនិតរបស់ព្រះគ្រីស្ទ នោះគំនិតរបស់ខ្ញុំនឹងស្វែងរកអ្វីដែលនៅខាងលើ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកណាម្នាក់បង្ហាញខ្ញុំនូវពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកត្រឹមត្រូវផ្សេងពីព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកណាម្នាក់បង្ហាញខ្ញុំនូវបទគម្ពីរមួយដែលចែងថាសត្វពស់មិនមានពូជ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកណាម្នាក់បង្ហាញខ្ញុំនូវបទគម្ពីរមួយដែលចែងថាមានព្រះបិតា។

248 បន្ទាប់មកពួកគេនិយាយថា “មែនហើយ ហេតុអ្វី?”

249 ព្រះបានបញ្ជូនសាររបស់ទ្រង់ ហើយកត់ត្រាអំពីវា។ ទ្រង់បញ្ជាក់ព្រះបន្ទូល ដោយមានសញ្ញាដូចខាងក្រោម។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែង។ ពួកគេ មិនអាចបដិសេធបានទេ វាគឺជាការពិត។ ប៉ុន្តែតើពួកគេបានធ្វើអ្វី? ពួកគេយល់ ខុសព្រោះខ្ញុំមិនបានមកក្នុងនាមនៃអង្គប្រជុំនៃព្រះ ឬខាងនៃណែនាំទេ ឬ ភាព ពីរ ឬភាពបី ឬក្រុមជំនុំនៃព្រះ ឬបាទីស្ទ មេតូឌីស្ទ ប្រេសប៊ីធើរៀន លូធើរីវ៉ា ន។ ខ្ញុំមកដោយគ្មាននាមណាមួយឡើយ ខ្ញុំមកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយព្រះ ដោយសេចក្តីមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ បញ្ជាក់សារដោយអំណាចនៃការ រស់ឡើងវិញរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ដូច្នេះ វានៅតែជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ ដែល មនុស្សយល់ខុស។ ហ្នឹងហើយ គេយល់ច្រឡំ។

250 ប្រាកដណាស់ អ្នកកំពុងយល់ខុស គ្រប់គ្នាដែលរស់នៅជាអ្នកកោតខ្លាច ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ គឺជាការយល់ខុសពីគេ។ ផ្លូវទាំងអស់ពីពល្លាអេដីសុចរិត រហូតមកដល់ពួកបរិសុទ្ធសម័យទំនើបសព្វថ្ងៃនេះ ត្រូវបានគេយល់ច្រឡំ។ តែងតែមាន មនុស្សយល់ច្រឡំពីវា។

251 អ៊ីស្រាអែលយល់ខុសពីវា។ ពួកគេមិនយល់ ពួកគេមិនអាចយល់ ដោយសារតែពួកគេមានវិញ្ញាណខាងសាច់ឈាម ហើយក៏មិនបាន... វានឹងមិន រង្វង់នឹងខាងវិញ្ញាណទេ ព្រោះវានឹងមិនលាយឡំ។

252 ប៉ុន្តែខ្ញុំសប្បាយចិត្តដែលយើងរស់នៅក្នុងរាជាណាចក្រដែលមិនមែនបង្កើត ដោយដៃមនុស្ស។ ខ្ញុំរីករាយដែលយើងទៅកាន់ព្រះរាជាណាចក្រដែលមនុស្សមិន មានអ្វីពាក់ព័ន្ធ។ ខ្ញុំរីករាយដែលព្រះរាជាណាចក្ររបស់យើងស្ថិតនៅខាងលើ។ ហើយប្រសិនបើគេរបស់យើងស្ថិតនៅខាងលើ យើងកើតមកពីស្ថានលើ យើង ស្វែងរករបស់ដែលនៅស្ថានលើ កន្លែងដែលព្រះគ្រីស្ទគង់នៅខាងស្តាំព្រះហស្តនៃ ព្រះ អូ ជាកន្លែងដែលទ្រង់មិនខ្មាសយើង។ គឺជាទីបន្ទាល់របស់យើង...យើងមិន ខ្មាសទ្រង់នៅលើផែនដីនេះទេ ព្រោះយើងជាអ្នកធ្វើដំណើរ និងជាមនុស្សចម្លែក។ យើងមិនមែនមកពីផែនដីនេះទេ យើងកើតចេញពីព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះ។ យើង អង្គុយជាមួយគ្នានៅស្ថានសួគ៌ ក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ លាងដោយព្រះលោហិតរបស់ ទ្រង់ កើតចេញពីព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ពោរពេញដោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់។

253 នោះហើយជាវា ការយល់ខុសពីគេ។ ប៉ុន្តែ តើយើងខ្វល់ខ្វាយធ្វើអ្វី យើងស្រឡាញ់ទ្រង់។ តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេឬ? មិនអីទេ ថេតឌី ផ្តល់ឱ្យយើងនូវបទភ្លេងខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ហើយតោះច្រៀងវាដល់កំពូលនៃសំលេងរបស់យើង។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំជាមុន
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

254 តើទ្រង់មិនអស្ចារ្យទេឬ? តើអ្នកមិនស្រឡាញ់ទ្រង់ទេឬ? តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តទេដែលអ្នកប្លែកពីគេ? ជាបព្វជិត្យាជ ជាមនុស្សដែលបានជ្រើសរើសជាមនុស្សពិសេស ថ្វាយយញ្ញបូជាខាងវិញ្ញាណ ជាផលផ្លែនៃបបូរមាត់របស់អ្នកសរសើរដល់ទ្រង់។

255 ខ្ញុំនឹងច្រៀងមួយបទឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាចង់ច្រៀង។

ខ្ញុំរកឃើញមនុស្សជាច្រើនដែលមិនអាចយល់បាន
ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំសប្បាយចិត្តនិងមានសេរីភាពដូច្នោះ
ខ្ញុំបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ គ្មានការសង្ស័យឡើយ
ហើយនោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ។

អូ នោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ
អូ នោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ
ខ្ញុំបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ គ្មានការសង្ស័យឡើយ
ហើយនោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ។

256 តើអ្នកចូលចិត្តវាទេ? តោះច្រៀងទាំងអស់គ្នា។

យើងរកឃើញមនុស្សជាច្រើនដែលមិនអាចយល់បាន
ហេតុអ្វីបានជាយើងមានភាពសប្បាយរីករាយនិងមាន
សេរីភាពដូច្នោះ
យើងពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ គ្មានការសង្ស័យឡើយ
ហើយនោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ។

អូ នោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ (សរសើរតម្កើងព្រះ!)
 អូ នោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ។
 ខ្ញុំបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ គ្មានការសង្ស័យឡើយ
 ហើយនោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ។

អូ ពេលខ្ញុំសប្បាយចិត្ត ខ្ញុំច្រៀងហើយខ្ញុំស្រែកថា
 អ្នកខ្លះមិនយល់ទេ ខ្ញុំឃើញ
 ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ទន្លេយំរំដាន់ទៅស្រុកកាណាន
 ហើយនោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ។

អូ នោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ (សរសើរតម្កើងព្រះ!)
 អូ នោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ
 ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ទន្លេយំរំដាន់ទៅស្រុកកាណាន
 ហើយនោះជាបញ្ហាជាមួយខ្ញុំ។

257 អូ ខ្ញុំចូលចិត្តវាណាស់។ មែនអត់? ខ្ញុំបានឆ្លងកាត់ទន្លេយំរំដាន់ទៅស្រុកកាណាន ខ្ញុំលាលោកនេះឡើងខ្ពស់ជាងអ្វីៗក្នុងលោក ឥឡូវនេះ ខ្ញុំកំពុងរស់នៅក្នុងបរិយាកាសឋានសួគ៌នេះ។ ប្រាកដណាស់ថាខ្ញុំធ្វើរឿងកំប្លែងចំពោះពួកវា ចចកនៅទីនោះ បាទ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំកំពុងហោះហើរពីលើវា។ ត្រូវហើយ។ តើយើងខ្វល់ពីអ្វី? យើងរស់នៅក្នុងស្រុកកាណាន។ អាម៉ែន! បាទ មែនហើយ។ បានបរិភោគទំពាំងបាយជូត្នី គ្រាន់តែមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ ពោពេញទៅដោយសិរីល្អ ពោរពាសពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ បាទ មែនហើយ។

258 និយាយពី ស្នេដាន “ជាមនុស្សប្រុសពេញលេញ។” ពោរពេញដោយអ្វី? ពោរពេញដោយអ្វី? ទ្រង់ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គាត់ពោរពេញដោយប្រទាននុភាព គាត់ពោរពេញដោយប្រាជ្ញា គាត់ពោរពេញដោយកម្លាំង។ តើវាបានបង្កើតបានអ្វី? គាត់ពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! នោះហើយជាកន្លែងដែលរឿងទាំងអស់នេះរស់នៅ។ នោះហើយជាអ្វីដែលក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តសម្រាប់វាទេឬ គ្រីស្ទាន? ធ្វើសកម្មភាពដោយរីករាយ។ ប្រសិនបើអ្នកយល់ខុស “អស់អ្នកដែលរស់នៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវនឹងត្រូវយល់ខុសពីគេ។” ពួកគេតែងតែធ្លាក់ចុះតាមរយៈព្រះគម្ពីរ។

259 ឥឡូវនេះ តើខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនិយាយអ្វី? ចំពោះអ្នករាល់គ្នាដែលនិយាយ ភាសាដទៃ ដល់អ្នករាល់គ្នាដែលស្រែក រាំដោយព្រះវិញ្ញាណ មនុស្សនិយាយថា “អូ វាមិនសមហេតុសមផលទេ” គ្រាន់តែចាំថាខ្ញុំបានត្រលប់មកវិញហើយបង្ហាញ អ្នក។ តាមរយៈបទគម្ពីរ ពួកគេតែងតែយល់ខុស។ ចូរចាំថា អ្នកនៅក្នុងបទគម្ពីរ ហើយអ្នកកំពុងធ្វើអ្វីដែលត្រឹមត្រូវ។ នៅជាមួយវា ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក។ គ្រាន់តែរក្សាភាពត្រឹមត្រូវក្នុងបទគម្ពីរ នោះព្រះនឹងថែរក្សាអ្វីដែលនៅសល់។ អាម៉ែន។

260 ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់។ សូមច្រៀងចម្រៀងបុណ្យជ្រមុជទឹកចាស់របស់ខ្ញុំ មួយបទ ដែលយើងកំពុងច្រៀងជាលើកដំបូងដែលទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់នៅទីនោះធ្លាប់ បានបង្ហាញខ្លួននៅចំពោះមុខមនុស្សនៅក្នុងវត្តមានរបស់ទ្រង់។ ខ្ញុំធ្លាប់បានឃើញ វាពីមុនមក ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់ ប៉ុន្តែជាលើកទីមួយដែលទ្រង់បានយាងចុះមក។ ហើយ នៅពេលដែលទ្រង់យាងចុះមក ទ្រង់—ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដូចដែលយ៉ូហានត្រូវ បានបញ្ជូនមកដើម្បីជំរុញការយាងមកជាលើកដំបូងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ សាររបស់ អ្នកនឹងប្រាប់ពីការយាងមកជាលើកទីពីររបស់ព្រះគ្រីស្ទ។” មនុស្សរាប់រយនាក់ រាប់រយនាក់ឈរនៅលើច្រាំងទន្លេនៅទីនោះ នៅពេលដែលវាចុះមកនៅខែមិថុនា ឆ្នាំ១៩៣៣ នៅទន្លេ។ ហើយយើងកំពុងឈរច្រៀងនៅមាត់ច្រាំង។

នៅមាត់ច្រាំងទន្លេយ៉ាងជាន់ ខ្ញុំឈរ
 ហើយលើកភ្នែកប្រាថ្នា
 ទៅស្រុកកាណានដ៏សប្បាយនិងយុត្តិធម៌
 កន្លែងដែលទ្រព្យសម្បត្តិរបស់ខ្ញុំតាំងនៅ។
 ខ្ញុំត្រូវបានអង្គុយលើទឹកដីដែលបានសន្យា
 ខ្ញុំត្រូវបានអង្គុយលើទឹកដីដែលបានសន្យា
 អូ តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?
 ខ្ញុំបានចង់បានទឹកដីសន្យា។
 អូ ខ្ញុំត្រូវបានចង់សម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ
 ខ្ញុំត្រូវបានចង់សម្រាប់ទឹកដីសន្យា
 អូ តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?
 ខ្ញុំបានចង់សម្រាប់ទឹកដីសន្យា។

តើពេលណាទើបខ្ញុំទៅដល់កន្លែងសុខភាពល្អនេះ
ហើយត្រូវបានពរជាវៀងរហូត!
តើខ្ញុំនឹងឃើញមុខព្រះវរបិតាខ្ញុំនៅពេលណា
ហើយនៅក្នុងការសម្រាកនៅលើទ្រូងរបស់ទ្រង់?

អូ ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា
អូ ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា
អូ តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?
ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា។

វាលទំនាបធំទូលាយទាំងនោះ
ភ្លឺមួយដងគឺអស់កល្បជានិច្ច
នៅទីនោះព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះរាជបុត្រាទ្រង់សោយរាជ្យអស់
កល្បជានិច្ច
ហើយបណ្តេញពេលយប់ចេញ។

ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ
ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ
អូ តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?
ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ការសន្យា...

261 តោះច្រៀងម្តងទៀត ហើយចាប់ដៃជាមួយនរណាម្នាក់នៅជុំវិញអ្នក។

ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ
ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ
អូ តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?
ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ។

262 ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាដែលបានទទួលព្រះគ្រីស្ទដោយគ្មានស្រមោលសង្ស័យ
ហើយដឹងថាអ្នកបានកើតជាថ្មីពីព្រះវិញ្ញាណ ចូរលើកដៃឡើង ហើយច្រៀង។

ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ

ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ
 អូ តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?
 ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ។

263 ខ្ញុំមិនបានឃើញរឿងនេះយូរមកហើយ។ សុភាពនារីអើយ ចូលទៅកាន់កាបូបរបស់អ្នក ហើយយកកន្សែងដៃមកឯអ្នក។ សុភាពនារីទាំងឡាយ សូមចូលទៅហោប៉ៅត្រគាករបស់អ្នក ហើយយកកន្សែងដៃចេញ។ ឥឡូវនេះ យើងនឹងមានអំណោយទានជាការគ្រឿងថ្វាយព្រះអម្ចាស់។ មិនអីទេ យើងទាំងអស់គ្នា យើងនឹងគ្រឿងដូចយើងទៅកាណានឥឡូវនេះ គ្រឿងកន្សែងដៃរបស់អ្នក។ មិនអីទេ ឥឡូវនេះ។

ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ
 ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ
 អូ តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?
 ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ។

264 ឥឡូវនេះ បើមានអ្នកណាម្នាក់នៅទីនេះមិនបានធ្វើការជ្រើសរើស ហើយហៅឲ្យប្រាកដថា ដែលចង់មកពេលយើងច្រៀងម្តងទៀត ចង់ទាញកន្សែងដៃចេញ ហើយគ្រឿងជាមួយយើងម្តងទៀត។ ច្រកទ្វារបានបើកហើយ សំបុត្រគឺឥតគិតថ្លៃ។ តើអ្នកមិនមកទេឬ? ដើរលើកប៉ាល់ចាស់របស់ស៊ីយ៉ូន នាងនឹងចេញទៅ។ តោះទៅ។

ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ (មិនយូរទេ។)
 អូ ខ្ញុំបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យា
 អូ តើអ្នកណានឹងមកជាមួយខ្ញុំ?
 ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទឹកដីសន្យានោះ។

265 នៅពេលយើងឱនក្បាល:

ធ្វើដូចព្រះយេស៊ូវ គ្រាន់តែធ្វើដូចព្រះយេស៊ូវ
 នៅលើផែនដីនេះ ខ្ញុំចង់ធ្វើដូចទ្រង់
 ឆ្លងកាត់ដំណើរជីវិតពីផែនដីទៅកាន់សិរីរុងរឿង
 ខ្ញុំគ្រាន់តែសុំធ្វើដូចទ្រង់។

ចេញពីស្នូកបេច្ឆេហិមមកជាអ្នកដទៃ
នៅលើផែនដីនេះ ខ្ញុំចង់ធ្វើដូចទ្រង់
ឆ្លងកាត់ដំណើរជីវិតពីផែនដីទៅកាន់សិរីរុងរឿង
ខ្ញុំគ្រាន់តែសុំធ្វើដូចទ្រង់។

266 កុំភ្លេចថ្ងៃអាទិត្យ។ កុំភ្លេចយប់ថ្ងៃពុធគឺជាការប្រជុំអធិស្ឋាន។ ចូរចាំថា
អធិស្ឋានច្រើន អធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ អធិស្ឋានសម្រាប់គ្រូគង្វាលរបស់អ្នក អធិស្ឋាន
សម្រាប់អ្នកជិតខាងរបស់អ្នក ឪពុករបស់អ្នក អ្នកទទួលបន្ទុករបស់អ្នក អធិស្ឋាន
ថាព្រះនឹងមានផ្លូវរបស់ទ្រង់ជាមួយយើងទាំងអស់គ្នា។

ឲ្យបានដូចព្រះយេស៊ូវ ឲ្យបានដូចព្រះយេស៊ូវ
នៅលើផែនដីនេះ ខ្ញុំចង់ (ខ្ញុំប្រាថ្នាចង់។) ធ្វើដូចទ្រង់ (គេ
យល់ច្រឡំ។)

សូមចាំថា ព្រះ...?...តើនោះមិនមែនជាបំណងប្រាថ្នារបស់អ្នកទេឬ?
គិតទៅ។

...ពីផែនដីទៅសិរីរុងរឿង
ខ្ញុំគ្រាន់តែសុំធ្វើដូចទ្រង់។

[បងប្រុសប្រាណហាំ គ្រហឹមដើម្បីធ្វើដូចទ្រង់—អដ។]

...សុភាពរាបសារ
នៅលើផែនដីនេះ ខ្ញុំចង់ធ្វើដូចទ្រង់
ឆ្លងកាត់ដំណើរជីវិតពីផែនដីទៅកាន់សិរីរុងរឿង
ខ្ញុំគ្រាន់តែសុំធ្វើដូចទ្រង់។

267 ដោយឱនក្បាលរបស់អ្នកឥឡូវនេះ ហើយបិទភ្នែករបស់អ្នក ហើយចិត្តរបស់
យើងផ្ដោតលើព្រះ។ យើងនឹងហៅមិត្តល្អដ៏មានតម្លៃរបស់ខ្ញុំ បងប្រុស រ៉េយ បរឌី
មកពីរដ្ឋ កាលីហ្វ័រញ៉ា ប្រសិនបើគាត់នឹងមិន...សូមប្រកាសនូវការប្រោសប្រទាន
ដល់ការប្រជុំនេះ។ បងប្រុសបរឌី។



ព្រះត្រូវបានគេយល់ច្រឡំ KHM61-0723E

(God Being Misunderstood)

លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលនិទ្ទេសនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ទី 23 ខែកក្កដា ឆ្នាំ 1961 នៅ រោងឧបោសថ ប្រាណហាំ ក្នុង ជេហ្វឺរសាសវិល រដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជា សារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជា ភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

VOICE OF GOD RECORDINGS

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

www.branham.org

ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG